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UTRECHT – ‘Eén voor allen en allen voor één’. Dat was de beroemde slogan waarmee de Drie Musketiers onder leiding van de jonge d’Artagnan een vijandelijke overmacht 
met flitsende wapens een kopje kleiner maakten. Menige schermvereniging heeft zijn naam ontleend aan de helden van de Franse schrijver Alexandre Dumas. In Nederland 
is schermen een marginale sport met nog geen drieduizend beoefenaren in wedstrijdverband. Toch is het een sport met een grote statuur. Sinds de allereerste editie van de 
Olympische Spelen in 1896 behoort schermen tot de vaste onderdelen. Nederland kende vooral schermsuccessen ver voor de Tweede Wereldoorlog. In het huidige millennium is 
Bas Verwijlen van internationale klasse. De Brabander werd in 2011 tweede op de WK in Italië en kwam in Rio uit op zijn derde Olympische Spelen. 
Schermen is sierlijk en dynamisch, maar het is wel degelijk een vechtsport. Je duelleert met een tegenstander, er is een winnaar en een verliezer. Om ongelukken te voorkomen 
zijn de wapens aangepast en dankzij strenge veiligheidseisen komen bijzonder weinig blessures voor. De invoering van het masker is de belangrijkste ontwikkeling geweest in 
de schermsport. In de regio Utrecht zijn er verenigingen in Woerden, Baarn, Amersfoort en Utrecht, waar Pallós - opgericht in 1977 - één van de grootste schermverenigingen van 
Nederland is. Er wordt met alle drie de officiële wapens geschermd, zijnde de floret, de degen en de sabel. Onlangs werd bij Pallós, de naam komt uit het Hongaars en staat voor 
‘zwaardvechter’, het 29ste Domtoernooi gehouden. Het betrof een recreatief equip toernooi en een dag later stond het hoofdtoernooi op het programma waarbij ook schermers 
uit het buitenland aanwezig waren en de punten meetelden voor het NK. Foto: Duy Nguyen/Utrechtse Sportkrant.

Sierlijk en dynamisch duelleren

Steeds sneller in de 
Zomeravondcup
Loopfestijn van Utrechtse 
vereniging Hellas nog net zo 
laagdrempelig als bij de eerste 
editie in 1982.

Eeuw geleden op Spelen 
al Utrechtse successen
Utrecht, straatnaamborden en 
sporthelden: waarom is er in 
Leidsche Rijn-stadscentrum geen 
Jan Vos-laantje of Nardus-markt?

OVVO gaat voor 
hoofdklasse
Onder nieuwe coach Frits Wip gaan 
de korfballers uit Maarssen kijken 
of ze zich uit de overgangsklasse 
kunnen worstelen.   
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Wrestling Tournament 
blijft toonaangevend
Vrijwilliger Terry Slinkers is niet 
alleen manusje van alles, maar 
bovenal vader van het Utrechtse 
worsteltalent Bredi Slinkers.

Geen Hemelvaartcross 
in Kwintelooijen
De Provincie Utrecht verbiedt de 
traditionele motorcross die al sinds 
mensenheugenis in Rhenen op 
Hemelvaartsdag wordt georganiseerd.

werkenbij@eigenenwijzer.nl
Regiomanager Jeroen van den Brink:

06 29 19 99 48

      

Als pedagogisch medewerker bij de buitenschoolse 
opvang van Eigen&Wijzer in Maarssen bied je, na school-
tijd en in vakanties, een tof activiteitenprogramma voor 

kinderen (4-13jr). Je begeleidt de kinderen bij het ontdek-
ken van hun talenten en interesses, je laat ze het plezier 

ervaren van bewegen en sporten, je leert hen dat ze voor 
hun eigen mening mogen uitkomen en luisteren naar die 
van een ander, en nog heel veel meer! Plezier, uitdaging 

en talentontwikkeling staat centraal. Samen met het team 
zorg je dat ieder kind eigen kan zijn en wijzer groeit.

Volg je een sport gerelateerde opleiding of ben je 
reeds in het bezit van een diploma? Spreekt het 
begeleiden van kinderen jou aan? Mail, app of 
bel! werkenbij@eigenenwijzer.nl, 06-29199948
Salaris | Werkplezier | Gratis sporten | Ontwikkeling | 

8-24 upw | Flexibiliteit
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Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Het realiseren van een 
topaccommodatie, een goede band 
smeden met de buren, sterk zijn in 
het bouwen en onderhouden van 
relaties en ondanks alles (denk aan 
de coronaperiode) het realiseren van 
een open cultuur.
Dat zijn de overpeinzingen van 
Guido Cramer, die op 7 april is 
gestopt als voorzitter bij Kampong 
Cricket, op de vraag wat hij 
achterlaat, of wat er onder zijn 

‘bewind’ in gang is gezet. ‘En dan 
toch vraag ik me nog wel eens af of 
ik in 3,5 jaar als voorzitter niet meer 
had kunnen doen.’
Aan de vooravond van het nieuwe 
seizoen gaat de voorzittershamer 
dus over in andere handen aan 
de Mytylweg. Saurabh Zalpuri 
wordt de nieuwe preses. Maar 
de kwaliteiten Cramer gaan niet 
helemaal verloren voor Kampong 
Cricket. Hij blijft algemeen 
bestuurslid en heeft zitting in de 
Commissie Sportlandgoed (zie 

elders op deze pagina) en blijft 
als speler actief in de ZAMI 2, een 
zaterdagmiddagcompetitie. Maar 
eerst is er plaats voor een lange 
vakantie met vrouw en dochter. ‘Een 
paar maanden weg nu het nog kan 
met de kleine.’

Competitie
Het is bij terugkomst dan de vraag 
op welke plek van de hoofdklasse 
en in welke competitie Cramer 
het eerste team van Kampong 
Cricket terugziet. Het seizoen 

start namelijk op 21 april met 
de Twenty20-competitie, een 
aantrekkelijke, snellere variant van 
het cricket waarin beide ploegen 
in 20 overs zoveel mogelijk runs 
moeten slaan, waar in de reguliere 
competitie de teams maximaal 50 
overs tot hun beschikking hebben. 
Kampong start met uitwedstrijden 
tegen Bloemendaal en VVV. Andere 
opponenten zijn ACC, VCC 2, Quick, 
VOC 2, Rood en Wit, Dosti en Qui 
Vive. De ploegen spelen eenmaal 
tegen elkaar.
Eind mei begint de hoofdklasse 
aan het 50-overseizoen met voor 
Kampong thuiswedstrijden tegen 
Bloemendaal (25 mei) en Rood en 
Wit (1 juni). En zeker wordt er op 
Maarschalkerweerd uitgekeken naar 
de plaatselijke ontmoeting met 
Hercules (Cramer: ‘Ik heb ze direct 
gefeliciteerd’), dat sluipenderwijs 
opklom naar het tweede niveau van 
Nederland, op 22 juni. De overige 
opponenten van Kampong zijn: 
Groen & Wit, VCC 2,Quick, Salland, 
Dosti en VVV. Na deze negen 
duels vindt een schifting plaats: 
de nummers één tot en met zes 
spelen om het kampioenschap, de 
nummers zeven tot en met negen 
strijden tegen degradatie.

Oranje
Kampong begint als favoriet aan 
het seizoen. Het verraste vriend 
en vijand immers eind vorig 
jaar met de transfer van Scott 
Edwards en Max O’Dowd (beiden 
afkomstig van het Rotterdamse 
VOC), respectievelijk de captain en 
vice-captain van het Nederlands 
elftal. Een huzarenstukje, zo lijkt 
het. Cramer: ‘Beiden kennen 
Kampong van de trainingssessies 
met Oranje op onze club. Ze kennen 
de goede sfeer en de door iedereen 
geroemde gastvrijheid van uitbater 

Floris Jansen (ex-Kampong en ex-
international) in ons clubhuis. Ze 
komen al jaren bij ons, kennen de 
faciliteiten en onze ambities: op een 
hoog niveau spelen om de prijzen. 
Edwards en O’Dowd komen voor 
de langere termijn. Het is niet zo 
dat we met de geldbuidel hebben 
gerammeld. Maar we hebben ze 
kunnen helpen met het vinden van 
huisvesting bijvoorbeeld.’
Kampong Cricket zal echter niet het 
volledige seizoen over het sterke 
duo kunnen beschikken. Gezien het 
overvolle programma van Oranje, 
een T20 Tri-serie tegen Ierland en 
Schotland, van 18 mei tot en met 24 
mei, het WK T20 in juni in Amerika 
en West-Indies en een 50-over- en 
T20 Tri-serie tegen USA en Canada, 
zullen O’Dowd en Edwards, zo schat 
Cramer in, ‘zeven à acht duels niet 
beschikbaar zijn.’ Want clubs die 
internationals missen tijdens deze 
internationale wedstrijden mogen 
hun competitiewedstrijden niet 
uitstellen.

Faciliteiten
Het is duidelijk, Kampong 
Cricket wil vooruit en doet niet 
geheimzinnig over de ambities. 
Waar de faciliteiten, onder meer het 
graswicket dat, wat bespeelbaarheid 
betreft, niet exclusief is 
voorbehouden aan het eerste elftal, 
een grote rol spelen. Tenminste 
als de gemeentelijke plannen voor 
een ‘Sportboulevard’ (zie elders op 
deze pagina) geen roet in het eten 
gooien. Het zou Kampong Cricket in 
de ziel en het hart raken. Inmiddels 
ex-voorzitter Guido Cramer: ‘Mocht 
het toch doorgaan, wat ik natuurlijk 
niet hoop, dan moeten we maar 
genieten zo lang het kan. Het is mooi 
als mensen er lol in hebben om 
hun vrije tijd op jouw club door te 
brengen.’

Scheidend voorzitter Guido Cramer opgevolgd door Saurabh Zalpuri

Kampong begint als favoriet aan het cricketseizoen

Commissie Sportlandgoed hoopt doemscenario te voorkomen
Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Een doemscenario 
dreigt zich te gaan voltrekken voor 
Kampong Cricket als duizenden 
manuren aan vrijwilligerswerk door 
de gemeente Utrecht te niet gedaan 
lijken te worden. 
Als het aan de lokale overheid ligt 
namelijk verdwijnen het graswicket 
en het Charles Verheyen Paviljoen 
om plaats te maken voor een 
‘Sportboulevard’ van 250 bij 10 
meter. Nergens beginnend, nergens 
eindigend, maar wel dwars over de 
huidige voetbal/cricketvelden aan 
de Mytylweg.

In 2016 ging na jarenlange noeste 
arbeid een grote wens van Kampong 
Cricket in vervulling, het graswicket. 
Het is de strook midden op veld 
waarop de twee batsmen staan 
en die een natuurlijke, speciale, 

keiharde ondergrond heeft met 
daarop gras. 
De realisatie daarvan was tevens 
een ode aan de vele vrijwilligers die 
er talloze uren belangeloze arbeid 
hadden inzitten. De kroon op al dat 
werk kwam in 2019 toen de ICC, de 
Wereld Cricketbond, het graswicket 
de ODI-status toekende. Waarmee 
het veld geschikt was om eendaagse 
internationale wedstrijden op te 
spelen. Zoals in juni 2021, toen 
Oranje drie interlands speelde 
tegen Ierland in het kader van de 
Cricket World Cup Super League, 
een kwalificatietoernooi voor het WK 
cricket in 2023.

Gevolgen
Met de ‘Sportboulevard’ echter 
meent de gemeente te moeten 
inspelen op de stijgende behoefte 
van ongeorganiseerde individuele 
buitensporters. Maar niet alleen 

Kampong Cricket dreigt de dupe te 
worden van deze onbegrijpelijke 
ingreep. Ook de aanpalende 
Mytylschool en De Moestuin ervaren 
de gevolgen van deze dreigende 
gemeentelijke plannen, waarin 
Groenrecycling Utrecht (Firma 
Achterberg) verdwijnt. 

Ook voor De Moestuin, 
een biologisch dynamisch 
tuinbouwbedrijf dat mensen 
activeert met een afstand tot 
de arbeidsmarkt of met een 
achtergrond in de psychiatrie en 
verslavingszorg, zijn de gevolgen 
groot. Zij dienen eveneens 
capaciteit in te leveren wat 
gevolgen heeft voor het aantal 
opvangplekken en opbrengst van 
de verbouwde gewassen. In de 
gemeentelijke aanduidingen staat 
het gebied overigens te boek als 
Maarschalkerweerd-Noord.

De drie gedupeerden, zoals het er nu 
naar uitziet, hebben zich verzameld 
in de Commissie Sportlandgoed. 
En ze ontwikkelden een alternatief 
plan. ‘Naar wij denken, half zo duur 
en met minimaal het behoud van 
de huidige situatie voor de drie 
betrokken partijen’, zegt Guido 
Cramer, die namens Kampong 
Cricket zitting heeft in de Commissie 
Sportlandgoed. ‘In plaats van dwars 
door de velden, behelst onze variant 
een ‘Sportboulevard’ die om de 
bestaande velden en bebouwing 
heen wordt geleid.’

Thuis
Mocht het graswicket verdwijnen 
en het Charles Verheyen Paviljoen 
worden afgebroken en elders weer 
worden opgebouwd, dan verliest het 
ambitieuze Kampong Cricket, dat 
op termijn een rol wil gaan spelen in 
de top van het Nederlandse cricket, 

een deel van z’n aantrekkingskracht. 
Cramer: ‘Alle nationale selecties 
trainen hier op Maarschalkerweerd. 
Bovendien, de sport groeit mede 
door de successen van de nationale 
ploeg, omdat de sport olympisch is 
geworden, de toegenomen interesse 
van de jeugd en door de instroom 
van expats (vooral uit cricketnaties 
als India en Pakistan) in ons land.’

Bijna nergens is een succesvolle 
integratie zo zichtbaar als bij 
cricket. Cramer, in zijn toelichting 
bij de Raadsinformatieavond van 17 
januari:  ‘We investeren stevig in de 
beste cricketfaciliteiten. Door onze 
club en faciliteiten open te stellen 
voor cricketers die geen lid zijn of 
zich het lidmaatschap niet kunnen 
veroorloven of als vluchteling in 
Utrecht en omgeving verblijven en 
de unieke sfeer waardoor iedereen 
zich thuis voelt.’

Guido Cramer is geen voorzitter van Kampong Cricket meer, maar blijft bestuurslid en speler van de club. Op de 
achtergrond speelt Oranje één van de drie interlands tegen Ierland in het kader van de Cricket World Cup Super League. 

Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

Benedeneind Noorzijde 320a
3405CB Benschop

www.aannemersbedrijfsangers.nl

✔ Betrouwbare vakmensen
✔ Kwaliteit gegarandeerd

✔ Jarenlange ervaring

www.airguns.nl

Producent van de Beaumont 
luchtbuksen.

Importeur en verdeler van o.a. 
Daystate Airguns.

Ook voor Airsoft, outdoor etc.
Joppie’s Dump – Hilversum,

035-624 0143
Herenstraat 43-B, 1211CA,    

info@airguns.nl

Maarssen Tel. 0346 552403
niekdekruijf@ziggo.nl

Van fundering tot dak,
bel Niek de Kruijf 
voor uw gemak!

NieK de Kruijf
Timmer- en 
Onderhoudsbedrijf

Schilderwerk | Stukdoorswerk
Timmerwerk | Loodgieterswerk
Verbouw | Afbouw | Nieuwbouw 

en renovatie | Opbouw en 
aanbouw | Installatiewerk

Wormerveste 1, Nieuwegein
E:  info@jvanzijlnewhome.nl
M: 06 14432253

EVERARD MEYSTERWEG 46 
AMERSFOORT 
INFO@CAFETARIADESMOND.NL
0334659001

Elektro - Beveiliging - Communicatie

info@mict-techniek.nl

See You   

Eye Wish Opticiens Winkelcentrum Terwijde,

of één van onze andere � lialen.

VOOR ELKE LOOK 
EEN ANDERE BRIL

Leedijkerhout 13
3991 AJ Houten
06 – 54 38 16 26
ben@hshbouw.nl

De Bloesemboog 

Ecologische 
tuinontwerpen

Groene tuinen met veel ruimte voor 
biodiversiteit

www.debloesemboog.nl
info@debloesemboog.nl

06-275 88 036

Gastouder “Het Boefje”

Heeft plek voor kinderen 
van 1 t/m 4 jaar

Rijksstraatweg 138 te Leersum

Voor info: Emine 06 - 48 95 2323
Email: eminenur66@live.nl 

WIE> Ingrid van Koeten WAT>
Holistisch Energetisch Therapeut 
WAAROM > Ik word er blij van met de 
inhoud van mijn 'gereedschapskist' het 
zelfhelend vermogen van jouw lichaam te 
activeren. Denk hierbij aan Long-Covid, 
fibromyalgie, Lyme, Frozen Shoulder, 
de stress van lezen, schrijven, rekenen 
(dyslexie) weghalen en andere trauma's. 
Door mijn therapieën te combineren krijg 
je maatwerk. CONTACT > 06-81427850 | 
www.touchforlife.nl

Woningontruiming 
met Pelgro’s Kringloop 

Ontruim service

Een woningontruiming is in veel 
gevallen een zware en tijdrovende klus. 

Het ontruimen van een woning kan 
verschillende redenen hebben. Denk 

bijvoorbeeld aan het overlijden van een 
dierbare. Schakel voor de ontruiming 
Pelgro’s Kringloop Ontruim service in.

Achterbergsestraatweg 25
3911CR Rhenen

Telefoonnummer: 0317 75 63 79
Email: info@pelgroskringloop.nl
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Steeds sneller in de Zomeravondcup

Leren skaten tijdens de SKATE4Daagse

Door Pim van Esschoten

UTRECHT - Wil Spijker probeert het: 
‘De kracht zit in dat klassement.’ 
Onderscheidend is het zeker; 
hardloopwedstrijden op de weg 
worden immers eens in het jaar 
georganiseerd, terwijl deelnemers 
aan de Zomeravondcup vier keer aan 
de start verschijnen in de strijd om de 
wisselbokaal. Maar is daarmee ook 
verklaard waarom die ‘ZAC’ van Hellas 
toe is aan de 42e editie waar veel 
regionale ‘loopjes’ niet overleefden en 
verdwenen van de kalender?

Die vraag krijgt aan de rand van 
atletiekbaan Overvecht geen helder 
antwoord. Wel maken Spijker, Anja 
ter Avest en Marcel Uppelschoten 
van de organiserende kerngroep 
duidelijk dat in de kern alles nog net 
zo is als bij de eerste editie van de 
Zomeravondcup in 1982. Steunend op 
een club vrijwilligers, laagdrempelig, 
zonder pretenties of grote ambities of 
gulle sponsoren. Met de kracht van de 
eenvoud.
Evengoed is de ZAC altijd geliefd 
onder de lopers geweest, zo 
blijkt uit de namen van regionale 
toplopers door de jaren heen die op 

de wisselbokaal als winnaars zijn 
gegrafeerd. Met Elise van Alphen, 
Edith Kortekaas, Ineke Dekker en Ella 
Witjes bij de vrouwen. En de mannen 
Frans Woerden, Aart Stigter, Abraham 
Zewdie en zelfs Bert van Vlaanderen. 
Ze kwamen graag en zeker niet 
vanwege een vette prijzenpot. Die was 
(en is) te bescheiden om van vet te 
spreken.

Geliefd
Het begon in een tijd dat (ook) 
Nederland werd overspoeld door een 
loopgolf vanuit Amerika. Eind jaren 
’70 en begin ’80 van de vorige eeuw 
schoten de loopjes als paddenstoelen 
uit de grond. De Zomeravondcup 
was bedoeld als voorbereiding op 
de Utrecht Marathon. Aanvankelijk 
drie keer 14 kilometer, later twee 
keer 10 kilometer en twee keer 15 
en nu al weer jaren staan tien én vijf 
kilometer op het menu. Wat altijd 
bleef; twee keer vanaf atletiekbaan 
Overvecht en twee keer rond die van 
Maarschalkerweerd. En altijd op vier 
doordeweekse avonden, met enkele 
honderden deelnemers.
Toch leek ook bij dit evenement de 
sjeu er wel uit, toen in 1996 slechts 
112 deelnemers aan de start stonden. 

Maar zie, de ZAC overleefde die 
dip. En groeide sindsdien gestaag. 
Uppelschoten: ‘Vorig jaar hadden 
we 480 deelnemers per avond. Ik 
denk ook dat er nu méér lopers zijn 
als destijds. Met groepen van 120 
wegatleten die hier op de baan in 
Overvecht trainen. En dan hebben 
we nog de honderden triatleten bij 
Hellas.’

‘Toch,’ zegt Wil Spijker, ‘was destijds 
de groep met marathonlopers groter.’ 
Anja ter Avest: ‘Maar met minder 
vrouwen. Dat was nog niet zo in trek, 
zoals nu. Als atlete liep je destijds 
je wedstrijden op de baan en ging 
pas daarna, op latere leeftijd dus, 
naar de weg. En uiteindelijk naar 
de marathon. Tegenwoordig zie 
je vrouwen die op hun 23e al een 
marathon lopen.’

De focus bij die lopers is anders 
geworden, ziet Uppelschoten. ‘Die 
marathon staat op hun bucketlist. Ze 
willen ‘m een keer hebben gelopen, 
al blijft een deel van hen na die 
tijd wel lopen. Maar lopers willen 
tegenwoordig iets anders dan een 
eenvoudig wegwedstrijdje. Ze willen 
iets extra’s beleven.’ Spijker: ‘Color 

runs, obstacle of urban runs. Mud 
runs. Het moet een evenement zijn, 
iets speciaals.’

Snel
‘Daar proberen we ook een beetje 
op in te spelen,’ zegt Ter Avest. Met 
eenvoudige zaken, dat wel. Een 
gezamenlijke warming up en de 
mogelijkheid voor een massages 
tegen een kleine vergoeding, verzorgd 
door studenten van het Sport College 
Utrecht (de opbrengst daarvan gaat 
naar de sponsoring van een team 
in de fameuze RopaRun) en op de 
laatste van vier avonden is muzikale 
omlijsting tijdens de prijsuitreiking.

‘Wat ook helpt,’ wijst Uppelschoten 
op de groei in de Zomeravondcup, 
‘is dat we iedereen erbij willen 

halen. De snelle lopers, net als de 
beginners. De twee avonden op 
Maarschalkerweerd zijn op dinsdag 
als de triatlongroep daar normaal 
gesproken traint. Dat kan dan niet. 
Je kunt ook méédoen, zeggen we 
dan…’
Uppelschoten (zelf winnaar in 
2005) heeft wel een lichte zorg. 
‘We moeten er niet een té snelle 
wedstrijd van willen maken,’ zegt hij. 
Opmerkelijk toch. Ter Avest haakt in: 
‘Vrijwel alle parkoersrecords zijn van 
vorig jaar.’ Uppelschoten, met een 
glimlach: ‘We hebben in Utrecht een 
groep jonge, talentvolle baanatleten 
van de drie verenigingen die mee 
doen aan de vijf kilometer. Ja, 
dan wordt er hard gelopen. En 
ja, ik hou in het Julianapark een 
clinic voor beginners. Als afsluiting 
vraag ik ze om mee te doen aan de 
Zomeravondcup. Hun allereerste 
wedstrijd dus. Het niet de bedoeling 
dat de moed ze meteen in de 
schoenen zakt.’

Vrijwilliger
Wat al die jaren een vast 
gegeven is gebleven, is dat de 
Zomeravondcup voor en door lopers 
wordt georganiseerd. Lopers als 
vrijwilligers dus. Leden van Hellas 
die willen meelopen kunnen dat 
drie keer doen. ‘De vierde keer 
ben je vrijwilliger,’ zegt Spijker. 
‘Daar draait het op. We hebben 
die 25 vrijwilligers gewoon nodig. 
Plus strijk en zet twee betaalde 
verkeersregelaars. Kruispunten 
laten vrijhouden voor lopers door 
vrijwilligers, dat kan niet meer. 
Vroeger hield het verkeer rekening 
met de lopers. Nu niet meer.’

Zo kon hij als lid van de kerngroep 
vroeger nog zelf meelopen. 
‘Nu? Vergeet het maar. Maar de 
organisatie is voor ons inmiddels wel 
een automatisme geworden.’

Van onze redactie

UTRECHT - Het mooie van skaten is 
dat het bijna overal kan. Goed leren 
skaten valt echter nog niet mee en 
doe je het liefst op een afgesloten 
baan, onder begeleiding van een 
instructeur. Veel KNSB-verengingen 
hebben een eigen skatebaan, 
waar ze lessen geven aan jeugd en 
volwassenen. Daar leer je de basis 
van het skaten plus veilig remmen, 
onder leiding van gediplomeerde 
trainers of instructeurs.
De beste manier om erachter te 

komen of inline-skaten iets voor je 
is, is een proefles nemen bij een van 
de verenigingen, of het eens uit te 
proberen tijdens de aankomende 
SKATE4Daagse. Van 10 tot en met 
16 juni 2024 vindt de vierde editie 
van dit evenement plaats. In één 
week vier dagen skeeleren, waar 
en met wie je maar wilt van jong 
tot oud. Een skateconcept om 
de groeiende populariteit van de 
sport te bevorderen. Meer dan 
anders ligt de focus dit jaar op 
verenigingen, om leden/niet-leden 
te enthousiasmeren. 

Wedstrijd
Ervaren skaters met een KNSB 
licentie die aangesloten zijn bij een 
club en geïnteresseerden die wel 
eens een wedstrijd willen bekijken, 
kunnen terecht bij de De Dave van 
Dam Inline-Cup. Ook wel bekend als 
de Midden-Nederland competitie, 
wordt deze wedstrijd in vier delen 
gehouden op verschillende banen 
in het midden van het land. Het gaat 
om Zeist (20 april), Ede (27 april), 
Amersfoort (1 juni) en de laatste 
wedstrijd is op 29 juni in Almere. 
inlineskatenmiddennederland.nl

Marcel Uppelschoten, Wil Spijker en Anja ter Avest vormen de organiserende kerngroep van de Zomeravondcup. Leden van Hellas die willen meelopen kunnen 
dat drie keer doen. ‘De vierde keer ben je vrijwilliger’.  Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

PLANNING 
Dinsdag 23 april en dinsdag 
14 mei start atletiekbaan 
Maarschalkerweerd.
Woensdag 29 mei en woensdag 12 
juni start atletiekbaan Overvecht.
Zie de agenda op pagina 35 van 
deze krant voor meer informatie. 

Parkoersrecords
Maarschalkerweerd: 
10 km 30.36 (m) en 34.59 (V). 
5 km 14.46 (m) en 15.54 (v)
Overvecht: 
10 km 30.37 (m) en 35.20 (v). 
5 km 14.40 (m) en 16.32 (v)

Vlot verzekeringen

-  030-2934847  - www.wildschutverzekeringen.nl  -  info@wvg.nl  -

Verzekerd van de 
juiste verzekering
Je wilt goed verzekerd zijn, 
maar niet meer betalen 
dan nodig. 

Wij helpen je graag 
met het kiezen van  
de juiste dekking.

MONTEUR 
KLIMAAT
TECHNIEK?
KOM WERKEN BIJ 
DE PIONIER!
BLR-Bimon | Klimaatoplossingen

Aardvletterweg 3A

3417 XL Montfoort +31 (0)348 47 22 47

blr-bimonwerkt.nl

werkenbijdepioniers.nl

Vele opleidingen binnen onze bedrijfsschool

Technische en uitdagende werkomgeving

Een leuk stel collega’s!

iets voor jou?

www.antondegildetuinen.nl
info@antondegildetuinen.nl

06 - 21491919

Beter. Sneller. Verrassend voordelig.

Welkom bij Profile
voor onderhoud, banden, 
velgen, APK, reparatie en airco.

Parallelweg 82, 3931 MT Woudenberg  
T. 033 28 63804DBS



Utrechtse Sportkrant vrijdag 19 april 2024 7

Imponerende Puck Pieterse doet niet onder voor wereldtoppers op de weg

Aanvallend koersen met het hart

Door Hans van Ommeren

AMERSFOORT - Van de achtste plaats 
in de Omloop Het Nieuwsblad tot 
de zesde plaats in de Ronde van 
Vlaanderen. Daar tussendoor vrijwel 
onafgebroken toptien-klasseringen 
met als uitschieter de derde plaats in 
de Ronde van Drenthe. Puck Pieterse 
heeft niet stilgezeten in de dikke 
maand dat haar wegseizoen duurde. 
‘Best jammer dat het nu is afgelopen.’

Maar ze heeft in 2024 andere dromen, 
van olympische allure. In de UCI 
Mountain Bike World Cup moet ze de 
komende maanden wedstrijdhardheid 

opdoen en groeien naar het niveau van 
vorig jaar. Toen schreef de 21-jarige 
Amersfoortse mountainbikehistorie 
met de eindzege in de belangrijkste 
wedstrijdenreeks. Het MTB seizoen 
begint met twee wereldbekers in 
Brazilië, waarna in mei de aftrap is 
van een Europese toernee. Via onder 
meer Schotland, Italië, Oostenrijk en 
Frankrijk eindigt het voorbereidende 
werk op 14 juli in Zwitserland. Twee 
weken later is dan de olympische race 
van de cross country. 

Prioriteit
De weg was tot dusver de discipline 
die bij Pieterse de minste prioriteit 

had. Liever denderde ze van de 
bergen af in de maanden dat 
de vorst uit de grond was om in 
de winterperiode de crossfiets 
te pakken. Maar ze heeft plezier 
gekregen in het koersen op asfalt, 
een gladde ondergrond zonder 
oneffenheden en obstakels die 
het multitalent normaliter moet 
overwinnen. Geen rotsachtige paden 
of losliggende stenen, geen zuigende 
modder en geen boomwortels. 
Wel kasseien en die blijkt Pieterse 
bijzonder goed te verteren. In de 
Ronde van Drenthe kwam het 
boegbeeld van Feninx-Deceuninck 
voor het eerst op het WorldTour-

podium. Op de keienstrook van de 
VAM-berg werd ze alleen geklopt door 
winnares Lorena Wiebes en oud-
wereldkampioene Elisa Balsamo, 
twee van de snelste vrouwen ter 
wereld. Gent-Wevelgem was van een 
andere orde. Verraderlijke wind, het 
gevaar van waaiervorming op de 
polderwegen plus een flinke West-
Vlaamse pukkel, de Kemmelerberg. 
Het deerde Pieterse niet. Met haar 
zevende plaats handhaafde ze 
zich bij de wereldtop. Dat deed ze 
ook in Dwars door Vlaanderen – 
vijfde – door net als in haar eerdere 
wedstrijden vol aanvalslust en met 
haar hart te koersen.

Apotheose
De Ronde van Vlaanderen vormde 
de apotheose van de wegcampagne 
van Puck Pieterse. In het spoor 
van de onverwoestbare Marianne 
Vos die na een operatie aan een 
vernauwing van haar liesslagader 
aan haar derde jeugd begonnen lijkt, 
kleurde de Amersfoortse samen met 
leeftijdgenoot Shirin van Anrooij de 
Vlaamse klassieker. Niet toevallig 
alle drie crossers van origine die niet 
terugdeinzen voor glibberige kasseien. 
Vos en Pieterse trokken het veld 
uiteen op de Koppenberg waar velen 
van de fiets moesten. In de kopgroep 
die ontstond ontbraken onder meer 
wereldkampioen Lotte Kopecky en de 
vrouw van 1 miljoen Demi Vollering 
– het bedrag dat naar verluidt UAE 
Emiraten aan de Tourwinnares als 
jaarsalaris wil betalen. Ook Van Anrooij 
was op achterstand geraakt maar ze 
haakte weer aan en stoomde meteen 
door. 

Pieterse probeerde de sprong naar haar 
te maken, maar werd teruggepakt. Het 
lukte Elisa Longo Borghini en Katarzyna 
Niewiadoma wel aan te sluiten en 
de drie hielden de voorsprong vast. 
Longo Borghini won de sprint, voor 
Niewiadoma en Van Anrooij. 
Met een meer dan verdiende zesde 
plaats nam Pieterse afscheid van 
de weg. ‘Doordat het bleef regenen 
was het koud en lag alles er glad bij. 
Dat maakte het extra speciaal. Al die 
mensen op de Koppenberg, supervet 
dat ik daar als eerste kon bovenkomen.’
Ze had genoten van de acht koersen en 
zal zonder twijfel ooit in Parijs-Roubaix 
en de Amstel Gold Race opduiken. 
Want dat ze na het olympisch jaar meer 
aandacht aan de weg zal besteden 
staat wel vast. ‘Ik heb het echt naar 
m’n zin gehad. Ik was ook graag 
doorgegaan, maar ik denk niet dat 
ik m’n andere doelen nu aan de kant 
moet zetten.’

Aan de start van de Ronde van Vlaanderen in Oudenaarde staat de jonge Puck Pieterse (rechts) rustig te praten met wereldtoppers en routiniers vlnr Marianne 
Vos, Sheyla Gutiérrez en Floortje Mackaij.  Foto: Getty Sport / Movistar Team.

Dakaanleg, dakonderhoud, dakrenovatie, 
dakisolatie en shingle daken

SPECIALIST IN:
ECB Kunststof, Lood & Zinkwerken, 

shingles en leiendakbedekking

0634259646 | www.broekdak.nl

Overheerlijke asperges, kersen, aardbeien en overig seizoensfruit!

Wim Oskam Fruit
Werkhovenseweg 19A, 3985 MG Werkhoven (Utrecht).

Tel: 06 - 57 86 81 80  |  E-mail: info@wimoskamfruit.nl  |  Web: www.wimoskamfruit.nl

WELKOM IN ONS INDIAAS SPECIALITEITEN RESTAURANT. 
WELKOM BIJ TAJ MAHAL.
Restaurant Taj Mahal is al ruim 30 jaar een begrip in Utrecht. Door de 
authentieke, warme uitstraling, unieke specialiteiten, zeer uitgebrei-
de menukaart en uitermate vriendelijke bediening waant u zich voor 
heel even in gastvrije Indiase sferen. Bij Taj Mahal draait het om u. Wij 
bereiden uw eten met oprechte aandacht en staan voor u klaar zodat u 
ontspannen een Indiase beleving kan beleven.

Taj Mahal Restaurant | Zadelstraat 32, 3511 LV, Utrecht | Tel: 030 - 2314530
Taj Mahal Lounge | Zadelstraat 26, 3511 LV, Utrecht | Tel: 030 - 2314530

info@tajmahal.nl | www.tajmahal.nl

Marijn van den Berg
Marijn van de Berg heeft de afgelopen maand grote progressie 
geboekt. De wielerprof uit De Meern won een rit in de Ronde 
van Catalonië en domineerde de Ronde van de Loire met twee 
etappeoverwinningen en de zege in het eindklassement. Maar 
zijn naam bereikte pas echt het grote publiek in de Brabantse 
Pijl. Na een sterke race demarreerde hij twee kilometer voor 
de finish uit een kopgroep van zeven. ´Stom’, zei hij nadat hij 
in de laatste paar honderd meter helemaal stil was gevallen. 
Van den Berg was immers met zijn sterke eindschot bepaald 
niet kansloos geweest in de sprint.

Die overtuiging had ook zijn ploeg EF Education-EasyPost 
want enkele dagen later werkte die keihard voor de 
Nederlander in de finale van de Amstel Gold Race. Van 
den Berg zat weliswaar niet bij de eerste groep, maar de 
voorsprong van de vluchters was nog geenszins beslissend. 
Vlak voor de meet kwam hij echter ten val, maar kwam 
toch nog als elfde binnen. De enige Nederlandse klassieker 
werd gewonnen door Tom Pidcock. ‘Voor de tweede maal,’ 
sprak de Brit cynisch, want drie jaar geleden wees de jury 
Wout van Aert aan als winnaar. Een nog altijd omstreden 
beslissing.  

Lorena Wiebes
Te vroeg juichen is van alle tijden. Lorena Wiebes leerde een 
dure les in de tiende Amstel Gold Race Ladies Edition. Omdat 
een agent was aangereden was de koers drastisch ingekort 
en daardoor minder zwaar. Wiebes hoefde ‘slechts’ driemaal 
de Cauberg te overleven om haar sprintwapen in stelling te 
kunnen brengen. Ze leek onbedreigd de begeerde klassieker 
op haar baan te schrijven, ware het niet dat Marianne Vos 
met een machtige jump haar op de finishlijn passeerde. De 
Mijdrechtse huilde tranen met tuiten, maar stak ook de hand 
in eigen boezem. ’Ik kan me wel voor mijn kop slaan.’ Eerder 
had Wiebes na een fotofinish wel voor de eerste maal Gent-
Wevelgem gewonnen, Elisa Balsamo kwam enkele millimeters 
tekort. Veel groter was het verschil in de Scheldeprijs, Wiebes 
triomfeerde voor de vierde maal op rij in het officieuze WK 
voor sprinters.

Ellen van Dijk
Met verschillende tempoversnellingen was Ellen van Dijk een 
van de sterkste rensters in Parijs-Roubaix. Een half jaar nadat 
ze bevallen was van een zoon maakte ze grote indruk in de 
kasseienklassieker, al won ze dan niet (zesde). De Woerdense 

offerde zich in de finale op voor ploeggenoot Elisa Balsamo 
die echter op de wielerbaan van Roubaix de sprint verloor van 
Lotte Kopecky. 

Wilco Kelderman
Net als vorig jaar moet Wilco Kelderman verstek laten gaan 
in de Giro. De 33-jarige Barnevelder is niet op tijd hersteld 
van een sleutelbeenbreuk die hij opliep bij een val in de 
slotetappe van Parijs-Nice. De ploeg van Visma-Lease a Bike 
voor de Italiaanse ronde gaat danig op de schop omdat 
ook Wout van Aert zwaar gehavend is met een gebroken 
sleutelbeen, gebroken borstbeen en verschillende gebroken 
ribben.

Mareille Meijering
Movistar heeft het contract van Mareille Meijering 
opengebroken en verlengd tot en met 2027. De profrenster 
uit De Bilt werd vorig seizoen onverwacht ingelijfd door 
de Spaanse topploeg en presteert dit seizoen boven 
verwachting. ‘Sinds vorig jaar is er veel veranderd in mijn 
leven. Van lesgeven op de universiteit tot daar helemaal mee 
stoppen en voluit gaan voor de wielersport.’

WIELERBLOKJE

Voor een betere longfunctie 
en een gezondere huid

www.zoutkamers.com 

beperkt de klachten van onder meer: 
- Astma
- Acne
- Bronchitis    
- Eczeem
- COPD          
- Psoriasis
- Verkoudheid

- Ontstekingen op de 
huid

- Ontstekingen
- Lagere 
 w eerstand
- Hooikoorts
- Slechte nachtrust

FIT IN 20 MIN
FITTER, STRAKKER & STERKER

ga voor meer informatie 
naar www.fitbywilma.nl

06 21 28 01 49
info@fitbywilma.nl
Schapenstraat 2
3401 BR IJsselsteinEMS STUDIO
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Van onze redactie

WOERDEN - Met nog een ronde voor 
de boeg heeft schaakvereniging 
Woerden reeds het kampioensfeest 
kunnen vieren. Door het verlies van 
naaste concurrent Paul Keres-3 is 
Woerden in de landelijke derde klasse 
niet meer te achterhalen. 

Woerden won zeven van de acht 
competitieduels, alleen Oud Zuylen 
Utrecht snoepte het team een punt af. 
Dankzij een 4,5-3,5 zege op SHTV was 
de titel een ronde voor het einde van 
de competitie een feit. De spelers die 
voor de beslissende wedstrijdpunten 
zorgden waren Sten Goes, Selman 
Ercan, Rolinde den Heijer, Ed 
Oosterlaken, Bas Jansen, Jelle Wiering 
en Jacco Lind. 
Tegenover de promotie van Woerden 
staat de degradatie van En Passant. 
De club uit Bunschoten-Spakenburg, 
nog niet zo lang geleden zelfs 

landskampioen, bivakkeerde het hele 
seizoen onderin de tweede klasse. 
Ook Veenendaal dreigt te degraderen, 
maar heeft nog kansen op lijfsbehoud. 
Het Utrechtse Paul Keres zal zich 
handhaven in de meesterklasse, 
het hoogste niveau, terwijl PK-2 
een klasse lager hetzelfde doet. 
Amersfoort  heeft geen moeite 
het verblijf in de tweede klasse te 
continueren.

OKU
Het open kampioenschap van Utrecht 
(OKU) beleeft dit jaar zijn 49ste 

editie. Het landelijke vermaarde 
schaakfestijn met elk jaar wel een 
paar grootmeesters wordt al weer 
een paar keer gehouden in het 
Hemelvaartsweekend (vrijdag 10 
tot en met zondag 12 mei) en dat is 
ook dit jzaar het geval. Plaats van 
handeling vormt het LIFE-gebouw 
waar hoofdsponsor Berwnschot 
zetelt aan de Van Deventerlaan op 
Papendorp. De organisatie is in 
handen van schaakvereniging Paul 
Keres. 
Bij het OKU worden twee partijen 
per dag gespeeld, een formule die 

aanslaat gezien het maximaal aantal 
deelnemers van 240 in de voorgaande 
twee edities. De deelnemers worden 
ingedeeld naar speelsterkte.
Elke ronde zijn 24 partijen live te 
volgen en is er een rondebulletin. 
Ook zijn er toernooicoaches om de 
spelers schaaktechnisch en mentaal 
te ondersteunen. Bij de diverse 
boekenstalletjes is daarnaast veel 
schaakmateriaal te vinden. Er zijn tal 
van extra prijzen, zoals voor teams, 
families, snelste winnaars en uiteraard 
de mooiste partijen. Nieuw dit jaar is 
dat topspeelster Anna-Maja Kazarian 
op zondag commentaar via Twitch zal 
leveren. Inschrijven kan via de website 
van Paul Keres.

Mannen Kampong pakken zilver in Europese clubcompetitie, brons voor vrouwen SCHC

Hockeycompetities naderen ontknoping

Vrouwen Squash Utrecht pakken landstitel

Dammers Zenderstad IJsselstein promoveren naar eerste klasse

Schakers Woerden kampioen

Lukas Stiefelhagen van start in de elektrische NXT Gen Cup

Utrechter Jelmer Bennema geklopt in The Boat Race
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 ABONNEREN
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kunt u de krant in uw bus ontvangen 
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 Voor meer info belt u naar  
030-2932516 of mailt u naar 
abonnee@utrechtsesportkrant.nl. 

 

 BEZORGEN
 Bij abonnees wordt de krant op 

vrijdag voor 18.30 uur bezorgd. 
Hebt u een bezorgklacht? Mail naar 
bezorging@utrechtsesportkrant.nl.  

 LEVERINGSVOORWAARDEN
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 Utrechtse Sportkrant is onderdeel 
van Bankabel V.O.F.. Bankabel V.O.F. 
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wordt, zoals uw NAW-gegevens 
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regelgeving, stuur dan een mail naar 
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Colofon ADVERTEREN
 

 Utrechtse Sportkrant is het enige 
onafhankelijke sportmaandblad 
en heeft de provincie Utrecht 
als verzorgingsgebied. Zowel 
in de krant als online zijn 
diverse mogelijkheden om te 
adverteren. 

 Voor meer info belt u 
naar 030-2932516 of mailt 
u naar advertentie@
utrechtsesportkrant.nl. 
Daarnaast acquireren Gert Jan 
Scholman, Chris Slop en Dennis 
van Luijk voor de Utrechtse 
Sportkrant.

Van onze redactie

UTRECHT – De Utrechtse 
hockeyclub Kampong heeft tijdens 
de Paasdagen de finale van de 
Europese hockeycompetitie voor 
clubteams, de EHL, met 1-0 verloren 
van het Amstelveense Pinoké. In 
een gelijk opgaande wedstrijd 
kwam Pinoké na tien minuten 
op voorsprong door een benutte 
strafbal. Kampong zag in de rest 
van de wedstrijd twee strafcorners 
ingetrokken worden, wist niet te 
scoren en moest genoegen nemen 
met een zilveren medaille. De 

Utrechtse club haalde voor het laatst 
in 2018 de finale van de Euro Hockey 
League en won de competitie in 
seizoen 2015/16.
Kampong wist een plekje in 
de prestigieuze EHL finale te 
bemachtigen na een spectaculaire 
winst op het Duitse Rot-Weiss Köln. 
Er moesten shoot-outs aan te pas 
komen om de winnaar te bepalen. 
Kampong speelde zondag, eerste 
paasdag, de halve finale. Pinoké 
had deze al op zaterdag gespeeld 
en had daarmee een dag meer 
rust dan het team uit Utrecht. Aan 
NOS liet Pinoké speler Jannis van 

Hattem toen weten: ‘Ik denk dat 
de organisatie er eens kritisch naar 
moet kijken. Het is niet fair als één 
van de finalisten meer rust heeft 
en je moet wel een eerlijke finale 
hebben.’

SCHC
SCHC uit Bilthoven kwam ook ver 
in de Euro Hockey League. Het 
team van Lucas Judge moest het 
in de halve finale echter afleggen 
tegen Amsterdam. En daar 
baalde het stevig van en terecht, 
want het gaf Amsterdam weinig 
tegenstand. SCHC staat al drie jaar 
op rij in de finale van de nationale 
Gold Cup, gooit hoge ogen in de 
reguliere competitie en streek een 
zaalkampioenschap op. De kans 
op een gewilde hoofdprijs op het 
veld werd in Amsterdam echter 
weggenomen en dat deed pijn. 
Ook Bilthoven had vervolgens 
weinig rust kunnen pakken voor 
de ‘kleine finale’ om het brons. De 
ochtend na de halve finale trad het 
eerste vrouwenteam al vroeg aan 
in de troostfinale van de EHL. Om 
09.15 kwamen ze in actie tegen het 
Spaanse Junior, en ’t Stichtsche 
stond na een kwartier al met 2-0 
voor. Junior kwam nog even terug 
tot 2-1, maar het zou 3-2 worden 

waardoor het team van trainer/
coach Lucas Judge toch een 
medaille omgehangen kreeg. 

Gold Cup
Zowel de mannen van Kampong als 
de vrouwen van SCHC hebben de 
finale van de Gold Cup 2023/2024 
weten te bereiken. Bij het ter perse 
gaan van deze krant moeten beide 
finales in het bekertoernooi in het 
Nederlandse (top-)hockey nog 
gespeeld worden. De vrouwen uit 
Bilthoven zijn titelverdediger en 
mogen op 18 april EHL-revanche 
nemen op Amsterdam, wederom in 
het Wegener Stadion. Een week later, 
op 25 april, spelen de mannenteams 
van Almere en Kampong tegen elkaar 
in de bekerfinale op de velden van 
Almere. Kampong bereikte nog niet 
eerder de finale van de Gold Cup. 

Verlengen 
De hoofdcoach van het eerste 
mannenteam van Kampong, Tim 
Oudenaller, heeft na de succesvolle 
nationale en internationale reeks 
zijn contract bij de Utrechtse club 
verlengd. Oudenaller was van 
2005 tot en met 2019 actief als 
jeugdtrainer-coach. Na een uitstapje 
te hebben gemaakt bij Schaerweijde 
kwam hij in 2022 terug bij Kampong 

en zette daar zijn succesreeks voort. 
Na een eerdere promotie met de 
club uit Zeist, bracht hij Kampong 
naar de eerste plek van de reguliere 
competitie 2022 - 2023. Ook keeper 
van het eerste team, David Harte, 
heeft zijn contract verlengd bij 
Kampong. De Ierse international 
maakte in 2010 zijn debuut in het 
Nederlandse hockey bij regiogenoot 
SCHC. In 2012 maakte hij de 
overstap naar Utrecht en had hij een 
belangrijke rol in de prijzenjacht van 
Kampong. Met Harte won Kampong 
de Euro Hockey League in 2016 en 
de twee jaren daarna kroonden zij 
zich tot landskampioen. 
Bestuurslid Tophockey Roderick 
Weusthof is trots dat Oudenaller en 
Harte zich langer aan de Utrechtse 
club verbinden: ‘We zijn ontzettend 
blij dat Tim nog langer aan Kampong 
verbonden zal zijn. Tim is jong, 
talentvol, ambitieus, betrokken 
en zit vol energie. Daarbij kent hij 
de club en de Kampong cultuur 
als geen ander. Hij is de juiste man 
op de juiste plaats.’ Over Harte: 
‘We zijn er trots op dat David zich 
langer Kampong verbindt. David is 
nog steeds de beste keeper van de 
Nederlandse competitie en met al 
zijn ervaring is hij van onschatbare 
waarde voor Heren 1.’

Van onze redactie

UTRECHT - Met slechts twee 
punten voorsprong hadden de 
vrouwen van KPI Squash Utrecht het 
landskampioenschap in eigen hand 
en wisten deze te verzilveren onder 
toeziend oog van de vele fans. 

In een bomvol centrum aan de 
Taagdreef bij Squash Utrecht 
kregen de toeschouwers een waar 
spektakel voorgeschoteld, waarbij 
de thuisspelende vrouwen met 
12-1 ruimschoots wonnen van team 
SquashTime uit Eindhoven.

In Hoofddorp wonnen de vrouwen 
van ‘Meersquash van de nummer 
twee Victoria Rotterdam met 10-5, 
waardoor het kampioenschap met 
uiteindelijk 9 punten verschil werd 
bezegeld.

Maurice Boere, teammanager 
KPI Squash Utrecht: ‘Ongelooflijk 
trots wat we als team hebben 
gepresteerd. Op onze sponsor 
KPI, op alle toeschouwers en club, 
maar bovenal op alle dames uit 
het team die het hele seizoen 
hebben gestreden. De puzzel om 
per wedstrijd de juiste opstelling 

neer te zetten, mede door onze 
sterspeelster Megan van Drongelen, 
heeft perfect uitgepakt.’

Joran Kruithof, Algemeen 
manager Squash Utrecht: ‘Een 
onbeschrijfelijk gevoel van trots 
en geluk om met de mooiste club 
van Nederland ook nog eens het 
beste dames eredivisie team te 
hebben. Iedereen met een hart voor 
Squash Utrecht is een kampioen. 
Vanaf september begint het nieuwe 
seizoen waarbij iedereen welkom 
is om te kijken naar squash op 
wereldniveau.’

Elke eredivisie-avond wordt 
gespeeld met drie speelsters uit een 
team van maximaal 12 personen. 
In het team van Squash Utrecht 
staan verschillende internationale 
topspeelsters op de lijst. Afgestemd 
op de tegenstanders én rekening 
houdend met een maximaal op te 
stellen aantal punten (elke speelsters 
een heeft puntenwaardering, 
afhankelijk van ranking en niveau), 
zijn spectaculaire wedstrijden 
gegarandeerd. Één wedstrijd bestaat 
uit maximaal vijf games waarbij het 
team dat als eerste drie games heeft, 
ook de wedstrijd wint.

Van onze redactie

UTRECHT - Een echte teamprestatie. 
Dat was de overwinning van 
damvereniging Zenderstad op het 

sterke Borne uit Almelo om een plaats 
in de eerste klasse van de nationale 
competitie. De IJsselsteinse equipe 
trok met 9-7 aan het langste eind en 
bemachtigde daardoor de felbegeerde 
promotie. 

Eerder in het seizoen was Zenderstad 
nog voor de laatste speeldag 
kampioen geworden in de tweede 
klasse. Om de hogere afdeling te 
bereiken diende de club het op te 
nemen tegen de nummer acht van een 

eerste klasse. Dat werd uiteindelijk 
Borne, een team met gemiddeld 
een flink hogere rating hadden. 
Omdat Zenderstad ook nog eens 
kopman Laurens Fijn van Draat moest 
missen leken de kansen op promotie 
gering. Maar ook Borne kon niet op 
oorlogssterkte aantreden, waardoor 
het een enerverende ontmoeting 
werd. Winstpartijen van Ed Kok en 
Arie Koster brachten Zenderstad op 
een comfortabele voorsprong en de 
81-jarige Piet Schep, Jacco Scheper, 

Antonio Ramirez, Patrick van der Tool, 
Bert Habets en Karl van der Horst 
zorgden voor de overige punten. ‘Een 
clubprestatie om trots op te zijn’, 
vatte teamcaptain Van der Horst het 
seizoen kernachtig samen. 

Tjon A Ong
Andrew Tjon a Ong is net als vorig jaar 
provinciaal damkampioen geworden. 
Het is de zoveelste titel van de 
dammer uit Maarssen, die zelf de tel 
is kwijtgeraakt. Tjon a Ong versloeg in 

de slotronde Toys Sheoratan terwijl 
naaste concurrent Arne van Mourik op 
remise bleef steken tegen Leo van der 
Laan. Vorig jaar was een tweekamp 
tussen Tjon a Ong en Van Mourik nog 
noodzakelijk om de kampioen te 
kunnen aanwijzen. In de eerste klasse 
werd Arie Koster kampioen, de titel in 
de tweede klasse was voor Piet van 
Dijk.
Een team van Zenderstad 
werd winnaar van het eigen 
Domstadtoernooi.

Van onze redactie

LEERSUM - Autocoureur Lukas 
Stiefelhagen (16) heeft de afgelopen 
jaren het elektrisch racen verkend 
in het karten en vervolgens in 
het autoracen. Dit jaar gaat hij 

deelnemen aan de internationale, 
100% elektrische NXT Gen Cup. 
Duurzaam racen op hoog niveau, in 
de voorprogramma’s van Formule 
E en de Deutsche Tourenwagen 
Masters (DTM). Eind maart vonden 
de ‘pre-season tests’ plaats op het 

Misano World Circuit in Italië, in 
april worden de eerste wedstrijden 
gereden. 

Lukas is er klaar voor met een 
elektrische Mini Cooper in de NXT 
Gen Cup op toonaangevende 
circuits in Europa te gaan rijden. 
‘In feite zijn we hier een jaar lang 
mee bezig geweest om dit voor 
elkaar te krijgen. Het is al een 
prestatie om aan de start te staan, 
dankzij ons harde werken en de 
steun van mijn sponsoren,’ licht 
hij toe. De testdagen voorafgaand 
aan het nieuwe seizoen werden 
afgetrapt met een ‘seat fitting’ (het 
afstellen van de stoel op de rijder) 
en een ‘weigh-in’ (het wegen van 
alle coureurs met hun volledige 
uitrusting aan). Gevolgd door een 
briefing met instructies voor het 
komende seizoen. 

Op beide dagen werden er vier 
trainingssessies gereden van 20 
minuten elk. ‘Ik heb daarin ons 
eigen programma kunnen volgen, 
en verschillende dingen getest en 
geoefend, om vertrouwd te raken 
met de auto’, legt Lukas uit. De 
voorwiel-aangedreven raceauto 
bestaat uit een Mini Cooper chassis 
met een volledig door de NXT Gen 
Cup organisatie zelf ontwikkelde 
aandrijving. Deze heeft een 30kWh 
batterij en een watergekoelde motor, 
die omgerekend 190-230pk levert. 
Het is een ‘arrive-and-drive’ concept; 
de auto’s zijn eigendom van de 
organisatie, die ook de engineers 
aanlevert. Coureurs mogen niet 
zelf aan de auto’s sleutelen en 
kunnen slechts een paar instellingen 
aanpassen. Ook worden de auto’s 
door middel van loting gerouleerd 
onder de coureurs, om het helemaal 

eerlijk te maken. Hierdoor zijn het de 
coureurs zelf die het verschil moeten 
maken.
Met coureurs in de leeftijd van 16 tot 
25 jaar uit Zweden, Denemarken, 
Nederland, België, Duitsland, 
Frankrijk, Tsjechië en India heeft 
de cup een zeer internationaal 
karakter gekregen. ‘Het niveau is 
hoog’, licht Lukas toe. ‘Een aantal 
van de coureurs heeft al behoorlijk 
wat race-ervaring, soms zelfs in 
hoge raceklassen.’ Vanaf zijn eerste 
racejaar in de karts is Lukas altijd 
‘rookie’ geweest; elke klasse reed 
hij slechts één keer. ‘Zo blijf ik me 
steeds verder ontwikkelen. Het 
is mijn droom om uiteindelijk als 
beroepscoureur in een duurzame 
raceklasse voor een fabrieksteam 
te rijden in bijvoorbeeld endurance 
racing, de hoogste GT competities, 
of Formule E.’ 

Door Anne de Lange (redacteur 
NLroei)/bewerkt door onze redactie

UTRECHT - De Utrechtse Jelmer 
Bennema en zijn acht Oxford 
teamgenoten hebben in de jaarlijkse 
Boat Race op de Theems verloren 
van concurrent Cambridge. 

De twee universiteiten kwamen voor 
de 169ste keer tegen elkaar uit in 
de zes kilometer lange race over de 
Engelse rivier. Bennema (23) roeide 
jarenlang in Utrecht bij Viking en 
Triton, momenteel studeert hij voor 

een wiskunde master aan Oxford.
Bennema zit als voorste in de boot 
bij Oxford. Zijn doel was om als 
eerste roeier over de finish van de 
169e editie te gaan, want dan was 
rivaal Cambridge verslagen. Het 
mocht niet zo zijn, maar vooraf had 
Bennema er zin in. ‘We voelen als 
ploeg absoluut de druk. Je merkt 
dat het hier groot is. Dit wordt ook 
gemarkeerd doordat we van de week 
een hotel zijn ingetrokken. Speciaal 
om ons gezamenlijk voor te kunnen 
bereiden op de race. Maar je merkt 
het ook op straat. Als mensen ons 

zien lopen, hebben ze het over The 
Boat Race. Best apart om te worden 
herkend.’ Hij voelde gedurende de 
dagen voorafgaand aan de race 
dat de druk steeds verder toenam. 
‘Straks staan er honderdduizenden 
mensen langs de kant, via camera’s 
in bootjes en een helikopter kijken 
miljoenen mensen over de hele 
wereld mee. Je merkt dat dit in de 
aanloop naar de race wat met je 
doet. Onze coach Sean Bowden is 
bijzonder ervaren, hij probeert een 
sfeer te creëren waarin wij de druk in 
ons voordeel gaan gebruiken.’

Talent
Bennema etaleerde al vroeg zijn 
talent. Hij was als 15/16-junior 
skiffkampioen van Nederland 
en behaalde onder andere met 
de aanstaande Parijs-ganger Eli 
Brouwer een titel in de vierzonder. 
Hij nam later als junior deel aan 
WK’s. ‘Toen werd ik door scouts 
van Amerikaanse universiteiten 
benaderd. Het leek me wel 
wat, maar niet alleen om daar 
te roeien. De studie vind ik net 
zo belangrijk, of misschien wel 
belangrijker. Ik ben er gaan kijken 

en mijn keuze viel uiteindelijk op 
Princeton.’ 
Bennema kent de sport dus van 
binnenuit en deed ervaring op in 
drie vooraanstaande roeilanden. 
‘Er zijn verschillen. In Nederland 
speelt subtiele techniek een grote 
rol. In de USA zet je acht sterke 
gasten in een boot. Dat werkt ook. 
We hebben bij Princeton een acht 
die 5:23 over 2 kilometer roeide. 
De Britten zijn weer veel bezig 
met de catch, hoe de riem in het 
water gaat. Zo heeft elk land zijn 
stokpaarden.’

Foto: Archief Utrechtse Sportkrant.

Sterspeelster Megan van Drongelen 
en Maurice Boere met de 
kampioensschaal.

Foto: Jelmer ten Hoeve.

Foto: familie Stiefelhagen.
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Streep door Hemelvaartcross Kwintelooijen

Door Ron van Stokkum 

RHENEN - De teleurstelling is van 
het gezicht van voorzitter Wulf Baars 
af te lezen. ‘Lees deze brief maar, 
die deze week uitgaat,’ zegt hij, eind 
maart. 

In de brief staat het zwart op wit: De 
Hemelvaartcross van de M.A.C.R.O. 
in Rhenen gaat in 2024 definitief 
niet door. De Provincie Utrecht 
verbiedt de traditionele motorcross 
die al sinds mensenheugenis in 
Rhenen op Hemelvaartsdag wordt 
georganiseerd. 
Ook in 2024 stond op 
Hemelvaartsdag (9 mei) 
een nationale cross op het 
programma van de internationale 
motorsportbond FIM en de 
Koninklijke Nederlandse Motorrijders 
Vereniging (KNMV). Wulf Baars, 
voorzitter van de organiserende 
M.A.C.R.O. (Motor- en autosportclub 
Rhenen en Omstreken): ‘We hadden 
een mooi programma met NK-
races in diverse soloklassen. De 
landelijke toppers, zoals Jeffrey 
Herlings, Calvin Vlaanderen en 
Glenn Coldenhoff, zouden hier 
komen strijden voor het Nederlands 
Kampioenschap. Maar het feest 
kan niet doorgaan. De Provincie 
Utrecht heeft de cross verboden, 
omdat de cross in het broedseizoen 
plaats vindt. We hebben er alles 
aan gedaan om te voldoen aan alle 
regels, we hebben onderzoeken laten 
uitvoeren, adviseurs ingeschakeld, 
maar het mocht niet baten. De cross 
kan niet doorgaan.’

Broedseizoen
Karin Alberts, woordvoerder van 
het kabinet van de commissaris 
van de Koning in Utrecht, zegt 
over het besluit: ‘Evenementen 
kunnen alleen in de natuur worden 
gehouden als dit geen schade 
aanricht voor diersoorten of als er 
voldoende maatregelen kunnen 
worden getroffen om die schade te 

voorkomen. Hemelvaartsdag valt in 
het broedseizoen van vogels. Voor 
het terrein Kwintelooijen is bekend 
dat er nesten zijn gesignaleerd 
op minder dan 50 meter van het 
crossgebied. De cross kan worden 
gehouden, maar alleen buiten 
het broedseizoen. Daarover is 
een gesprek geweest met de 
evenementenorganisator.’

Wulf Baars is somber over de 
suggestie om af te stappen van een 
Hemelvaartscross. ‘We hebben te 
maken met de kalenders van de 
internationale motorsportbond, 
van de KNMV en natuurlijk van de 
coureurs. Die kalender zit al vol en 
met een cross op Hemelvaartsdag 
kunnen wij steeds dat nodige gaatje 
vinden, tussen twee raceweekends 
door. Daardoor kunnen ook 
internationale toppers aan onze 
wedstrijden meedoen. Elk jaar 
kijken we of we een programma in 
de soloklasse kunnen aanbieden, 
zoals dit jaar, of in de zijspanklasse. 
Als we buiten het broedseizoen 
een cross mogen organiseren, 
krijgen we ook nog te maken met 
de zondagsrust, die voor een deel 
van betrokken partijen ook nog 
belangrijk is. Er blijft dan niet 
zoveel ruimte over, omdat grote, 
internationale crossen ook over 
twee dagen worden uitgesmeerd, 
een dag voor kwalificatie en een 
dag voor de races.’ Overigens is 
de deur nog niet helemaal dicht 
voor een Hemelvaartcross. Karin 
Alberts: ‘Op dit moment is loopt 
er een broedvogelonderzoek, om 
te kijken of de cross in 2025 wèl 
met Hemelvaart mogelijk is.’ Dat 
onderzoek moet duidelijk maken 
welke soorten er zitten, op welke 
afstand en of er maatregelen kunnen 
worden genomen om verstoring van 
het broeden te voorkomen.

Alberts: ‘Mochten er nachtvogels, 
zoals bosuilen, blijken te broeden 
op te korte afstand van de 

motorcrossbaan, of haviken – 
die slecht tegen drukte/lawaai 
kunnen – dan is in deze periode 
géén motorcross mogelijk. Zijn het 
andere vogelsoorten, dan moet de 
organisatie middels het plaatsen van 
hekwerken zorgen dat het publiek 
niet in de buurt van de nesten kan 
komen. Dan kan de editie van de 
komende drie jaar wél doorgaan, 
omdat de uitkomsten van het 
onderzoek drie jaar geldig zijn. Dus 
de organisatie moet eens in de drie 
jaar broedvogelonderzoek laten 
uitvoeren. Bovendien is in deze 
tijd van het jaar de rugstreeppad 
bezig zich voort te planten. Als na 
een forse regenbui plassen op de 
motorcrossbaan achterblijven, 
bestaat de kans dat de rugstreeppad 
ei-snoeren afzet in die plassen op 
het circuit. Om dit te voorkomen, 
moet de organisatie – in deze voor 
de natuur kwetsbare periode – 
meteen na een regenbui, de plassen 
afdekken met zand. Zo voorkomen 
ze dat padden hun ei-snoeren op die 
plek afzetten.’

Locatie
De vereniging M.A.C.R.O. Rhenen 
werd opgericht op 10 September 
1945, onder de naam M.C. Rhenen. 
Daardoor konden enthousiaste 
Rhenenaren zich bezighouden met 
hun hobby, de motorsport. Dankzij 
de medewerking van het Canadese 
leger beschikte de club over enkele 
motoren en onderdelen. De club 
organiseerde crosswedstrijdjes, 
behendigheidswedstrijden en 
puzzelritten. 

In 1950 werd M.C. Rhenen omgezet 
in M.A.C.R.O. en organiseerde de club 
nationale zeepkistenwedstrijden. 
De eerste motorcross werd in 1955 
georganiseerd op de Grebbeberg, 
waar een parcours met steile 
klimmen en afdalingen zorgde voor 
spectaculaire wedstrijden. In 1976 
werd de Grebbeberg onderdeel van 
Stichting het Utrechts Landschap 

en werd het onmogelijk om in het 
natuurgebied te crossen. Er zou 
teveel schade worden aangericht 
door de motoren en het publiek. De 
Rhenense club stak voor de volgende 
edities de Rijn over en er werd drie 
jaar lang gecrosst in Lienden, op het 
terrein van Steenfabriek Ten Cate. 

De perfecte crosslocatie werd in 
1981 gevonden in zandafgraving 
Kwintelooijen. Door de 
uitstekende samenwerking 
tussen organisatie, gemeente, 
provincie en grondeigenaren werd 
daar de basis gelegd voor een 
permanente crosslocatie. Omdat 
de zandafgraving nog in gebruik 
was, moest elk jaar een ander 
parcours worden ontworpen. De 
locatie viel in de smaak bij coureurs 
en bezoekers.  ‘Kwintelooijen’ 
werd vaak het mooiste circuit van 
Europa genoemd. In 1994 kreeg de 
M.A.C.R.O. toestemming van de FIM 
voor een permanent crosscircuit. 
Daardoor werd het ook mogelijk 
om een Grand Prix te organiseren. 
Tijdens haar 50-jarig bestaan wist de 
M.A.C.R.O. de Grand Prix voor 500cc 
motoren binnen te halen. Drie jaar 
later was het nog een keer raak met 
een WK-wedstrijd in Rhenen. ‘Alle 
grote Nederlandse crossers hebben 
hier gereden,’ aldus Wulf Baars. 
Namen van Dave Strijbosch, Gerard 
Rond, Gerrit Wolsink en John van 
den Berk passeren de revue. Ook de 
huidige nationale top was al eerder 
aanwezig op het Rhenense circuit. 
‘De coureurs komen hier graag,’ weet 
Baars. ‘We hebben een heel veilig 
circuit, met een brede baan, goede 
uitloopvakken  en veiligheidszones 
naast de hele baan. Toeschouwers 
staan op veilige afstand, maar 
hebben toch een uitstekend zicht 
op de baan. Wij doen er alles aan 
om het circuit zo veilig mogelijk 
te maken, zodat incidenten 
kunnen worden voorkomen. Als er 
onverhoopt toch een incident is, 
kijken verzekeringsmaatschappijen 

als eerste naar de organisatie, dus 
dat willen we voor zijn,’ aldus Baars.
Dat Rhenen ooit nog een WK-
wedstrijd krijgt, acht Baars niet 
realistisch. ‘Een WK-wedstrijd is nu 
te groot voor ons. De kosten zijn veel 
te hoog, de verantwoordelijkheid 
is te groot en de overkoepelende 
organisatie Infront eist een 
tweedaags evenement op zaterdag 
en zondag. Wel kunnen we nationale 
wedstrijden organiseren. Op het 
programma voor Hemelvaartsdag 
stonden dit jaar races in de 85 cc, 
125 cc, 250 cc (de MX2) en de 500 cc 
(MX1). In juli en oktober organiseren 
we op twee zaterdagen ook nog een 
wedstrijdprogramma voor jeugd en 
recreanten.’

Club 
De annulering van de 
Hemelvaartcross is ook een domper 
voor de vrijwilligers die de Rhenense 
cross mogelijk maken. ‘We hebben 
zo’n 150 vrijwilligers, die ons helpen 
om de cross te organiseren,’ aldus 
Baars. ‘Een aantal van hen helpt ook 
het hele jaar bij baanonderhoud. 
Zo ligt er, bijvoorbeeld, na een 
sneeuwperiode heel veel hout op 
de baan, van gesneuvelde sleetjes. 
Dat hout moet natuurlijk worden 
opgeruimd. Ons circuit wordt buiten 
de wedstrijddagen ook gebruikt door 
niet gemotoriseerd publiek, zoals 
fietscrossers, mountainbikers en 
hardlopers.’
Over de toekomst is Baars nu 
onzeker. Voor de motorsport voorziet 
hij wel ontwikkelingen, zoals crossen 
met elektrische motoren. ‘Daar 
moeten we wel in meegaan, maar 
zover is het nog niet. Waar moet 
je rekening mee houden als je met 
elektrische motoren gaat crossen? Er 
staan wel enkele proeven als test op 
het programma. We zullen wel mee 
moeten in die ontwikkeling, maar 
hoe dat gaat uitpakken, is nu nog 
niet te overzien.’
De Rhenense club wordt 
aangestuurd door een bestuur van 
zes personen en telt ongeveer vijftig 
leden. Veel leden ondersteunen bij 
de cross-organisatie, maar de club 
kent ook een toertochtafdeling, 
die er regelmatig op uit trekt. 
Crossleden kent de club niet. 
‘De coureurs kunnen bij ons niet 
op het circuit trainen, dus dan 
kiezen ze logischerwijs voor 
andere oplossingen,’ aldus Baars, 
die ook nauwe contacten heeft 
met de collega’s van het circuit 
van Zandvoort. ‘We hebben de 
laatste jaren vooral ingezet op 
bereikbaarheid per fiets, te voet en 
met OV. Dat zie je bij de Formule 1 in 
Zandvoort nu ook.’
Baars pakt de plakboeken erbij 
en bladert er doorheen. ‘We 
hebben races gehad met 35000 
toeschouwers, nu zijn we blij met 
2000 tot 4000 toeschouwers. Er 
is op allerlei gebied concurrentie 
bijgekomen. Bovendien willen we 
het evenement voor toeschouwers 
betaalbaar houden. Of we volgend 
jaar op Hemelvaartsdag weer 
crossen? We moeten het afwachten,’ 
aldus Baars.

De perfecte crosslocatie werd in 1981 gevonden in zandafgraving Kwintelooijen.  Foto: organisatie Hemelvaartcross.
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Door Roberto Cancian

UTRECHT - Nederland verliet 
ondanks het verlies met opgeheven 
hoofd het veld, nadat het tot de 
laatste seconden van de wedstrijd 
was blijven vechten. Bovendien 
lieten de jonge spelers gewenste 
progressie zien. Er komen dus mooie 
duels aan de komende tijd voor het 
Nederlands vrouwen rugbyteam. 

‘Wij hebben ons na ruime winst op 
Colombia geplaatst voor een serie 
wedstrijden in de WXV-competitie 
in Dubai. Dan is het mogelijk om 

kwalificatie af te dwingen voor 
het wereldkampioenschap rugby 
dat volgend jaar in Engeland 
plaatsvindt’, geeft coach Sylke 
Haverkorn aan die in het 
dagelijks leven werkzaam is als 
beweegmakelaar bij SportUtrecht. 
‘Ik werk daar inmiddels tien jaar 
en doe coördinatie in Noordwest 
Utrecht. Ik heb het naar mijn zin; 
je hebt de vrijheid om leuke en 
goede activiteiten aan te bieden, 
ik heb fijne collega’s en voel de 
waardering’, zegt de 36-jarige Sylke 
Haverkorn die tevens hoofdcoach 
van het Utrechtse RUS is. 

Ambitieus
Haverkorn draait haar hand niet om 
voor werkweken van 60 tot 70 uur. 
‘Bij SportUtrecht werk ik 32 uur in 
de week, daarnaast ben ik coach van 
de dames van RUS en dan uiteraard 
van het Nederlands team. Het is een 
soort uit de hand gelopen hobby 
maar ik ben ook gewoon ambitieus’, 
lacht ze. Sylke Haverkorn speelde 
zelf tot 2015 op hoog niveau rugby. 
‘Ik ben in dat jaar geblesseerd 
geraakt en wilde niet alle kennis 
verloren laten gaan. Het tweede 
team van RUS had in die tijd geen 
trainer, ik wilde hen graag helpen.’ 

Haverkorn was tegelijkertijd ook 
assistent bij het Nederlands team 
en trainde de mannen rugbyers van 
Nieuwegein. ‘Op het moment dat de 
vorige coach bij RUS wilde stoppen, 
werd ik gevraagd om het eerste team 
te gaan coachen omdat ze wilden 
dat de druk er wel op moest blijven 
om goed te presteren.’ Dat Sylke 
Haverkorn veelzijdig is en graag van 
aanpakken houdt, blijkt wanneer ze 
op dat moment er nog een klus bij 
nam. ‘Ik ben bij DIOK in Leiden de 
voorwaartsen gaan coachen, dat is 
toch wel mijn specialisme. Sommige 
mannen daar dachten dat ik de fysio 
was en zag je denken ‘wat komt 
een vrouw hier doen? Totdat ze 
begonnen te winnen’, lacht ze. DIOK 
won daarna de landstitel waarna 
meer prijzen volgden. Vervolgens 
stapte Haverkorn een Turks 
avontuur in om de rugbydames 
aldaar te coachen. Dat bleef ze doen 
tot de vraag vanuit Nederland kwam 

om terug te keren en als bondscoach 
van de Nederlandse rugbyploeg aan 
de slag te gaan. ‘Dat project wilde ik 
wel aangaan en dat doe ik inmiddels 
met veel plezier alweer vijf jaar.’ 

Carrière
De huidige bondscoach mag 
terugkijken op een mooie carriere 
als speelster. Van 2007 tot 2016 
maakte Sylke Haverkorn deel uit van 
de nationale damesrugbyselectie. 
‘Ik heb voor Hanzeladies en RUS 
gespeeld. Met RUS zijn we vijf keer 
landskampioen geworden, in 2012, 
2013, 2014, 2015 en 2016.’ Vanaf 
2016 is ze hoofdcoach van het eerste 
team van RUS en is ze twee jaar de 
coach geweest van de voorwaartsen 
van DIOK. In 2019 werd ze, als eerste 
vrouw die als coach op het hoogste 
niveau met mannen heeft gewerkt, 
met de heren van DIOK uit Leiden 
landskampioen. In dat jaar was ze 
ook als bondscoach actief bij de 7’s 
van de nationale damesrugbyploeg 
van Turkije. ‘Ik heb heel de wereld 
over gereisd en veel ervaring 
opgedaan. Als coach wil ik die 
ervaring graag doorgeven met als 
uiteindelijk doel om het damesrugby 
in Nederland naar een hoger niveau 
te tillen en internationaal mee te 
kunnen doen met de top 12 van de 
wereld.’ 

Oranje
Haverkorn geniet van het vak en 
het beter maken van speelsters. 
‘We hebben echt een groei 
meegemaakt met het Nederlands 

team. Inmiddels winnen we met 
dikke cijfers van landen als Zweden 
en België.’ Het team zette tijdens 
de Rugby Europe Championship 
ook een goede reeks neer tegen 
Hong Kong, Portugal en Colombia. 
Haverkorn, die in Maarssen woont: 
‘Ik stap nooit een wedstrijd in 
met de gedachte om te kunnen 
verliezen’. Het WK in Engeland 
van 2025 vindt ze dan ook zeker 
niet onrealistisch. ‘Niemand had 
verwacht van ons dat we in de 
World Competitie zouden gaan 
spelen. Dat hebben we uiteindelijk 
wel bereikt. 

Er komen ook een paar meiden 
aan, die nu on Onder 18 spelen, die 
belachelijk goed zijn. Dat zijn echt 
monsters. Bij hun club mogen ze in 
het eerste team spelen, om in het 
Nederlands team te spelen moet 
je minimaal 18 jaar zijn. Ze moeten 
nog even wachten en ik ook maar 
dat er wat aan zit te komen, dat is 
zeker.’

RUS
Het coachen bij RUS, dat staat voor 
de Rugbyende Utrechtse Studenten, 
is Sylke Haverkorn altijd blijven 
doen. ‘Uiteindelijk ben ik wel bij 
DIOK gestopt. Daar was het twee 
jaar lang iedere dag trainen, op een 
gegeven moment was het niet meer 
te combineren.’ 

RUS, dat meer dan 100 leden heeft, 
speelt met het eerste team in de 
ereklasse (de hoogste nationale 
competitie, red). Sinds 1985 is het 
de enige dames studenten rugby 
vereniging van Nederland. Het 
tweede team speelt in de derde 
klasse. 

De afwisseling tussen RUS en het 
Nederlands team vindt ze leuk. 
‘In het verleden speelden er altijd 
veel speelsters van RUS in het 
Nederlands team, nu maken er twee 
speelsters deel uit van het team. 
De standaard bij het Nederlands 
team is hoger maar de ontwikkeling 
bij RUS is ook super om te volgen.’ 
Het leuke, en soms ook het 
probleem, van RUS, is dat het een 
studententeam is. ‘Veelal komen 
speelsters er op latere leeftijd bij en 
worden ze bij RUS klaargestoomd 
voor de ereklasse’. Zo ging dat bij 
Haverkorn zelf ook. ‘Als speelster 
heb ik wel van één ding spijt. Ik 
heb de mogelijkheid gehad om 
naar het buitenland te gaan maar 
heb dat nooit gedaan. Ik zeg ook 
nu tegen speelsters dat ze moeten 
gaan wanneer ze daaraan toe zijn. 
Het is mooi om de ontwikkeling 
van de speelsters te zien en hen 
klaar te stomen voor de grotere 
competities.’ 

Van onze redactie

UTRECHT - Bij de 140ste editie van 
de studentenroeiwedstrijd Varsity 
was er opmerkelijk veel Utrechts 
succes. Niet alleen wisten de Oude 
Vier van Triton de titel te verlengen, 
Orca won voor het eerst het 
hoofdnummer voor de vrouwen dat 
pas sinds 2017 wordt geroeid.
Voor Orca roeiden Trijntje van der 
Pijl, Vera Versteegh, Wia Ruiter en 
Lydia Knevel naar de overwinning. 
Knevel becommentarieerde na de 

race aan journalist Anne de Lange 
op roeiwebsite nlroei.nl: ‘Onze start 
was niet goed, maar we hadden veel 
vertrouwen in elkaar. We dachten: 
‘het gaat ons niet gebeuren dat 
we dit gaan verliezen. Triton was 
verrassend sterk. Omdat zij helemaal 
aan de overkant roeiden, konden 
wij niet goed zien of we voorlagen. 
Ik moet zeggen dat ik nog nooit zo 
hard een eindsprint heb geslagen. 
Het geschreeuw van de supporters 
gaf extra adrenaline, het kanonschot 
kwam als een bevrijding.’ 

De tweede plaats bij de vrouwen 
was ook voor Utrecht: De Triton-
boot met Anna Leerink, Eleonore 
Veldman, Isis Meruma en Rianne 
Prins moest genoegen nemen met 
een zilveren blik.

Mannen
De winst van Triton bij de mannen 
was enigszins onverwacht. Het 
Amsterdamse Skøll lag lang aan kop 
en pas in het laatste deel kwamen de 
Utrechters er over heen. Aan nlroei.
nl liet slagroeier en rechtenstudent 

Pieter van Veen van Triton weten 
superblij én trots te zijn. ‘Ik denk dat 
we de ultieme teamprestatie hebben 
geleverd. Onze voorwedstrijd was 
matig, in de finale hadden we een 
niet zo goede boei geloot. Tijdens 
het oproeien merkten we dat de 
wind wat was afgenomen. Dat gaf 
nieuwe moed.’

Het team in deze boot bestond 
verder uit stuurvouw Ellen Bijkerk, 

Steven Bos, Bart Lauwers en 
Casper van der Steen. Deze ‘Oude 
Vier’ profiteerde optimaal van 
een misslag van de Amsterdamse 
rivaal Skøll waardoor deze in een 
oogwenk meer dan een bootlengte 
verloren en Triton ter hoogte van 
het toeschouwersterrein de leiding 
overnam. 
De Orca-mannen slaagden er niet 
in om zich te kwalificeren voor de 
finale.

‘Op het moment dat de vorige 
coach bij RUS wilde stoppen, 
werd ik gevraagd om het 
eerste team te coachen’

‘Ik stap nooit 
een wedstrijd in 
met de gedachte om 
te kunnen verliezen’

‘Dat er wat 
aan zit te komen, 
dat is zeker’

Bondscoach ziet groei en mogelijkheden voor Nederlands rugbyteam

Haverkorn verdeelt tijd tussen werk, RUS en Oranje
Mannen Triton verlengen hun titel na spannende finale

Eerste Varsity-winst voor vrouwen Orca

De Rugbyende Utrechtse Studenten (RUS) verkeren met nog drie wedstrijden te gaan op een laatste plaats in de tweede fase van de ereklasse.  
Foto’s: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

Sylke Haverkorn.

Zaterdag 6 april nam het Nederlands vrouwen 
rugbyteam het in Amsterdam op tegen Spanje om 
uit te maken wie zich Europees kampioen mag 
noemen bij de vrouwen. ‘Een wedstrijd waar we 
echt naar uitkijken. Een goede graadmeter tegen 
een team uit de mondiale top 10’, zei bondscoach 
Sylke Haverkorn daags voor het duel. In het laatste 
duel van de Rugby Europe Championship moest 
Nederland de winst aan Spanje laten. Het Europese 
topteam won de wedstrijd in Amsterdam met 05-22.Van links naar rechts:

1 Guido, voormalig voorzitter van Kampong cricket - 5 benedenwindse zijde van een schip - 
7 door een overwinning op deze damvereniging uit Almelo promoveert Zenderstad naar de eerste 
klasse van de nationale competitie - 11 jonge volleybalvereniging uit Langbroek - 12 Utrechtse 
rugbyvereniging waarvan (bondscoach) Sylke Haverkorn hoofdcoach is - 13 eerste vrouw - 14 Marieke, 
verenigingsadviseur bij de SRO (Sport, Recreatie en Onderwijsvoorzieningen) - 16 kans op onheil - 
19 noot - 20 ...... van der Burg, voorzitter van VVA Achterberg  - 24 schijf - 26 voorzetsel - 28 echo - 
30 bedrog - 31 Sten, een van de schakers waarmee Woerden promotie bewerkstelligde - 33 glimmer - 
34 deel van een mast - 35 ten bedrage van - 37 zeepwater - 39 Suriname (internet) - 40 insect - 
42 Utrechtse schermvereniging, was onlangs organisator van het 29e Domtoernooi  - 44 Spaanse uitroep 
- 46 tegenslag - 47 elpenbeen - 49 Instituut Zorgverzekering Ambtenaren - 51 nieuw (in samenstellingen) 
- 52 voetballer van UVV die bij de Olympische Spelen in 1912 vijf maal scoorde tegen Finland (3/3) - 
53 pret - 55 drinkgerei - 58 Ierland (internet) - 59 bier zonder alcohol - 60 vogel - 61 Anton, winnaar 
van een gouden medaille bij de Olympische Spelen van 1964 in Tokio - 63 achtervoegsel - 64 straat in 
Rotterdam - 65 jongstleden - 66 Jelmer, verloor met Oxford de jaarlijkse Boat Race op de Theems van 
Cambridge - 67 Enrique, de nieuwe catcher van honkbalvereniging Quick.

Van boven naar beneden:
1 christelijke scholengemeenschap - 2 rechtsvordering - 3 vogel - 4 Europese Monetaire Unie - 5 strik - 
6 schaatsvloer - 7 dier - 8 korfbalvereviging uit Maarssen - 9 plaats in Overijssel - 10 aanvankelijk - 
12 winterse neerslag - 15 in orde - 17 Universiteit Gent - 18 populaire drank - 20 hevig - 21 tuinkruid - 
22 radon - 23 mak - 24 organisator van de Hemelvaartscross in Rhenen, die dit jaar helaas niet door kan 
gaan - 25 voorzetsel - 27 familielid - 29 veronderstelling - 30 achter - 32 zonder hulp - 34 reeks - 
36 Utrechtse worstelvereniging, organiseerde onlangs de 51e editie van het Eastern Wrestling 
Tournament (2/6)  - 38 ribbenstoot - 40 visite - 41 Utrechtse atletiekvereniging, organiseert dit kwartaal 
de 42e ZomerAvondCup  - 42 deze Amstelveense hockeyclub versloeg Kampong in de finale van de Euro 
Hockey League - 43 wees gegroet - 45 woonkamer - 48 fiftyfity, samen delen - 50 verbrandingsrest - 
54 iep - 56 gaten in de kaas - 57 wortel - 59 inwendig orgaan - 62 een zekere - 64 persoonlijk 
voornaamwoord - 65 bevestiging.

Stuur uw antwoord op onze puzzel voor 17 mei naar puzzel@utrechtsesportkrant.nl en maak kans 
op het boek ‘Dik Tevreden, 65 jaar sporttekeningen’ van Jan Ferwerda en Ruud Gosse.  

WINNAAR
De oplossing van de Utrechtse Sportkrant kruiswoordraadsel van 15 maart j.l. was “FEMKE WERELDKAMPIOEN”. 
De prijswinnaar is van Dhr. Van Unen uit Utrecht. Gefeliciteerd! U heeft een halfjaarabonnement op de Utrechtse 
Sportkrant gewonnen. Deze wordt bij u thuis bezorgd. Wij wensen u veel leesplezier. 

Kruiswoordraadsel Utrechtse Sportkrant april 2024

Foto’s: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.
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Van onze redactie

UTRECHT – Afgelopen jaar maakte 
trainer/coach Vera Koenen na 
meerdere succesvolle jaren in 
de eredivisie de overstap naar 
volleybalvereniging Utrecht (VVU).

 Ze vertrok bij PDK Huizen en volgde 
in Utrecht Ali Moghadassian op, die 
na drie seizoenen afscheid nam. 
Koenen heeft recentelijk aangegeven 
na een jaar al weer te willen stoppen 
bij VVU en dat betekent dat ze vanaf 
seizoen 2024-2025 niet meer actief is 
bij de Utrechtse club.

Op het YouTube kanaal Tijd voor 
Volleybal wordt de coach gevraagd 
naar haar beslissing. ‘Eigenlijk wilde 
ik assistent worden bij Utrecht. 

Maar al bij de eerste wedstrijd tegen 
Sliedrecht merkte ik dat ik een 
grotere rol in het team had dan ik 
dacht [en daar past een assistent 
rol niet bij, red]. We moesten een 
flinke tijd aan elkaar wennen, maar 
dat is rond Kerst wel verbeterd.’ 
Koenen laat in het midden wat de 
doorslag voor haar gaf. Ze heeft 
vooralsnog geen nieuwe club. Wel 
gaat ze energie steken in een nieuw 
project voor haar eigen bedrijf. ‘Ik 
krijg de kans om les te gaan geven 
in Grensoverschrijdend Gedrag 
en dat vind ik eigenlijk heel erg 
leuk om te doen’. Ze zou in Utrecht 
haar assistent Anne Meijnderts 
volgend seizoen actief begeleiden 
met het doel Koenen op te volgen. 
‘Ik zal Anne nu op afstand gaan 
begeleiden. We moeten het een 
beetje anders gaan invullen, maar 
dat komt wel goed.’ 

Koenen laat verder via de club 
weten positief terug te kijken op 
het afgelopen jaar: ‘VV Utrecht is 
een mooie, ongedwongen club. 
Het team is een prachtige groep bij 
elkaar die altijd met veel lol, keihard 
werken. Deze meiden combineren 
topvolleybal met werken en 
verzaken nooit. We moesten naar 
elkaar toegroeien en hebben samen 
veel geleerd en mooie stappen gezet 
dit seizoen.’ 

Technisch directeur Herman van 
den Brink bedankt Koenen voor 
haar werk bij het eerste team van VV 
Utrecht. ‘We hebben met Vera een 
gedreven trainer/coach gehad, die 
het team en onze club verder heeft 
gebracht in het professionaliseren 
van ons Dames 1’. 

Koenen sloot de reguliere 
competitie met De Hollandse Pot 
Enzo/VV Utrecht af met een zesde 
plaats. Dit leverde een plek op in de 
B-poule van de eredivisie. Voordat 
ze haar tijd bij de Utrechters afsluit, 

rest nog het na-programma van de 
eredivisie. 

Play-offs
Na goede prestaties in de B-poule 
van de eredivisie staat Koenen 
momenteel met haar team in de halve 
finale van de play-offs. Daarmee 
maakt De Hollandse Pot Enzo/
VV Utrecht nog steeds kans op het 
landskampioenschap. De halve finale 
wordt gespeeld door de nummer 1 en 
2 uit de A-poule en de winnaars van 
de kwartfinale. Er wordt een uit- en 
een thuiswedstrijd gespeeld, met 

eventueel een golden set. VVU speelt 
tegen de nummer twee van a A-poule, 
Apollo 8, en beide wedstrijden 
moeten bij het ter perse gaan van 
deze krant nog gespeeld worden. 

Mocht VVU de halve finale winnen, 
treedt het aan in de finale waar 
het een best-of-three speelt. De 
tegenstander is de winnaar van 
de andere halve finale: Draisma 
Dynamo of Friso Sneek. Het team met 
minstens twee gewonnen wedstrijden 
in de finale, mag zich landskampioen 
seizoen 2023/2024 noemen. 

VVU naar halve finale play-offs landskampioenschap

Coach Vera Koenen vertrekt bij Utrechtse volleybalclub

Vera Koenen.

Vanwege de groei van de krant gaan wij 
ons team uitbreiden.
 
Wij zoeken per direct een:
-          commercieel medewerker,
-          bezorger.
 
Meer informatie vind je op 
utrechtsesportkrant.nl/vacatures

Beachvolleybal op de 
Neude
Op de Neude in Utrecht zal van 
15 tot en met 22 juli 2018 een 
volleybalstadion verrijzen voor het 
EK beachvolleybal. 

RTC Midden naar WK 
shorttrack junioren
Namens RTC Midden zullen vijf 
schaatsers afreizen naar Polen voor 
het WK Shorttrack Junioren van 2 
tot en met 4 maart.

Iris Kensenhuis tilt zich 
naar brons
Powerliftster Kensenhuis is zondag 
25 februari in Alkmaar derde 
geworden op het NK Equipped 
Powerlifting.

N’Ketia Seedo en trainer 
werken nu nog in Utrecht
Trainer Juul Acton kweekt 
atletiektoppers: ‘Ik train niet 
volgens een boekje maar puur op 
gevoel’. 

Lopikerwaard derby vv 
Benschop - sv Lopik
De ploegen tellen af tot 10 maart 
2018, 14.30 wanneer de wedstrijd 
tussen de sportieve rivalen weer 
plaatsvindt. 
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Het werd geen stille terugreis van Hoogeveen naar Houten op 18 februari. Wat wil je ook, wanneer je zojuist tegen de verwachting in de nationale 
volleybalbeker hebt veroverd. In een sfeervolle ambiance begon SV Land Taurus als underdog aan de bekerfinale tegen landskampioen Lycurgus. Maar 
de mannen van coach Erik Gras trokken na een zinderende vijfsetter, die propaganda was voor de volleybalsport, aan het langste eind. De cup ging mee 
naar Houten, voor het eerst in de historie van de vereniging. De ontlading was groot. Bij de vele meegereisde supporters, maar ook bij de spelers en hun 
coach. Gras werd op de schouders genomen. Hij kon zijn geluk niet op. ‘Hier ging het om. We zijn boven onszelf uitgestegen en fantastisch gesteund door 
veel supporters.’ Zie ook pagina 7: Houtense volleyballers schrijven historie.                      Foto: Frits Bleeker.

Houten stijgt boven zichzelf uit

Bijlage Utrecht Science Park Marathon

Een stralende glimlach
wordt in elke cultuur begrepen

Onze multiculturele praktijk staat 
nog open voor nieuwe patiënten

Behandeling op afspraak

Tandartspraktijk Oelp - Hoogh Boulandt
Catharijnesingel 77, 3511 GN Utrecht

tel: 030 231 96 25 | info@oelp.nl | www.oelp.nl

SV Land feliciteert de mannen 
van Taurus met het winnen van de 
Nationale Beker Volleybal 2018!

Advies Sociale Zekerheid en Verzuim | Opleidingen | Interim Specialisten 
Besparingsprojecten | Handhaving

www.svland.nl
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Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Ruimte en aandacht 
voor iedereen. Dat is het motto 
van De Merino’s-voorzitter Jan 
Achterberg. En voetbal op maat. Of 
het nu om cp-voetbal gaat, frame-
voetbal, voetballers, voetbalsters, 
frisbeespelers of de hondenclub, 
iedereen is welkom op sportpark 
De Groene Velden in Veenendaal. 
‘Daarnaast hebben we veiligheid 
hoog in het vaandel staan.’

Het was zo’n zes jaar geleden dat 
Achterberg als jeugdvoorzitter 
begon aan een omvangrijke klus 
bij de zaterdag tweedeklasser. 
‘Het ledental was gezakt naar een 
dieptepunt van 360. Inmiddels zitten 
we op de 650. We hebben alles 
opnieuw opgezet. VRC en DOVO zijn 
de grootste clubs in Veenendaal. 
Dan komen wij, samen met GVVV, zo 
schat ik in. Inmiddels ben ik sinds 1 
juli 2022 voorzitter, ik volgde Chris 
van den Dikkenberg op.’
De Merino’s profileert zich graag 
als een familieclub. Als een club 
waar iedereen elkaar kent en waar 
aandacht is voor alle leden. De 
warmte die de leden ervaren is bijna 

tastbaar. Achterberg: ‘Ik ga vaak bij 
het eerste elftal kijken, maar sta ook 
net zo makkelijk langs de lijn bij het 
derde of het zesde. Bij onze club zijn 
de leden geen nummer. Iedereen die 
contributie betaalt, heeft het recht 
op dezelfde faciliteiten. Iedereen 
die dat wil, kan bij ons dan ook twee 
keer in de week trainen.’

Sociaal
Sociaal en maatschappelijk 
betrokken, dat is óók De Merino’s, 
betoogt Achterberg. ‘Er is bij ons 
ruimte voor voetbal op maat. Zo 
kunnen de frame-voetballers (een 
aangepaste voetbalvorm, waarbij 
kinderen die gebruik maken van een 
rollator/looprekje kunnen genieten 
van hun sport) en cp-voetballers 
(voetballers die als gevolg van een 
hersenbeschadiging een motorisch 
probleem hebben) bij ons terecht. 
Ik geniet ervan als wij de ouders van 
deze jongens een beetje kunnen 
ontzorgen. De Merino’s is ook een 
open club waar veiligheid hoog in 
het vaandel staat. Al onze trainers en 
alle mensen die achter de bar staan 
kunnen een bewijs van goed gedrag 
(VOG) overleggen en we hebben een 
Vertrouwenspersoon. Daarnaast 

bieden we ruimte op ons complex 
aan frisbee en een hondenclub, 
maar die zijn niet aangesloten bij de 
vereniging.’

Jubileum
Achterberg komt oorspronkelijk 
van DOVO, waar hij tot het begin 
van z’n seniorentijd voetbalde. 
Daarna stapte hij over naar De 
Merino’s om in een vriendenteam 
te gaan voetballen. Het beviel. ‘Ik 
ben nu 48 jaar en dus 25 jaar lid 
van De Merino’s. Inderdaad, een 
jubileum.’ Zoals ook de club dit jaar 
aan festiviteiten toe is. Op 1 juli 
bestaat De Merino’s namelijk 75 jaar. 
‘De hele maand juni is het feest’, 
verzekert Achterberg. ‘Er komt een 
avond met entertainment, er is een 
dartstoernooi, een pubquiz en er zijn 
diverse andere activiteiten. Dat is 
goed voor de leden en is goed voor 
de club.’

Sfeer
Prestatief gezien daarentegen 
zal De Merino’s nog alle zeilen 
moeten bijzetten om zich op het 
niveau van de tweede klasse B 
van het zaterdagvoetbal (District 
West I) te kunnen handhaven. En 

zal op 20 april tegen streekgenoot 
VVA Achterberg de goede reeks 
thuisduels (van de laatste zeven 
gespeelde wedstrijden aan de 
Wageningselaan werden er vijf 
gewonnen en twee gelijkgespeeld) 
doorgetrokken moeten worden. 
‘Het is niet echt een derby’, beseft 
Achterberg.  ‘Dat zijn natuurlijk de 
wedstrijden tegen plaatsgenoot 
VRC, maar Achterberg ligt goed een 
kilometer hier vandaan. De duels 
met VVA hebben sfeer en een zekere 
ambiance. Dit is het tweede en 
laatste seizoen met een versterkte 
degradatie en beide ploegen 
zullen er hard aan moeten trekken 
om niet onder de streep voor de 
nacompetitie terecht te komen. 
Gelukkig is directe degradatie 
voor zowel De Merino’s als VVA 
Achterberg, gezien de stand op de 
ranglijst, vrijwel zeker uitgesloten. 
Maar we hebben beide de punten 
hard nodig.’

Niveau
Handhaving op dit niveau voor 
het vlaggenschip ziet Achterberg 
‘als een must’, ‘Het geeft ook een 
beetje status en de wedstrijden in 
de tweede klasse zijn leuker om te 
zien. Bovendien hou je als club je 
aantrekkingskracht. Bij De Merino’s 
spelen toch een aantal jongens die 
het bij DOVO (derde divisie) of GVVV 
(tweede divisie) net niet hebben 
gered en bij ons komen voetballen. 
En ik moet eerlijk bekennen dat 
we wel de ambitie hebben om 
uiteindelijk in de eerste klasse te 
spelen.’
Bij De Merino’s gaat echter 
niet alle aandacht uit naar het 
prestatieve deel van de club. Ook 
de andere teams krijgen de nodige 
aandacht. Er zijn er twee vrouwen 
seniorenelftallen, dat was er aan 
begin van dit seizoen nog maar één. 
‘Zo tegen de winterstop aan stapte 
een heel vrouwenteam van GVVV 
over naar ons. Ze hadden het daar 
niet zo naar hun zin. Dat was nog wel 
een dingetje. Dat nieuwe team is ons 
tweede vrouwenelftal geworden. En 

we zijn aan het kijken of we op korte 
termijn met een team van meiden in 
de leeftijd van 14,15 of 16 jaar aan de 
competitie kunnen meedoen.’

Investering
Buiten het voetbal om, vraagt 
ook de accommodatie de nodige 
aandacht. In de herfst van vorig jaar 
werden de toiletten en de keuken 
verbouwd. Achterberg: ‘Stukje bij 
beetje zijn we bezig oudere dingen 
te vervangen. Nu zijn we bezig met 
ledverlichting rond de velden, dat 
is binnenkort klaar. We bespelen 
nu drie wedstrijdvelden (waarvan 
één kunstgras) en een trapveldje. 
We zouden er graag een tweede 
kunstgrasveld bij hebben en zijn 
daarover met de gemeente in 
conclaaf.’
Vraag is er ook naar vrijwilligers. 
‘Een probleem waar elke club mee 
kampt’, verzucht Achterberg. ‘We 
vragen steeds aan onze leden of ze 
tijd in De Merino’s willen steken. 
Ik ben ervan overtuigd dat er 
kaderleden in elke club aanwezig 
zijn, maar je moet ze wel zien te 
vinden en je kunt er altijd meer 
gebruiken. We hebben nu een jong 
bestuur en dan merk je ook direct 
dat er ideeën zijn.’

De groei van de laatste jaren van 
De Merino’s brengt ook wensen 
met zich mee betreffende de 
accommodatie. Buiten het 
stapsgewijs vervangen van de 
oudere dingen en de aanleg van 
een tweede kunstgrasveld zal er 
ook op sportpark De Groene Velden 
moeten worden geoptimaliseerd 
en aangepast. Voorzitter Jan 
Achterberg: ‘We zouden graag 
willen uitbreiden met twee 
nieuwe kleedkamers, een ruimte 
voor de jeugd en een ballenhok. 
Wanneer we dat gerealiseerd willen 
hebben? Als ik de Staatsloterij heb 
gewonnen.’

Lees verder op pagina 19 over de 
tegenstander van De Merino’s in de 
derby: VVA Achterberg.

‘We zouden er graag een tweede kunstgrasveld bij hebben’ 

De Merino’s heeft ruimte en aandacht voor iedereen

De Merino’s-voorzitter Jan Achterberg: ‘Bij onze club zijn de leden geen nummer.’   Foto: familie Achterberg.

DETAILS DERBY
Merino's de 1 - VVA Achterberg 1 
Datum:  zaterdag 20 april 
Tijd:  14:30 
Locatie:  Sportpark De Groene Velden, veld 1 
Adres:  Wageningselaan 5, Veenendaal
Scheidsrechter:  R. (Robert) Westland 

‘Ik moet eerlijk bekennen 
dat we wel de ambitie 
hebben om uiteindelijk in 
de eerste klasse te spelen’

‘We zouden er 
graag een tweede 
kunstgrasveld 
bij hebben’
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Rioolbeheer Geerts, 
Ontstoppingsdienst
Op zoek naar een ontstoppingsdienst in Veenendaal 
en omstreken? Verstopping, stankoverlast, over-
stroming in het toilet? Wat het ook is: het komt nooit 
gelegen en vraagt dus om snelle actie door Rioolbe-
heer Geerts, een gespecialiseerd rioleringsbedrijf met 
jarenlange ervaring. 

Mob:  06 - 52 31 20 84 
Mail:  info@rioolbeheergeerts.nl
Web:  rioolbeheergeerts.nl

AircoCrew (Van Ree) VT1_2023 kwart 93 x 136,5

De Smalle Zijde 9c, Veenendaal  |  06-36197764
info@AircoCREW.nl  |  www.AircoCREW.nl

GEGARANDEERD KWALITEIT,
WERK WAAR WE TROTS OP ZIJN!

KOEL IN DE ZOMER EN WARM IN DE WINTER.
UW AIRCO RUIM VOOR DEZE ZOMER GEPLAATST? 

CONTACT ONS!

Tel.: 0318 - 47 99 00
Mob: 06 - 5461 3943

E-mail: Info@compleet-dak.com

COMPLEET - DAK B.V.

PSV_2023 blokje 85 x 65

Raamdecoratie   |   Rolluiken   |   Zonwering   |   Horren
T: 0318 - 52 73 25   |   M: 06 - 21 21 09 10

PSV_2023 blokje 85 x 65

Raamdecoratie   |   Rolluiken   |   Zonwering   |   Horren
T: 0318 - 52 73 25   |   M: 06 - 21 21 09 10

PSV_2023 blokje 85 x 65

Raamdecoratie   |   Rolluiken   |   Zonwering   |   Horren
T: 0318 - 52 73 25   |   M: 06 - 21 21 09 10

VERANDA’S - TUINAANLEG - ONDERHOUD

06 15 69 19 65      Ma-Za: 07.00 - 17.00
 dennis@diepeveen-houtbouwentuinen.nl

 www.diepeveen-houtbouwentuinen.nl

Vanwege de groei van de krant gaan wij ons team uitbreiden.
 

Wij zoeken per direct:
- bezorgers (Leidsche Rijn, 
 Ronde Venen, Veenendaal)

 

Meer informatie vind je op 
utrechtsesportkrant.nl/vacatures

Beachvolleybal op de Neude
Op de Neude in Utrecht zal van 15 tot en met 22 juli 2018 een volleybalstadion verrijzen voor het EK beachvolleybal. 

RTC Midden naar WK shorttrack juniorenNamens RTC Midden zullen vijf schaatsers afreizen naar Polen voor het WK Shorttrack Junioren van 2 tot en met 4 maart.

Iris Kensenhuis tilt zich naar brons
Powerliftster Kensenhuis is zondag 25 februari in Alkmaar derde geworden op het NK Equipped Powerlifting.

N’Ketia Seedo en trainer werken nu nog in UtrechtTrainer Juul Acton kweekt atletiektoppers: ‘Ik train niet volgens een boekje maar puur op gevoel’. 

Lopikerwaard derby vv Benschop - sv LopikDe ploegen tellen af tot 10 maart 2018, 14.30 wanneer de wedstrijd tussen de sportieve rivalen weer plaatsvindt. 
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Het werd geen stille terugreis van Hoogeveen naar Houten op 18 februari. Wat wil je ook, wanneer je zojuist tegen de verwachting in de nationale 

volleybalbeker hebt veroverd. In een sfeervolle ambiance begon SV Land Taurus als underdog aan de bekerfinale tegen landskampioen Lycurgus. Maar 

de mannen van coach Erik Gras trokken na een zinderende vijfsetter, die propaganda was voor de volleybalsport, aan het langste eind. De cup ging mee 

naar Houten, voor het eerst in de historie van de vereniging. De ontlading was groot. Bij de vele meegereisde supporters, maar ook bij de spelers en hun 

coach. Gras werd op de schouders genomen. Hij kon zijn geluk niet op. ‘Hier ging het om. We zijn boven onszelf uitgestegen en fantastisch gesteund door 

veel supporters.’ Zie ook pagina 7: Houtense volleyballers schrijven historie.                      Foto: Frits Bleeker.

Houten stijgt boven zichzelf uit

Bijlage Utrecht Science Park Marathon

Een stralende glimlachwordt in elke cultuur begrepen

Onze multiculturele praktijk staat 
nog open voor nieuwe patiëntenBehandeling op afspraak

Tandartspraktijk Oelp - Hoogh Boulandt
Catharijnesingel 77, 3511 GN Utrecht

tel: 030 231 96 25 | info@oelp.nl | www.oelp.nl

SV Land feliciteert de mannen van Taurus met het winnen van de Nationale Beker Volleybal 2018!
Advies Sociale Zekerheid en Verzuim | Opleidingen | Interim Specialisten 

Besparingsprojecten | Handhaving

www.svland.nl
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Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Roemrijk en 
roemrucht, dat is het verleden van 
voetbalvereniging VVA Achterberg. 
Het vervult voorzitter Egbert van 
der Burg (59) met trots en afschuw. 
‘Eigenlijk wil ik niet meer herinnerd 
worden aan het faillissement 
van de club in 2016. Dat was een 
zwarte bladzijde en wat mij betreft 
een gesloten boek. We zijn nu een 
gezonde, bloeiende en transparante 
vereniging.’

Terugblik
Toch nog even terug naar het jaar 
2016, de periode waarover Van 
der Burg liever niet meer praat. 
De dorpsclub stootte bijna tien 
jaar geleden tot ieders verbazing 
in de vaart der volkeren door naar 
de top van het amateurvoetbal. 
Het bezweek uiteindelijk onder 
een financiële schuldenlast, 
veroorzaakt door een jarenlang 
solistisch optreden van één van de 
bestuursleden.
De club ging failliet, het eerste elftal 
werd tijdens het seizoen 2015/2016 
per direct uit de competitie 
genomen. Van der Burg: ‘Alleen de 
jeugd en de lagere senioren konden 

namens VVA ’71, de naam van de 
club destijds, in de competitie blijven 
voetballen. De vereniging werd geleid 
door één man; de leden hadden geen 
inbreng. We hebben eigenlijk die man 
ook een beetje z’n gang laten gaan. 
We stonden erbij en keken ernaar’, 
blikt Van der Burg nog eenmaal terug 
op die donkere dagen.
Nadat het faillissement was 
uitgesproken, kon met behulp 
van de gemeente, vanwege de 
sociale functie die VVA in het dorp 
vervult, en de curator weer aan de 
competitie worden deelgenomen 
met een eerste elftal. Maar wel onder 
een andere naam: VVA Achterberg, 
met als oprichtingsdatum 18 
juni 2016. Locatie onveranderd: 
Sportpark De Meent. Wat rest is 
een aangename, kleine, knusse 
dorpsvereniging die in rustig 
vaarwater terecht is gekomen en 
volledig afstand heeft genomen van 
VVA ’71.

Fiets
Van der Burg ging in 1972 voetballen 
bij de club uit het dorp Achterberg 
(goed 1500 inwoners) dat nog 
net binnen de provinciegrenzen 
van Utrecht ligt en omgeven is 
door plaatsen als Wageningen, 

Bennekom en Ede (meer oostelijk), 
Rhenen en Veenendaal (meer 
westelijk). Hij mocht pas voetballen 
als hij acht jaar oud was en deed 
dat vanzelfsprekend bij de club 
waarvan zijn vader ooit één van de 
voorzitters was. ‘In die tijd bleef je 
een vereniging trouw, nu wisselen 
de spelers net zo makkelijk van club 
als van hun kleding.’ Als kind van de 
club had Van der Burg weliswaar zijn 
inbreng bij de opbouw in 2016, maar 
die was minimaal, zegt hij zelf. ‘Ik 
stond meer aan de zijlijn toen.’ 

Ambitie
Gevolg van de financiële en 
organisatorische perikelen was wel 
dat VVA Achterberg in de kelder van 
het district West I moest beginnen. 
Inmiddels is het opgeklommen 
naar de tweede klasse en ontmoet 
het daarin op zaterdag 20 april 
regiogenoot De Merino’s. ‘In al die 
vijftig jaar heb ik geen bijzondere 
gevoelens bij deze wedstrijden’, 
aldus een eerlijke en nuchtere 
Van der Burg. ‘Dat heb ik meer 
als we bijvoorbeeld tegen Candia 
’66 (Rhenen) zouden moeten 
voetballen. Maar desalniettemin 
vind ik het prettig voetballen in 
Veenendaal. Voordeel is dat we er op 
de fiets naartoe kunnen en je komt 
bij De Merino’s langs de lijn altijd wel 
bekenden tegen.’

Handhaving op dit niveau zou 
prettig zijn, weet Van der Burg. 
‘Onze uitwedstrijden zijn echter 
niet zo bijzonder en we hebben een 
kleine selectie. Toch denk ik wel 
dat we dat we in de tweede klasse 
kunnen blijven. Het is elke zaterdag 

weer spannend, vooral als de 
tussenstanden bekend worden en 
de bal de goede kant op rolt. Of we 
ambities hebben? Voor dit seizoen 
is het handhaven, maar ik ben er 
ook niet zo’n voorstander van om 
achterover te leunen en te wachten 
tot we in de vijfde klasse spelen. Dat 
is niets voor mij.’

Club
VVA Achterberg weet zich verzekerd 
van een trouwe achterban. ‘Het 
is een ondernemend dorp en we 
hebben zo’n 60-70 sponsoren’ weet 
Van der Burg. ‘Die hebben zich 
verenigd in VOC Achterberg (VVA 
Ondernemers Club), een actieve 
Club die jaarlijks diverse activiteiten 
voor haar leden organiseert.’ 
Wellicht is de afkorting VOC gezien 
de huidige maatschappelijke 
discussies over het handels- en 
slavernijverleden van Nederland niet 
de gelukkigste? ‘Maar dit is hoe ze 
zich noemen.’

Van der Burg prijst zich gelukkig 
met de aanwezigheid van een 
aantal bouwondernemingen 
in de Ondernemers Club. ‘We 
hebben geen klagen over onze 
accommodatie. We hebben een 
mooie tribune langs het hoofdveld 
(kunstgras) en hebben daarnaast 
nog een zogenaamd tetraveld. 
‘Recent is de vloer van kantine 
vernieuwd en nu is het dak aan de 
beurt. En ik vermoed dat we dan bij 
de bouwondernemingen van onze 
Ondernemers Club terecht komen. 
We zijn blij met hun aanwezigheid.’

Jeugd
Een zorg van Van der Burg en 
zijn medebestuursleden is de 
ontwikkeling van de jeugdafdeling. 
VVA Achterberg telt zo’n 250 leden 

en het hoogste jeugdselectie is de 
O16. ‘Die doet het behoorlijk goed 
en daar kunnen we wellicht later 
de vruchten van plukken middels 
doorstroming naar het eerste elftal. 
Het aantal jeugdleden komt met 
golven. We liggen vrij geïsoleerd, 
landelijk en ruim twee kilometer 
buiten het dorp. Dat is vooral in 
de winter niet ideaal voor kleine 
kinderen. Bovendien hebben we 
concurrentie van de clubs om ons 
heen, maar we zijn heel actief 
gestart met kaboutervoetbal voor de 
jeugd van 4-6 jaar. Daar steken we 
veel energie in. De familie Van der 
Laan (zijnde de broers Christiaan en 
Ronald en hun oom Adri, ‘de grote 
organisator van vereniging’)  is daar 
heel actief in.’

Verder hoopt voorzitter Egbert van 
der Burg, die na de zomer stopt 
als preses en zich in het bestuur 
vervolgens verdienstelijk gaat 
maken met accommodatiezaken, op 
termijn een graantje mee te pikken, 
wat ledenaantal betreft, van de 
uitbreiding van Veenendaal-Oost. 
‘Daar zou wellicht op termijn een 
nieuwbouwwijk moeten komen. Dat 
zou een boost kunnen zijn. Maar dat 
is gokken.’
En dat doet Van der Burg, gezien het 
verleden van VVA Achterberg, liever 
niet.

‘We zijn nu een gezonde, bloeiende en transparante vereniging’ 

VVA Achterberg zet in op handhaving in de tweede klasse

Egbert van der Burg wordt in het zonnetje gezet vanwege zijn 50-jarig 
lidmaatschap van VVA Achterberg.

Op de platte kar naar De Merino’s – VVA Achterberg in de jaren 80 met op de bok Egbert van der Burg. De actie bekwam de Achterbergers slecht, want er werd met 6-1 verloren.
Foto’s: Archief Egbert van der Burg.

‘Het is elke 
zaterdag weer 
spannend’
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zonweringspecialist 
van Nederland
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Door Marcel Koch 

AMERSFOORT - Het kan verkeren. 
Zo heb je een selectie, zo heb je geen 
selectie. 
Op 1 oktober vorig jaar is er nog 
geen vuiltje aan de lucht. Sterker 
nog, bij de coachingstaf wrijven ze 
zich genoeglijk in de handen. Vrijwel 
elke selectiespeler heeft mondeling 
toegezegd bij Quick te blijven en 
bovendien zijn er versterkingen in 
aantocht. 
Kortom, Quick heeft ruim voor het 
sluiten van de overschrijvingsdatum 
(medio november) op het sportieve 
vlak zijn zaakjes prima voor elkaar. 
Financieel ligt dat anders. Op dat 
vlak moeten nog wel enkele plooien 
worden gladgestreken, maar daar 
wordt hard aangewerkt. Alles 
overziend wordt met enig optimisme 
uitgekeken naar een nieuw seizoen 
in de hoofdklasse. 

Licentie
Maar de stemming op sportpark 
Dorrestein slaat finaal om als de 
honkbalbond op de voordeur bonst 
en met slecht nieuws binnenvalt. Op 
voorspraak van de licentiecommissie 
besluit het bondsbestuur om Quick 
vanwege onvoldoende financiële 
reserves zijn licentie af te pakken. En 
dus worden de Amersfoorters uit de 
hoofdklasse gemieterd.  

Quick reageert furieus. Het laakt de 
handelswijze van de honkbalbond 
en besluit meteen in beroep te gaan 
bij de geschillencommissie. 
In afwachting van de uitspraak 
leven de beleidsbepalers van 
Quick, inclusief de spelersgroep en 
coachingstaf, tussen hoop en vrees. 
Op Dorrestein hangt de vlag 
halfstok. 

Begin november is alles weer 
anders. De geschillencommissie stelt 
Quick in het gelijk en adviseert het 
bondsbestuur om de Amersfoortse 
honkballers hun licentie weer terug 
te geven. Dat gebeurt. Gelazer 
voorbij, iedereen blij? Nou nee. Want 
lopende de beroepsprocedure heeft 
het gros van de spelersgroep eieren 
voor zijn geld gekozen en bij andere 
hoofdklasseclubs getekend. Oftewel, 
Quick is weliswaar back in business, 
maar zit wel met een fors uitgeklede 
selectie en dat negen dagen voordat 
de overschrijvingsdatum sluit. 
De gedachte om de licentie dan 
maar eigenhandig terug te geven 
doet binnen de club de ronde, maar 
zo ver komt het niet. 

Clubgetrouwen Marco Wels en René 
de Vries (beiden oud-Quickcoaches) 
speuren de markt af, raadplegen 
hun netwerk en weten in korte 
tijd in samenspraak met Elton 
Koeiman een flink aantal spelers te 
rekruteren. Ook uit eigen beweging 
meldt een aantal spelers zich aan de 
poort op Dorrestein.
Enigszins opgelucht stuurt Quick 
begin april de spelerslijst naar de 
honkbalbond op. 
Maar hoe de nieuwe spelersgroep, 
waarvan de meesten nieuwelingen 
onervaren zijn, in de hoofdklasse 
overeind blijven, is de grote vraag. 

Ervaring
Een spelersnaam die meteen in 
het oog springt, is die van Taylor 
Clemencia. De ervaren infielder trok 
twee seizoenen terug de deur bij 
Quick achter zich dicht, maar keert 
na een sabbatical, toch weer terug 
op het oude nest. 
‘Het lijntje met Taylor is altijd 
gebleven’, zegt Marco Wels aan de 
vooravond van de competitiestart. 
‘Vorig seizoen had hij nog weinig 
trek om terug te keren, maar eind 
vorig jaar vroeg hij of we dit seizoen 
een plekje voor hem hadden. We 
zijn blij dat we hem aan de selectie 
hebben kunnen toevoegen. Los 
van zijn kwaliteiten neemt hij een 
schat aan ervaring mee. En in de 
voorbereiding heeft Taylor laten zien 
dat hij enorm gretig is.’ 
Ook Enrique Hatma is met open 
armen ontvangen. De catcher komt 
over van Neptunes. Wels: ‘Met zijn 

ervaring kan hij een leermeester zijn 
voor onze jonge spelers.’

Wels steekt niet onder stoelen 
of banken dat de selectie niet 
overloopt van ervaring. ‘Toch 
maak ik me geen zorgen over het 
niveau van het infield, outfield en 
catching’, stelt Wels. ‘Ik denk dat we 
met onder meer infielders Stefan 
Kuipers (UVV) en Luiz Gonzalez 
(RCH) aardig ons mannetje kunnen 
staan. In aanvallend opzicht missen 
we ervaring, maar we moeten de 
spelers ook de gelegenheid geven 
om hun kans te pakken.’
Kopzorgen zijn er wel over de 
pitching. Wels: ‘Op de heuvel is de 
spoeling dun. Dat plaatje hebben 
we mijns inziens nog onvoldoende 
kunnen invullen. Toch hebben we 
met Jhan Rifaela een ervaren werper 
op de heuvel. In de oefenperiode 
heeft hij het fantastisch gedaan. Die 
gaat doen wat hij moet doen. Ik ben 
ook blij dat we Aaron Isenia hebben 
weten te strikken. Hij komt over 
van UVV, is weliswaar nog jong voor 
een leidende rol, maar heeft beslist 
kwaliteiten. En verder hopen we nog 
een werper te kunnen halen, als het 
budget daartoe ruimte biedt.’ 
Met hoofdcoach Elton Koeiman (die 

net als vorig seizoen ook als pitcher 
op de lijst staat) staat er vertrouwd 
gezicht voor de groep. Zijn 
aanblijven is van wezenlijk belang 
geweest, stelt Wels. ‘Hij kon aan de 
slag bij HCAW, maar is Quick trouw 
gebleven. Dat is zeer te prijzen. Hij 
spreekt de spelersgroep aan.’

Niveau
Dat Quick bij aanvang van de 
competitie achtereenvolgens twee 
topteams treft, eerst Neptunes dan 
HCAW, acht Wels niet als ongunstig. 
‘Tegen deze twee teams ervaren de 
spelers meteen wat nodig is om in 
de hoofdklasse te spelen. Stap voor 
stap zullen zij aan het niveau en 
ritme moeten gaan wennen.’ 
Wels ten slotte: ‘Er staat een 
compleet ander team dan dat we 
op 1 oktober vorig jaar op papier 
hadden staan, desondanks zijn we 
tevreden dat we überhaupt een 
selectie hebben waarmee we de 
hoofdklasse ingaan.’

‘Gelazer voorbij, 
iedereen blij? 
Nou nee’

‘Met zijn ervaring 
kan hij een leermeester zijn 
voor onze jonge spelers’

‘Tevreden dat we 
überhaupt een selectie 
hebben waarmee we de 
hoofdklasse ingaan’

Honkballers Quick gaan met nieuwe spelersgroep hoofdklasse in

Zo heb je een selectie, zo heb je geen selectie

Met Jhan Rifaela houdt Quick komend seizoen een ervaren werper op de heuvel.  Foto: Geert Lommers/Archief Utrechtse Sportkrant.

Met een uitwedstrijd tegen Neptunes opent 
BSC Quick op donderdag 18 april het nieuwe 
honkbalseizoen in de hoofdklasse. En dat met 
nagenoeg een compleet nieuwe en onervaren 
spelersgroep. Hoofdcoach Elton Koeiman en zijn 
assistenten Eugene Arrindell en Marlon Fluonia 
staan voor een moeilijke opgave. 

BOND 
Hoe is momenteel Quicks 
verhouding met de bond na het 
gekrakeel van vorig jaar? ‘In maart 
heb ik een goed gesprek gehad 
met de nieuwe bondsvoorzitter’, 
antwoord penningmeester Sander 
Jansen, ‘en van beide kanten 
hebben we gesteld: wat er is 
gebeurd laten we dat achter ons 
houden. Laat onverlet dat we door 
de handelswijze van de bond in 

een situatie zijn gemanoeuvreerd 
wat ons schade heeft berokkend. 
En dat doet nog steeds zeer. Ik 
vind het ook jammer dat de bond 
zijn eigen ongelijk niet erkent.’ 
En wat betreft de financiële 
huishouding zegt Jansen: ‘We 
liggen onder het vergrootglas.’
Quick speelt zijn eerste 
thuiswedstrijd op Dorrestein op 
zaterdag 20 april tegen Neptunes. 

Door Ron van Stokkum

VEENENDAAL - ‘Stiekem heb ik wel 
gehoopt om ooit hoofdtrainer van de 
waterpoloploeg van VZC te worden,’ 
verklapt Jeroen Westenbrink. 

Toen er eind november 2023 een 
eind kwam aan de samenwerking 
tussen VZC Veenendaal en 
trainer/coach Erik de Jong werd 
Westenbrink, toen actief als 
jeugdtrainer, gevraagd het roer over 
te nemen. De oud-VZC-speler hoefde 
niet heel lang over na te denken.

‘Ik heb vrijwel alle jeugdteams wel 
getraind,’ aldus Westenbrink (38). 

‘Vaak waren dat al groepen die net 
onder mijn eigen leeftijdsgroep 
zaten. De laatste jaren hield ik me 
bezig met de teams Onder 15 en 
Onder 17 jaar. Bovendien had ik al 
trainingen verzorgd bij het eerste 
mannenteam, in samenwerking 
met Guido Schreuder, die toen 
hoofdcoach was. Ook met trainer 
Marco Kunz heb ik samengewerkt. 
Ik verzorgde het hele seizoen eens 
per week een training. Dit seizoen 
wilde ik me even losmaken van 
mannen 1, nadat ik zo’n twintig 
jaar in dat team had gespeeld. Ik 
was druk met de jeugdselecties, 
maar ’s avonds na 20.00 uur had 
ik even tijd voor mezelf. Toen 
Erik de Jong moest stoppen en 
ik het verzoek kreeg om zijn taak 
over te nemen, moest ik wel 
even nadenken, maar ik had er 
uiteindelijk wel zin in.’

Ervaring
‘Ik heb ooit een trainerscursus 
gedaan. Ik was toen achttien jaar 
en daar heb ik niet veel opgestoken.  
Ik haal wel veel uit mijn ervaring 
en opgedane kennis van afgelopen 
jaren als trainers. Ik leer nog steeds 
van de groep, van jonge trainers, 
andere trainers en het huidige 
internationale waterpolo, dat ik op 
de voet volg. Daardoor ontwikkel ik 

mij nog steeds en dat zal zeker niet 
stoppen.’

Het trainerschap bevalt hem goed. 
‘Ik ken de groep natuurlijk al heel 
lang en dat is het voordeel ten 
opzichte van een trainer van buiten. 
Die trainers willen een eigen spel 
spelen en omdat ze de kracht van 
de groep onvoldoende kennen, 
gaan ze daar ook niet van uit. Het 
uitgangspunt moet de groep zijn 
die in het water ligt. Een trainer 
van buiten heeft daar tijd voor 
nodig, maar soms is die tijd niet 
beschikbaar. Een trainer als Ritske 
van Wijk voelde dat, bijvoorbeeld, 
wel goed aan. Daardoor bereikte 
hij ook mooie successen bij VZC. 
Omdat ik zelf met de meeste 
spelers heb gespeeld en getraind, 
weet ik dat het geen moeilijke 
gasten zijn. Zij zijn gewend aan 
een bepaalde methode  en als 
dat anders moet, kan dat soms 
leiden tot frustraties. Ik zie nu 
inmiddels minder frustratie en de 
groep is weer lekker gaan spelen. 
We kloppen aan bij de top van de 
eerste klasse. Bovendien zit er 
nog groeipotentie in deze groep, 
waar de oudste spelers pas 24 jaar 
zijn. En er haken jeugdspelers aan 
bij het eerste team, dat vind ik 
ook een mooie ontwikkeling. We 

hebben een heel jong tweede team, 
aangevuld met enkele ervaren 
spelers. Die jeugd ontwikkelt zich 
ook heel goed.’

Eredivisie
‘Ik maak me geen zorgen over de 
komende jaren. Zoals het er nu 
uitziet, blijft de selectie bij elkaar. 
En met deze groep willen we lekker 
knallen, misschien zelfs ruiken 
aan de eredivisie. Maar spelen in 
de eredivisie vraagt meer van de 
vereniging, dus de club moet daar 
wel klaar voor zijn. En het is lastig 
voor een eersteklasser om in die 
hoogste divisie mee te draaien. 
De Linge en SVH hebben het ook 
niet gered om een blijvende plek 
daar te bewerkstelligen. Deze twee 
clubs staan nu boven ons, maar we 
hebben hen goed partij gegeven. 
Van SVH verloren we nipt, van de 
Linge wisten we te winnen. We 
zitten inmiddels best dicht tegen 
de top van de eerste klasse aan. Dat 
ziet er steady uit, dat is fijn.’

Sportpsycholoog
‘Volgend seizoen sta ik weer voor 
deze groep. De doelstelling zal dan 
Top 5 of Top 6 zijn. We zijn nog niet 
klaar voor die eredivisie. Dus we 
moeten lekker blijven doorleren, 
want deze jonge groep heeft echt 

nog wel potentie. Meer rust en 
controle, mentaal sterker worden, 
dat zijn zaken die beter kunnen. We 
krijgen voor het mentale aspect nu 
hulp van oud-speler Thys de Haan, 
die als sportpsycholoog een aantal 
mentale trainingen geeft. Hopelijk 
hebben we daar ook baat bij.’

Westenbrink was zelf als speler een 
echte aanvaller, lag altijd op scherp 
als er moest worden aangevallen. 
‘Met het team moet het ook 
verdedigend kloppen. Statisch 
spel ligt ons minder, wij willen 
liever de flow van de actie: vanuit 
de verdediging snelle aanvallen 
uitvoeren. Dat past bij deze jonge 
groep. Dat doelgerichte heb ik altijd 
gehad.’ 

Hij was twaalf jaar toen 
Westenbrink kennismaakte met 
waterpolo al snel op een niveau 
hoger mocht, waarna hij op zijn 
vijftiende debuteerde in VZC 
1. ‘Ik heb veel meegemaakt: 
kringtrainingen, regioteams, Jong 
Oranje. Misschien heb ik ooit wel 
waterpoloprof willen worden, 
maar toen ik met Jong Oranje 
niet mee mocht naar een EJK 
ben ik afgehaakt. Ik ben lekker 
op clubniveau blijven trainen en 
spelen. Ik werk bij Defensie, waar ik 
ook uitgezonden ben geweest. Maar 
ik lag de week na mijn terugkomst 
alweer in het water om bij Mannen 
1 aan te sluiten. Ik heb wel twintig 
jaar in VZC 1 gespeeld. Nu ben ik 
gestopt, kriebelt het nog niet. Ik ben 
druk met jeugdtrainingen en nu dus 
ook de mannenselectie. Volgend 
seizoen stop ik met de jeugd en 
train ik alleen de selectie. Misschien 
dat er dan toch ineens wel kriebels 
en zin ontstaan om zelf weer een 
partijtje te spelen.’

Vrienden
‘Waar ik het meest van genoten 
heb? Eigenlijk is dat mijn hele 
jeugdperiode bij VZC, waar ik 
successen heb behaald en vrienden 
heb gemaakt. Dat zijn ook nu 
nog mijn vrienden. Een van de 
hoogtepunten met VZC 1 is de 
promotie naar de hoofdklasse, in 
2005. Sven-Erik Uri was toen de 
trainer/coach. Die promotie gaf een 
boost aan de hele club. Natuurlijk 
waren de Man-Meer-Cupfinales ook 
hoogtepunten. We hebben die finale 
tweemaal gewonnen. ‘ 

Waterpolo-coach uit Veenendaal kind van de club 

Jeroen Westenbrink ziet VZC weer lekker spelen

 Foto's: Archief Utrechtse Sportkrant.

Jeroen Westenbrink.

VZC bestaat in 2024 negentig jaar. 
De waterpolo-afdeling is vanaf 

het begin een onderdeel van VZC 
Veenendaal. 

Sinds begin jaren '70 speelt 
VZC Veenendaal in de top van 
het Nederlandse waterpolo, 
met verschillende deelnames 
in de Europacup. VZC  werd 
in de competitie 1985-1986 

kampioen van Nederland. 
Andere aansprekende successen 
waren de winst in het Man-Meer-
bekertoernooi en nog een jaar 
hoofdklasserschap in 2005-2006. 
VZC-waterpoloteams wonnen 
diverse malen Nederlandse Jeugd- 
en Aspirantenkampioenschappen. 
Recentelijk werd nog een 

jeugdlandstitel gevierd 
in samenwerking met de 
waterpoloburen Polar Bears uit 
Ede. De verenigingen werken 
soms in gecombineerde teams 
gezamenlijk de competitie 
af. Met regelmatig landelijke 
successen zien ook de 
bondscoaches van de KNZB de 

Veenendaalse talenten. Met 
grote regelmaat komen VZC’ers 
uit voor nationale selecties, of 
zijn daarbij betrokken. Henk 
Uri was teammanager van het 
Nederlands mannenteam, Arie 
Brouwer was daar fysiotherapeut 
en nu is oud-VZC’er Harry van 
der Meer de bondscoach van het 
Nederlandse A-team. Sinds 2006 
speelt VZC in de eerste klasse van 
de bondscompetitie.

NEGENTIG JAAR WATERPOLO BIJ VZC VEENENDAAL 
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Door Roberto Cancian

MAARSSEN – Rob Brouwer is een 
bekend gezicht in Maarssen, dat krijg 
je als je al zestig jaar bij de lokale 
sportvereniging actief bent. ‘Ik 
ben al vanaf mijn 7de jaar bij OVVO 
betrokken. Officieel mocht je in die tijd 
pas vanaf je tiende jaar lid worden van 
een vereniging. Nu is dat wel anders, 
dus ik vind het erg mooi wanneer ik 
mijn kleindochter zie spelen bij de 
Kangoeroes van OVVO’, zegt Brouwer 
(69). ‘Die tijd’ is zestig jaar geleden: 
‘Op 24 april word ik 70 jaar en ik ben 
nog steeds actief betrokken bij de 
vereniging, dus het wordt wel tijd dat 
ik een stapje terug ga doen. 

Voor mijn werkgever Corendon heb 
ik de laatste twintig jaar gemiddeld 
zeker vier tot vijf keer per jaar 
artiestenreizen georganiseerd naar 
het buitenland. Waar ik vroeger 
met de artiesten op de foto ging, 
willen ze nu allemaal met mij op 
de foto’, lacht Rob Brouwer. Zoals 
gezegd blijft hij graag bezig bij 
OVVO, wel wil hij iets meer naar de 
achtergrond treden. ‘Ik heb vroeger 
bestuurszaken gedaan en vanaf mijn 
17de jaar ook veertien jaar in het 
eerste team gespeeld. Het is mooi 
en veelzeggend dat ik met spelers 

vanuit die tijd nog steeds goed 
contact heb. Zowel bij de vereniging 
als daarnaast. Ze wonnen allemaal 
nog in het dorp hier. Bij het korfbal is 
de sfeer toch wel anders dan bij veel 
andere sporten. Er zijn ook aardig 
wat korfbalhuwelijken ontstaan 
vanuit de sport. Het was in onze tijd 
ook heel gewoon om bij de club te 
blijven. Tegenwoordig gaan spelers 
op een gegeven moment een stapje 
hoger spelen of elders spelen omdat 
ze een andere uitdaging zoeken. 
In onze tijd haalde je dat niet in je 
hoofd om naar de concurrent te 
gaan of bij een andere vereniging te 
gaan spelen.’ 

Brouwer stopte met spelen toen 
hij 32 jaar was en kon hij zich 
daarna nog meer inzetten voor de 
vereniging. ‘Vanaf 2000 hebben 
wij onze eigen sporthal die we ook 
verhuren en ik organiseer dat mede. 
Een kracht van OVVO is dat we alles 
zelf proberen te regelen.’ 

Trainer
Wanneer Brouwer terugkijkt dan 
komen toch de jaren in de Korfbal 
League naar boven; de hoogste 
Nederlandse korfbalklasse. ‘We 
hebben drie jaar in de Korfbal 
League gespeeld. Toen we in 

2009 voor het eerst de League 
ingingen ben ik als teammanager 
begonnen. Frits Wip kwam hier 
destijds als trainer en hij had 
gezegd; ‘ik wil dat doen als Rob 
Brouwer de teammanager wordt. 
Zo ging dat toen’, lacht Brouwer. 
De lach verdwijnt snel wanneer hij 
aan de huidige situatie rond het 
hoofdtrainerschap denkt. ‘We zijn 
blij met de aangekondigde komst 
van Frits Wip, maar de aanleiding 
is triest. Jan Bongers zou komend 
seizoen Ons Eibernest verlaten en bij 
OVVO hoofdtrainer worden. Bongers 
is echter compleet onverwacht 
overleden en daarom moesten we 
op zoek naar een nieuwe trainer. 
Dat wordt dus Frits Wip. ‘Heel 
triest om dat nieuws te horen. Wij 
kenden Jan hier ook allemaal. Frits 
Wip en Jan Bongers hebben nog 
samengespeeld.’ 

De vraag om ook weer teammanager 
te worden, die heeft Brouwer nog 
niet gehad. ‘Dat moeten ze ook niet 
doen. Ze moeten echt geen ouwe lul 
op de bank hebben zitten’, lacht hij. 
Of de Korfbal League nog haalbaar 
is voor OVVO, dat vindt Rob Brouwer 
lastig om te beoordelen. ‘Nu gaan 
ze onder Frits Wip eerst kijken of de 
hoofdklasse haalbaar is. OVVO is 

een nuchtere vereniging, het is ook 
niet dat iets moet. Natuurlijk is het 
fantastisch om tegen de beste teams 
van Nederland te spelen maar niet 
ten koste van alles.’ 

Jubileum
Op zaterdag 8 juni wordt het 90-jarig 
jubileum gevierd van OVVO. ‘Ik kijk 
er naar uit. Op die dag zijn er tal 
van activiteiten. In de middag voor 
de allerkleinsten tot de wat oudere 
jeugd met onder meer springkussens 
en een patatje. In de middag speelt 
ook het eerste team dan nog een 
thuiswedstrijd. In de avond is er een 
barbecue, zijn er een aantal speeches 
die gevolgd worden door optredens 
van artiesten. Ook nemen we die dag 
afscheid van hoofdtrainer Erwin van 
der Putten. Veel oud-spelers zullen 
die dag zeker aanwezig zijn. 
Zelf hebben we bijna 400 leden op 
het moment, ik verwacht dat er  
’s avonds zeker 200 zullen zijn.’ Rob 
Brouwer vindt het jammer dat zijn 
vader het jubileum niet meer kan 
meemaken. ‘Mijn vader is in 1944 lid 
geworden van OVVO, hij is nog niet zo 
lang geleden overleden op 97-jarige 
leeftijd. Zijn broer, die hoopt volgend 
jaar zijn 70-jarig lidmaatschap te 
vieren.’ Het zegt veel over de band die 
de familie heeft met OVVO.

Ahoy
Rob Brouwer staat ook bekend 
als de man van Ahoy. ‘Ik heb altijd 
mooie dingen mogen doen. Ruim 
27 jaar heb ik de korfbalfinale in 
het Rotterdamse Ahoy gedaan. Van 
speaker tot van alles eromheen. 
Nu is dat ook wel mooi geweest 
en mogen anderen het doen. Ik 
heb altijd gezegd dat ik zelf bepaal 
wanneer ik stop. Nu ik 70 jaar 
word, is dat het moment om die 
dingen aan anderen over te laten.’ 
Wel blijft Rob Brouwer hand – en 
spandiensten verrichten bij ‘zijn’ 
vereniging OVVO. 

‘Onlangs hebben wij de kleine finale 
van het korfbal hier in de hal gehad. 
Dat is natuurlijk mooi om te kunnen 
regelen vanuit de contacten die ik 
heb met de bond. Het is daarbij ook 
nog eens goed voor de vereniging 
met alle extra inkomsten die 
daardoor weer binnenkomen.’ Als 
kenner werd Rob nog gevraagd om 
de uitslag te voorspellen tussen PKC 
en DVO in de grote finale in Ahoy. ‘ik 
houd het op 20-15 voor PKC, ik denk 
dat die wel te sterk zijn voor DVO.’ 
Zaterdagavond zou het uiteindelijk 
23-21 voor PKC worden dat in de 
slotfase nog een 16-19 achterstand 
wist om te buigen.

Clubman Brouwer kijkt uit naar jubileum korfbalvereniging Maarssen

OVVO gaat voor hoofdklasse in kroonjaar

De selectie van OVVO seizoen 2023/2024.  Foto: Marco Spelten Actiefotografie.

Rob Brouwer (midden).  Foto: privé-bezit. 
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feliciteert korfbalvereniging O.V.V.O. 
met haar 90 jarig jubileum

NIEUW SEIZOEN 
MAARSSEN – OVVO maakt bekend 
dat komende zomer Sacha 
Drieënhuizen (19) de overstap van 
Nova naar de club uit Maarssen 
maakt. 

Ze studeert bewegingsagogie in 
Amersfoort en woont in De Bilt. 
Sacha: ‘OVVO heeft een duidelijk 
plan dat mij erg aanspreekt en dat 
bij mijn ambitie past. Ik werd op 
de training warm ontvangen en 
heb het erg naar m’n zin gehad, de 

communicatie vanuit de club is ook 
fijn gelopen. De combinatie van 
en het plan maar ook de mensen 
en de sfeer hebben mij een goed 
gevoel gegeven om te kiezen voor 
OVVO. Ik kijk ernaar uit om met de 
spelers en de staf te werken en als 
team te bouwen naar het hoogste 
haalbare, waarbij er een mooie 
balans is tussen hard werken en 
gezelligheid.’
Robin Brouwer, een neef van Rob 
Brouwer (zie hoofdartikel op deze 

pagina) en ook betrokken bij de 
korfbalvereniging, laat namens de 
technische commissie weten: ‘We 
zijn heel blij dat Sacha naar OVVO 
komt. Sacha heeft gewoon talent 
en talent uit de regio Utrecht zien 
we graag bij OVVO korfballen. We 
willen onze selectie versterken 
zodat we naar boven gaan kijken 
en deze overstap past daarbij. We 
hebben de wens om ons nog verder 
te versterken voor komend seizoen’
 Daarnaast zal ook oudgediende 

Marnick van Eijk terugkeren bij de 
selectie van OVVO. Hij was vorig jaar 
aanvoerder van OVVO 1 en stopte 
aan het einde van het seizoen maar 
de club ziet hem met genoegen 
weer naar Maarssen komen in 
seizoen 2024/2025. Marnick: ‘Ik 
begon het korfballen weer te 
missen. Bij OVVO verandert er wel 
wat komend seizoen en daar ben ik 
best nieuwsgierig naar. Ik had een 
fijn gesprek met Frits Wip en ik heb 
er gewoon heel veel zin in.’

Robin Brouwer: ‘Goede zaak dat 
Marnick terugkeert. We willen 
met OVVO stappen maken en 
dan is het goed dat ervaren OVVO 
mensen terugkeren. Marnick brengt 
dynamiek in het spel en neemt 
daarnaast mentaliteit en ervaring 
mee. We zijn blij dat hij er volgend 
jaar weer bij is’

Lees op pagina 25 verder over 
OVVO. 
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Door Roberto Cancian

MAARSSEN – Een jubileum zoals 
OVVO dat binnenkort viert, is een 
mooie gelegenheid om terug te 
kijken, maar zeker ook om plannen 
voor de toekomst te maken. 

Zo weet ook Henk Fokker: ‘Goed om 
met al die mensen het jubileum te 
vieren straks.’ Fokker (36) is de zoon 
van de inmiddels 78-jarige Jaap 
Fokker, samen met Rob Brouwer 
één van de leden is die het langst 
lid is van de korfbalvereniging uit 
Maarssen. In de coronatijd nam 

Henk Fokker afscheid van het 
eerste team van OVVO na daar 
jarenlang voor te zijn uitgekomen. 
‘Een afscheid dat anders liep 
dan gedacht. Niet alleen omdat 
we de laatste wedstrijd verloren, 
maar vooral dat het vanwege de 
coronapandemie opeens heel 
anders was om te spelen. Ook om 
een tijd helemaal niet te kunnen 
korfballen’, geeft aldus Fokker. 

Familie
Zo kwam er na jarenlang deel 
te hebben uitgemaakt van het 
eerste team een einde aan een 

bijzondere korfbalcarrière bij 
het eerste team. Maar helemaal 
stoppen met korfballen, dat was 
echter geen optie, dus nu speelt 
Fokker nog steeds in het derde 
team van OVVO. ‘We spelen in de 
reserve overgangsklasse. Een aardig 
niveau tegen teams die fit zijn en 
nog veel trainingsuren maken dus 
we moeten nog flink aan de bak’, 
lacht hij. Op 5-jarige leeftijd begon 
de in Maarssen opgegroeide Henk 
Fokker bij OVVO. ‘Ik die tijd deed 
ik ook aan judo. Dat was twee keer 
in de week en dan vaak ook in het 
weekend. Op een gegeven moment 
moest ik een keuze maken omdat 
de korfbalwedstrijden ook in het 
weekend waren natuurlijk. Het 
teamspel vond ik uiteindelijk toch 
leuker.’ 

Spijt heeft hij er nooit van gehad. De 
saamhorigheid en het familiegevoel 
overheersen bij OVVO. Op de 
website van de korfbalvereniging 
valt te lezen ‘Met z’n allen iedere 
keer een stukje beter’. Die woorden 
hoor je ook terug in de gesprekken 
wanneer je over OVVO praat. ‘Ik heb 
jarenlang in het eerste team mogen 
spelen. Een allround type speler was 
ik. Eentje die kon scoren maar ook 
iemand voor de rebound en iemand 
die anderen beter kon laten spelen’, 
geeft hij aan op de vraag wat zijn 
kracht was als speler. 

Inmiddels heeft hij twee kinderen en 
ook die zullen vast en zeker veel op 
het korbalveld te vinden zijn. Ook 
zij zullen wellicht in de voetsporen 
van hun vader treden net als Henk 
Fokker dat deed bij zijn vader. ‘Mijn 
vader heeft niet altijd bij OVVO 
gespeeld. Hij heeft ook in het eerste 
team van Woudenberg gespeeld en 
is lang actief geweest als coach. Met 
mij ging hij ook altijd mee naar de 
wedstrijden.’

League
Ook Fokker junior maakte een 
uitstapje. ‘Ik heb drie jaar met PKC 
in de Korfbal League gespeeld’, 
geeft hij aan. De vereniging die 
recentelijk weer landskampioen 
werd door in een kolkend Ahoy in 
Rotterdam de strijd om de titel met 
23-21 te winnen van DVO. ‘De tijd 
bij PKC is er één waar ik met een 
goed gevoel op terugkijk. Ook de 
trip met het Nederlands team naar 
Taiwan. Heel speciaal om daar 
wereldkampioen te worden. Dat 
blijft je altijd bij.’ Bij PKC speelde 
Henk Fokker uiteindelijk drie 
seizoenen. ‘Een grote korfbalclub 
waar we veelal voor 800 tot 1.000 
man speelden.’ 

In de Korfbal League speelde hij 
ook tegen zijn ‘eigen’ OVVO. ‘Dan 
merkte je dat het voor ploegen geen 
pretje was om naar Maarssen te 
komen. Dat werd het ervaren als een 
heksenketel. Een lastig uitwedstrijd, 
ook voor PKC. Het is echt een eer 
geweest om voor die aanhang te 
mogen spelen. Dat geldt eigenlijk 
zowel voor die van OVVO als die van 
PKC. Ik was net één seizoen bij PKC, 
toen OVVO ook die stap maakte om 
uiteindelijk drie seizoenen in de 
League te spelen. Heel bijzonder.’ 

Inmiddels speelt het vlaggenschip 
van de vereniging al weer enkele 
seizoenen op het derde nationale 

niveau in de zaalcompetitie 
(overgangsklasse) waar het 
uiteindelijk aan het eind van het 
zaalseizoen de zesde plaats in 
nam. Of OVVO die stap naar de 
League weer eens kan maken, 
vindt hij moeilijk in te schatten. 
‘Wie weet is die Korfbal League 
ooit weer mogelijk. Dat zou wat 
zijn. Maar daar zal dan wel een 
meerjarenplan voor geschreven 
moeten worden.’ 

De zaalcompetitie is inmiddels 
afgesloten, deze loopt van 
november tot en met april, waarna 
de korfballers het veld in zijn gaan. 
Deze competitie kent een knip en 
loopt van september t/m oktober 
en mei t/m juni. Op het veld speelt 
de club uit Maarssen in de korfbal 
hoofdklasse. De eerste wedstrijd 
van het seizoen werd met 10-8 
gewonnen van Tiel 72. 

Toekomst
Henk Fokker heeft vier jaar deel 
uitgemaakt van het bestuur. ‘Dan 
zie je OVVO van de andere kant en 
merk je hoe goed alles geregeld 
is rondom de club en ook bij het 
eerste team. Door wijzigingen op 
mijn werk, ik ben werkzaam in de 
catering, is het niet meer mogelijk 
om bestuursvergaderingen te 
combineren. Daarnaast is een 
bestuursfunctie ook niet echt 
passend bij mij. Ik ben meer een 
praktijkmens en vind het leuk 
om de jeugd te trainen. Wie weet 
zit er ooit nog een trainer in me’, 
zegt hij met een lach. Zijn oudste 
kind is nu vier jaar en speelt bij de 
Kangoeroes van OVVO. ‘Het is mooi 
om te zien dat na de coronatijd 
weer meer jeugd gaat korfballen. 
Ook zien we steeds meer oud-
spelers die iets willen doen voor 
de vereniging. De betrokkenheid is 
groot.’ 

‘Met z’n allen iedere keer een stukje beter’

VAN TIENHOVEN NAAR MAARSSEN 
MAARSSEN – Christelijke korfbal 
vereniging O.V.V.O. (Op Volharding 
Volgt Overwinning ) werd in 
1934 opgericht door T. van de 
Vliet in de gemeente Tienhoven 
en was hiermee de tweede 
korfbalvereniging in de gemeente. 

De andere korfbalvereniging 
was THOR, maar dit was een 
zondagclub. Aangezien OVVO 
christelijk was, speelde het op 

zaterdag. Vanwege het christelijke 
karakter van de gemeente, was hier 
dus veel vraag naar. De club groeide 
daardoor in ledenaantal. Na de 
Tweede Wereldoorlog verhuisde 
de club naar Maarssen. Hierdoor 
kon de club, met name in de 80-er 
en 90-er jaren, een forse groei in 
ledenaantal realiseren.

OVVO neemt dit seizoen (2023-
2024), net als vorig seizoen, 

met de volgende teams deel 
aan de beide competities: 5 
seniorenteams, 2 midweek 
seniorenteams, 4 A-juniorenteams, 
3 B-aspirantenteams, 
3 C-aspirantenteams, 2 
D-pupillenteams, 2 E-pupillenteams 
en 1 F-pupillenteam. Het C1-
team speelt op het hoogste 
niveau (hoofdklasse) in de 
zaalcompetitie, het B1-team 
speelt dit seizoen in beide 

competities weer hoofdklasse. Het 
A1-team speelt voor het tweede 
achtereenvolgende seizoen in 

de zaalcompetitie op het tweede 
niveau (overgangsklasse) en in de 
veldcompetitie in de 1e klasse.

‘Het is echt een eer
 geweest om voor 
die aanhang te 
mogen spelen’

‘Wie weet is 
die Korfbal League 
ooit weer mogelijk. 
Dat zou wat zijn’

Henk Fokker.  Foto’s: OVVO.
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Van onze redactie

UTRECHT – Het Nederlands vrouwen 
handbalteam heeft zijn doel bereikt: 
bij de OKT in het Spaanse Torrevieja 
werd Tsjechië met ruime cijfers (32-
18) verslagen. Toen Spanje later op 
de avond van Argentinië won en een 
olympisch ticket veroverde, was ook 
het Nederlandse ticket veilig gesteld. 
Het is voor de derde keer op rij dat 
het Nederlands handbalteam naar 
de Olympische Spelen mag. In 2016 
werden de handbalsters vierde, in 
2021 werden ze vijfde. 

Bondscoach Per Johansson mag 
veertien speelsters selecteren. 
De selectie voor het OKT bestaat 
nu uit zeventien speelsters. 
Routiniers in de rechteropbouw 
Laura van der Heijden (Amersfoort) 
en rechterhoekspeelster Angela 
Malestein (Bunschoten) zullen 
naar verwachting tot de selectie 
behoren. Van der Heijden komt sinds 
2007 onafgebroken uit voor het 
Nederlands vrouwenteam en heeft 
deelgenomen aan twee Olympische 
Spelen. In Parijs zal ze voor de derde 

en zeer waarschijnlijk laatste keer 
aantreden, gezien haar leeftijd (33). 
Malestein is 31 jaar en zal ook haar 
derde Spelen tegemoet zien. 
Bij de vrouwen was gastland 
Frankrijk als regerend 
wereldkampioen en olympisch 
kampioen al zeker van deelname. 
Daarnaast plaatsten Europees 
kampioen Noorwegen, Denemarken, 
Zuid-Korea, Brazilië en Angola zich 
voor de Spelen in Parijs. Er wordt 
nog gestreden om de laatste zes 
tickets, met OKT’s in Torrevieja 
(Spanje), Debrecen (Hongarije) en 
Neu-Ulm (Duitsland).
De handbalvrouwen zullen 
het olympisch programma op 
donderdag 25 juli openen.

Gekwalificeerd
Bij het ter perse gaan van deze krant, 
met nog circa 100 dagen tot de start 
van de Spelen, hebben vele sporters 
zich al weten te kwalificeren, 
waaronder ook Utrechters. Deze 
zijn Utrechts van geboorte of 
woonplaats (mits bekend) dan wel 
uitkomend voor een Utrechtse club. 
Op dit moment is de voordracht 

van de volgende Utrechtse sporters 
ingediend en goedgekeurd: 
Sharon van Rouwendaal uit Baarn 
heeft zich tijdens het WK zwemmen 
in februari 2024 in Qatar weten te 
kwalificeren voor de Olympische 
Spelen op het onderdeel 10 
kilometer openwaterzwemmen. 
Het vrouwen waterpoloteam 
weet zich ook verzekerd van 
deelname, aldus bevestigd door 
het NOC*NSF. Al in 2023 won het 
team in de halve WK-finale met 9-8 
van Italië en behaalde daarmee 
niet alleen voor het eerst in acht 
jaar de finale, maar sleepte ook 
een olympisch toegangsbewijs in 
de wacht. Ondanks dat de selectie 
nog niet bekend is, kunnen Laura 
Aarts en Vivian Sevenich (beiden 
voormalig UZSC) en Sarah Buis 
(UZSC) de koffers al wel pakken, 
evenals Simone van de Kraats uit het 
naburige Barneveld.  
Ook de hockeyers zijn al verzekerd 
van een ticket naar Parijs. Voor 
het mannenteam mogen Lars 
Balk, Jonas de Geus, Jip Janssen, 
Terrance Pieters, Derck de Vilder 
(allen van het Utrechtse Kampong) 
uitgaan van deelname. Wat het 
vrouwenteam betreft is het de 
verwachting dat de SCHC-speelsters 
Pien Dicke, Yibbi Jansen, Renée van 
Laarhoven en Elzemiek Zandee in de 
selectie zullen zitten. Keepster Anne 
Veenendaal woont in Utrecht, al 
speelt ze bij Amsterdam.    
De nationale atletiekster Femke 
Bol zal in Parijs uitkomen op de 400 
meter horden. Haar kwalificatie is 
onmiskenbaar, maar moet officieel 
nog bevestigd worden door het 
NOC*NSF. 

Op onze website 
utrechtsesportkrant.nl houden 
we een actueel overzicht bij 
welke Utrechtse sporters naar 
Parijs mogen afreizen voor de 
Olympische Zomerspelen 2024.

Waarom is er in de stad Utrecht geen Jan Vos-laantje of Nardus-markt? 

Meer dan een eeuw geleden al olympisch succes

Angela Malestein en Laura van der Heijden naar Parijs 

Handbalsters scoren olympisch ticket

UTRECHTERS OP DE SPELEN IN DE JAREN VEERTIG TOT EN MET ZEVENTIG 
LONDEN 1948
140 Nederlandse deelnemers 
Fanny Blankers-Koen (Lage Vuursche) wordt de 
heldin van Londen. Goud op de 100 meter, goud 
op de 200 meter, goud  op de 80 meter horden en 
op de 4 x 100 meter estafette. Een ongeëvenaarde 
prestatie van een Nederlandse. 
Lenie Gerrietsen van Kracht en Vlugheid wordt in 
de meerkamp 5e met de Nederlandse ploeg achter 
Tsjechië, Hongarije, Verenigde Staten en Zweden
Joachim Gruppelaar uit Amersfoort is springruiter. 
Met zijn paard Random Harvest wordt hij 20e en 
is daarmee de enige individuele springruiter in de 
uitslag
 
HELSINKI 1952
104 Nederlandse deelnemers
Triton is met twee roeiers vertegenwoordigd. Carl 
Kuntze en Ben Binnendijk plaatsen zich in de serie 
voor de halve finale, daarin wordt het duo tweede. 
Lenie Garrietsen is ook weer van de partij. Dit keer 
in het gezelschap van clubgenote Annie Ros. Met de 
Nederlandse ploeg wordt het duo 7e in de wedstrijd 
met draagbaar gereedschap, knots, bal e.d.  

MELBOURNE 1956
Nederland boycot de spelen in verband met de 
Russische inval in Hongarije. 

ROME 1960
109 Nederlandse deelnemers
Voor Ab Rosbag eindigen de Spelen na 3 minuten 
en 34 seconden. Bij een verboden greep van zijn 
Zweedse tegenstander schiet zijn ellenboog uit de 
kom. 
Loek Alflen komt uit in het vlieggewicht. De 
Utrechter is 1 meter 56 groot en 19 maal Nederlands 
kampioen. Een dag voor zijn 27e verjaardag wordt 
de vader van voetballer Rob uitgeschakeld in de 
derde ronde door de latere finalist Ion Cernea. 
Leo Piek is de derde Utrechtse worstelaar. Na zijn 
tweede verliespartij tegen de latere winnaar van het 
zilver Martinotic is het toernooi over. 
SCHC levert meerdere spelers voor het olympisch 
team in 1960. Jan van Gooswilligen, Freddy 
Hooghiemstra, Gerard Overdijkink, Eddie Zwier 
en Jaap Leemhuis verliezen met Kampong-speler 
Thom van Dijck in de poule met 4-1 van India en 
worden in de eindstand negende.  
Lex van Kreuningen neemt deel aan de 

wegwedstrijd. De Utrechtse wielrenner Van 
Kreuningen wordt vierde met Jan Hugens, René 
Lotz en Ab Sluis als metgezellen.    
Fred van Dorp speelt waterpolo voor het 
Amersfoortse AZPC. Met het Nederlandse 
waterpoloteam eindigt hij op de 8e plaats. 
Hennie van der Velde is pas 16 jaar en lid van het 
Hilversumse De Robben. Met Jopie Troost, Cocky 
Gastelaars en Sieta Posthumus start ze op de 4 x 
100 meter vrije slag. Een finaleplaats is voor de 
Nederlandse ploeg niet haalbaar.

TOKIO 1964
124 Nederlandse deelnemers
Anton Geesink is in 1961 wereldkampioen 
geworden en onverslaanbaar in Europa en 
Nederland. Op grond van die prestaties draagt hij 
de Nederlandse vlag bij de openingsceremonie. 
18.000 Japanners laten hun tranen de vrije loop als 
Geesink in de finale alle categorieën Akio Kaminaga 
verslaat. De Utrechter neemt de Japanner na negen 
minuten in een houdgreep. Voor Japan is het een 
zwarte dag. Voor de wereld de grootste sensatie van 
de Spelen.  
Erik Hartsuiker en Herman Rouwé roeien naar 

een bronzen plak in de twee met stuurman. Jan Bos 
is de derde man in de boot bij het Triton-duo. De 
Verenigde Staten en Frankrijk zijn te sterk. 
Het Nederlands hockeyteam met de SCHC-spelers 
Frank Zweerts, Jaap Leemhuis, Theo van 
Vroonhoven, Jan van Gooswilligen, John Elffers 
en Erik van Rossem doet het ietsje beter dan vier 
jaar eerder in Rome. In de strijd om plaats 5 tot en 
met 8 wordt van Kenia verloren waardoor er niet 
meer in zit dan de zevende plaats. 
Gerrit Wormgoor, Fred van Dorp, Wim van 
Spingelen en de voor AZPC uitkomende 
Amsterdammer Hans Muller spelen in het 
Nederlands waterpoloteam. In de strijd om de vijfde 
tot en met de achtste plaats is er tegen Duitsland 
en Roemenië geen succes en daardoor wordt de 
poloploeg achtste. 
Joop Domselaar van de schietclub Driebergen 
doet op twee onderdelen mee: klein kaliber geweer 
50 meter drie houdingen en klein kaliber geweer 
liggend. Liggend gaat hem het beste af met een 14e 
plaats, op de drie houdingen wordt hij 40e.
Vinus van Baalen van Zwemlust komt uit op de 
individuele 100 meter vrije slag en op de estafette. 
De Utrechter haalt de halve finale niet. In zijn serie 

wordt hij 4e. 
Frans Luitjes wordt in de serie van de 100 meter 
uitgeschakeld. Op de 200 meter evenaart de in 
Utrecht geboren atleet het Nederlands record van 
Tinus Osendarp en Chris Berger. 

MEXICO 1968
107 Nederlandse deelnemers
Een plaats in de halve finale is ook nu onbereikbaar 
voor het Nederlands hockeyteam. De regio is ruim 
vertegenwoordigd: Heiko van Staveren en Sebo 
Ebbens van Kampong, Theo van Vroonhoven van 
SCHC, Utrechter Otto ter Haar van Hilversum en 
de in Vianen geboren Tippy de Lanoy Meijer van 
Laren. Door winst op Spanje legt Nederland beslag 
op de vijfde plaats. 
Johan Schans van De Vechtstreek en Elt Drenth 
van Zwemlust vormen met Dick Langehorst en Aad 
Oudt de estafetteploeg op de 200 meter vrije slag. 
Nederland haalt de finale niet en wordt elfde. 
Corrie Bakker evenaart met Wilma van den Berg, 
Mieke Sterk en Truus Hennipman in de serie het 
wereldrecord op de 4 x 100 meter. In de finale 
worden ze vierde, op tweehonderdste van een 
seconde mist het viertal de bronzen plak. Het record 
van 43,44 bestaat nog steeds.
Fedor den Hertog (Linschoten en Woerden) 
zorgt voor een geweldige surprise door met Joop 

Zoetemelk, René Pijnen en Jan Krekels goud te 
winnen op de 100 kilometer per ploeg. 
De winnaars van het brons in Tokio Erik Hartsuiker 
en Herman Rouwé vormen met hun clubgenoten 
Tom Dronkert, Berend Brummelman en stuurman 
Otto Weekhout een vier. In hun serie worden ze 
tweede, in de halve finale zesde. 
Fred van Dorp heeft in het waterpoloteam 
gezelschap van zijn AZPC-ploeggenoten Loet 
Geutjes en Feike de Vries en van de Utrechters 
Hans Hoogveld en Hans Parrel. Nederland verliest 
van de USA en wint van Cuba met een 7e positie als 
eindresultaat.
De Steenwijkse Coby Buter komt uit voor Zwemlust 
en eindigt op de 4 x 100 meter wisselslag met Klenie 
Bimolt, de gouden Ada Kok en Nel Bos op de 7e 
plaats.       
Utrechter Pieter de Zwart zeilt in de Drakenklasse. 
De boot met Cor Groot en Jan Bol wordt 10e.

MÜNCHEN 1972
134 Nederlandse deelnemers
Het plezier is voor hockeyers André Bolhuis, Paul 
Litjens, Jeroen Zweerts, Flip van Lidth de Jeude 
en Maarten Sikking over na de aanslag op de 
Israëlische delegatie. Litjens en Van Lidth de Jeude 
keren terug, zo ook Wassenaar, Hermens, Van Gool 
en Kops. In de halve finale is het gastland met 3-0 

te sterk, de strijd om het brons gaat verloren tegen 
India.  
Alie te Riet neemt in de estafette de schoolslag 
voor haar rekening. Ze vormt met Enith Brigitha, 
Anke Rijnders en Hansje Bunschoten een sterke 
ploeg. Een medaille lukt niet, Nederland wordt 
vijfde. Op de individuele nummers blijft het lid van 
Zwemlust ver van de finale. 
Fedor den Hertog wordt in de wegwedstrijd 25e 
en viert een bescheiden feestje met olympisch 
kampioen Hennie Kuiper. Het is de dag na de 
aanslag. In de ploegentijdrit over 100 kilometer is 
de tijd van het team goed voor een bronzen plak. 
Mart Bras van VZC , Hans Hoogveld en Hans Parrel 
zijn present in het waterpoloteam. Achter Hongarije 
en West-Duitsland eindigt Oranje als 3e in de poule 
en de 7e positie in de eindrangschikking. 
Peter Prijdekker (Woerden) start individueel op 
de 200 meter vrije slag de 4 x 200 meter estafette. 
Finaleplaatsen zitten er niet in.
Zeiler Cees Kurpershoek uit Amersfoort vormt 
in München een ploeg met Ben Staartjes in de 
Tempest-klasse. Het duo valt met een 5e plaats net 
buiten de medailles.

MONTREAL 1976
108 Nederlandse deelnemers
Hette Borrias van Orca en Ans Gravesteyn van 

Triton dragen bij aan de finaleplaats van de vier met 
stuurvrouw. De Nederlandse ploeg eindigt in de 
slotrace op de 5e plaats.  
Voetballers Paul Litjens, Imbert Jebbink, Maarten 
Sikking, André Bolhuis en reserve-doelman 
Rob Toft verliezen in de halve finale tegen Nieuw 
Zeeland.
Utrechter Karim Ressang behoort tot de 
estafetteploeg dat eindigt op de 4 x 200 meter vrije 
slag in de finale als zesde.  
VZC is sterk vertegenwoordigd in het waterpoloteam 
met Piet de Zwarte, Rik Toonen en Hans van 
Zeeland. Heel het land ligt met het oor aan de radio 
als tegen Italië (3-3) het brons wordt veilig gesteld.
Harald de Vlaming stapt in de boot met Geert 
Bakker en Pieter de Keyzer. In de soling-klasse 
wordt het drietal vijfde. 
Linda Faber van VZC kan op de 400 meter vrije slag 
geen potten breken. Op de estafette 4 x 100 meter 
vrije slag lukt dat beter. Met Enith Brigitha, Annelies 
Maas en Ineke Ran zwemt de Veenendaalse naar de 
4e plaats.
Jos Ruijs is stuurman in de vier met. Nederland 
haalt de finale niet en wordt vierde in de kleine 
finale. Goed voor de 10e positie.  

VOLGENDE MAAND WORDT DIT OVERZICHT 
VERVOLGD. 

Tientallen topsporters uit de regio Utrecht hebben er jarenlang naar toegewerkt: de Olympische Spelen van Parijs. Individueel 
dan wel in teamverband hopen ze deze zomer te schitteren in een van de 32 sporten, variërend van atletiek en wielrennen 
tot waterpolo en hockey. In de aanloop naar het grootste sportevenement ter wereld brengt de Utrechtse Sportkrant de 
komende maanden actueel nieuws over wie zich gekwalificeerd hebben en wie dat nog moeten doen, afgewisseld met veel 
historische hoogtepunten en anekdotes uit het archief van Ton de Ruiter, voormalig chef sport van het Utrechts Nieuwsblad.

Door Ton de Ruiter

UTRECHT - Naar Anton Geesink is 
een straat genoemd, naar Jochem 
Uytdehaage een plantsoen, naar 
Marco van Basten een sportpark, 
naar Dafne Schippers een 
fietsbrug. Toch is de stad zuinig 
met straatnaambordjes voor zijn 
Utrechtse topsporters. In het 
Leidsche Rijn-stadscentrum is 
de Parijs-boulevard, de Madrid-
straat en de Wenen-promenade, 
waarom geen Jan Vos-laantje of 
Nardus-markt? In 1912 zorgden de 

voetballer en de schermer voor de 
eerste Utrechtse medailles op de 
Olympische Spelen. 

Jan Vos is in 1912 in Stockholm de 
belangrijkste schutter van de bronzen 
voetbalploeg, Leo Nardus is lid van de 
eveneens bronzen degen-equipe. Vos 
en Nardus, de eerste is ambtenaar 
bij de belastingdienst, de ander 
avonturier en kunstverzamelaar. De 
voetballer is met het Nederlands elftal 
nooit verder gereisd dan Engeland, de 
ander heeft al naar goud gezocht in 
Argentinië.
 
Jan Vos uit de Utrechtse 
Prinsenstraat debuteert op 16 maart 
1912 in het Nederlands elftal. De 

Engelse amateurs zijn in Hull met 
4-0 te sterk. Het is het jaar van de 
Olympische Spelen in Zweden. De 
deelname van onze ploeg aan het 
toernooi is onderwerp van discussie. 
In ‘Oranje Toen en Nu’ lezen we dat 
de totale kosten voor reis en verblijf 
op vierduizend gulden zijn begroot 
en met dat bedrag hebben de clubs 
grote moeite. 

Onderneming
Een trip naar Stockholm is in die 
tijd een geweldige onderneming. 
Op woensdagavond 20.22 uur 
vertrekt het voetbalteam vanaf 
station Rotterdam. De volgende 
ochtend om half zeven loopt de trein 
het station van Hamburg binnen. 
Dan moet nog 26 uur worden 
gespoord en gevaren. Een dag later 
al staat voor de doodvermoeide 
Nederlanders de eerste wedstrijd 
tegen het organiserende Zweden 
op het programma. Na verlenging 
wordt met 3-4 gewonnen. Jan Vos 
maakt het winnende doelpunt. 
Tegen Oostenrijk (3-1 winst) is de 
derde treffer van de Utrechter. 
Denemarken (4-1 verlies) verwijst de 
voetbalploeg naar de strijd om het 
brons en daarin schittert Jan Vos. 
De aanvaller van UVV scoort tegen 
Finland de derde, vierde, vijfde, 
zevende en achtste goal, deze vijf 
doelpunten in één interland blijven 
uniek tot 1934. 

Jan Vos komt door de eerste 
wereldoorlog niet verder dan 15 

interlands en scoort daarin 10 
doelpunten. Zijn laatste interland 
speelt hij in Kopenhagen tegen 
Denemarken op 17 mei 1914. De 
wereld staat dan al in brand. 
Na de oorlog gaat hij aan de slag 
bij DFC in Dordrecht en Sparta in 
Rotterdam, in 1924 keert hij terug 
naar UVV. Wout Buitenweg zegt 
later over zijn ploeggenoot: ‘Hij doet 
me sterk denken aan Willem van 
Hanegem. Jan kon ook alles met dat 
linkerbeen van hem. Hij legde de bal 
waar hij hem wilde hebben.’  
Op 25 augustus 1939 overlijdt Jan 
Vos aan een hartverlamming, slechts 
51 jaar oud.

Goudzoeker 
Van de andere bronzen 
medaillewinnaar kun je zeggen dat 
hij alles uit het leven heeft gehaald. 
Leo Nardus (geboren als Leonardus 
Salomon, maar liet in 1911 officieel 
zijn naam veranderen) verovert met de 
Nederlandse degenploeg bestaande 
uit Willem Hubert van Blijenburgh, 
Jetse  Doorman - een neef van schout-
bij-nacht Karel - Arie de Jong en 
George van Rossem de bronzen plak. 
Met zijn 44 jaar en 65 dagen is hij de 
oudste Nederlandse deelnemer in 
Stockholm. 

Geboren op 1 mei 1868 als zoon van 
antiekhandelaar Manus Salomon en 
Catharina Ailida Berlijn, zijn eigenlijke 
naam Leonardus Salomon. Hij studeert 
aan de Amsterdamse Rijksacademie 
voor Beeldende Kunst en vertrekt na 

zijn studie naar Parijs. Op zijn 21ste 
reist hij naar Argentinië om goud te 
zoeken. Vijf jaar later is hij succesvol 
kunsthandelaar in de Verenigde 
Staten. Kort na de eeuwwisseling keert 
Leonardus Salomon terug naar Parijs.  
Met de verkoop van schilderijen van 
Hollandse meesters heeft hij in de 
Verenigde Staten fortuin gemaakt en 
de kunsthandelaar wordt in de Franse 
hoofdstad ‘de man van vijftig miljoen’  
genoemd. 

Paleis 
Met de dochter van een Keulse 
kunsthandelaar woont de geboren 
Utrechter in een kasteel in de 
omgeving van de Franse hoofdstad. 
Voor zijn onderkomen laat hij een 
levensgroot beeld van hemzelf als 
schermer plaatsen. Twijfels ontstaan 
over de echtheid van zijn verkochte 
schilderijen. In 1912 neemt hij 
als schermer deel aan de Spelen, 
daarnaast is Nardus ook een meer dan 
verdienstelijk schaker. 
De reislustige Nardus verhuist in 
1921 verhuist definitief naar Tunesië 
waar hij een roze paleis laat bouwen. 
Om bij de scheiding van zijn vrouw 
gerechtelijke problemen te voorkomen 
vertrouwt hij 156 schilderijen toe 
aan zijn compagnon Arnold van 
Buuren. De laatste wordt door de 
Duitsers gearresteerd in 1941 en de 
kunstcollectie van Nardus verdwijnt 
richting Duitsland. Nardus raakt aan 
lager wal en moet in 1951 zijn roze 
paleis verkopen. Juni 1955 overlijdt 
Nardus op 87-jarige leeftijd.

Op 16 maart 1912 maakte Jan Vos (zittend, tweede van links) zijn 
internationale debuut in Hull waar het Nederlands elftal tegen Engeland uit 
kwam (uitslag: 4-0).  Foto: openbaar bezit.

Laura van der Heijden zal naar verwachting ook haar opwachting in Parijs 
kunnen maken. Hier poseert ze voor de ringen in het olympisch dorp in Tokio, 
2021.  Foto: Laura van der Heijden.

TOPSPORTSTRATEGIE
NEDERLAND 

Bij NOC*NSF zijn 77 sportbonden 
aangesloten, variërend van 
de Koninklijke Nederlandse 
Voetbalbond met meer dan een 
miljoen leden tot de Nederlandse 
Drakenboot Federatie met een 
paar honderd beoefenaren. Het 
overkoepelende sportorgaan 
heeft een duidelijke visie. 
‘Om de kracht van sport in 
de samenleving optimaal te 
benutten, hebben we de ambitie 
om het sportiefste land ter 
wereld te worden. Een ambitie 
die inspireert, raakt, verbindt 
en richting geeft. Het vormt 
bovendien een goede basis voor 
samenwerking en de gewenste 
integrale strategie. Het realiseren 
van de ambitie is immers de 
optelsom van alle verschillende 
aandachts- en expertisegebieden 
binnen de sportsector.’

Hierbij laat NOC*NSF zich 
inspireren door de grondlegger 
van de moderne Olympische 
Spelen, Pierre de Coubertin. Hij 
stelde: ‘Het belangrijkste in het 
leven is niet om te zegevieren, 
maar om te concurreren, niet 
om de overwinning, maar om te 
vechten, niet om overwonnen 
te hebben, maar om goed te 

hebben gevochten, niet om te 
winnen maar om deel te nemen.´
Kortom: haal het beste uit jezelf. 

Spelen
NOC*NSF heeft met de 
sportbonden de ambitie om bij 
de beste tien topsportlanden van 
de wereld te horen. ´We willen 
winnen! We streven naar meer 
medailles, in meer disciplines, 
met meer impact. Om die ambitie 
te kunnen blijven verwezenlijken 
is ons beleid gericht op 
optimale omstandigheden 
voor onze topsporters en onze 
topsportcoaches.´
De vruchten van dat beleid 
moeten op het grootste 
sportpodium ter wereld zichtbaar 
worden. De overkoepelende 
bond streeft naar zo veel 
mogelijk medailles in zo veel 
mogelijk verschillende sporten 
op de Olympische Spelen. 
De Nederlandse norm voor 
deelname aan de Spelen is dan 
ook dat een topsporter moet 
hebben aangetoond bij de beste 
acht te kunnen eindigen.
Als het niveau van de 
internationale eisen daaraan 
voldoet, worden deze eisen door 
NOC*NSF overgenomen. Voldoen 
de internationale eisen naar 
de mening van NOC*NSF en de 
desbetreffende sportbond niet 
aan die norm, dan stelt NOC*NSF 
samen met de sportbond 
nationale prestatie-eisen voor 
kwalificatie op.  
Om voor kwalificatie in 
aanmerking te komen moet een 
topsporter dus aan beide eisen 
voldoen: aan de internationale 
eisen van de internationale 
federatie en het IOC en aan de 
eventuele nationale prestatie-
eisen van NOC*NSF.
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Van onze redactie

VEENENDAAL - De organisatie 
van de wielerkoers Veenendaal-
Veenendaal zet zijn ambitie om 
komend seizoen een stap hogerop 
te zetten kracht bij met een 
internationale line-up van topteams 
voor de 37e editie. 

Vergeleken met vorig jaar staan in de 
mannenwedstrijd meer profteams 
aan de start. Na een jaar afwezigheid 
keert Visma | Lease a Bike terug in 
de Veense wielerklassieker. In de 
vrouwenkoers wordt het startveld 
aangevoerd door SD Worx – Protime. 
De vrouwen rijden op 17 mei, de 
mannen een dag later op 18 mei.
Zes WorldTeams hebben zich 
aangemeld voor de 37e editie van 
Veenendaal-Veenendaal op zaterdag 
18 mei. Visma | Lease a Bike, een van 

de succesvolste teams ter wereld, 
is na een jaar afwezigheid weer 
van de partij. Ook de winnende 
ploeg van 2023 komt weer naar 
Veenendaal: Jayco AlUla met 
kopman en vijfvoudig winnaar Dylan 
Groenewegen. De andere teams uit 
de hoogste UCI-divisie zijn Team 
DSM-Firmenich PostNL, Alpecin-
Deceuninck, Intermarché-Wanty en 
Arkéa-B&B Hotels.

Tietema
Daarnaast zullen nog acht ProTeams 
aanwezig zijn, waaronder TDT-
Unibet. Deze ploeg is ontstaan uit 
de YouTube-serie Tour de Tietema, 
waarin oud-renner Bas Tietema 
met zijn vrienden Devin van der 
Wiel en Josse Wester de Tour de 
France achterna reisde. Ook in 2023 
stond het team al aan het vertrek in 
Veenendaal en werd de tiende plaats 

gehaald met thuisrijder Martijn 
Budding. Vol met ambitie zette het 
team afgelopen winter de stap naar 
een hoger niveau en kreeg het een 
professionele status.
Ook het Zwitserse Tudor is een team 
om naar uit te kijken. De formatie 
van ex-toprenner Fabian Cancellara 
haalde vorig jaar het podium op de 
Kerkewijk: In de sprint reed Arvid 
de Kleijn naar de tweede plaats. De 
andere ProTeams zijn Bingoal WB, 
Lotto Dstny en Flanders-Baloise 
uit België, Caja Rural-Seguros RGA 
uit Spanje, Q36.5 uit Zwitserland 
en Uno-X Mobility uit Noorwegen. 
Het veld wordt aangevuld met zes 
continentale ploegen, waaronder vijf 
Nederlandse teams.

ProSeries
Koersdirecteur Bart Voskamp is 
blij met dit deelnemersveld. “We 
hebben ten opzichte van vorig jaar 
een WorldTeam en een ProTeam 
méér aan de start. Dat vind ik 
een mooie ontwikkeling die we 
doormaken en dat helpt ons bij het 
streven om in 2025 aan de ProSeries 
mee te kunnen doen”, aldus 
Voskamp.
Voor de vierde editie van de 
vrouwenkoers zijn vier Women’s 
WorldTeams ingeschreven, 
waaronder de ploeg van de winnares 
van 2023, Lotte Kopecky’s Team 
SD Worx-Protime. Een kleine drie 
maanden na haar overwinning in 
Veenendaal, werd de Belgische 
wielrenster gekroond tot de nieuwe 
wereldkampioene in Glasgow! Uit 

de hoogste categorie staan ook 
Ceratizit-WNT, dat vorig jaar tweede 
was met Martina Fidanza, Human 
Powered Health (in 2023 derde met 
Daria Pikulik) en Fenix-Deceuninck 
aan het vertrek.

Het deelnemersveld van de 
vrouwen wordt aangevuld met 
vijftien continentale ploegen uit 
alle windstreken; zo verschijnen er 
teams uit Australië, de Verenigde 
Staten en van het Arabisch 
schiereiland aan de start! De 
clubteams van het Brabantse WV 
Schijndel en Grouwels-Watersley uit 
Limburg completeren de startlijst, 
waardoor dit een mooie kans biedt 
voor deze rensters om zich te meten 
met de beste teams van de wereld! 
De vrouwen rijden hun koers op 
vrijdag 17 mei 2024.

Mannen
6 UCI WorldTeams
• TEAM JAYCO ALULA (AUS)
•  ALPECIN-DECEUNINCK (BEL)
•  ARKEA-B&B HOTELS (FRA)
•  TEAM DSM-FIRMENICH POSTNL 

(NED)
• TEAM VISMA | LEASE A BIKE (NED)
• INTERMARCHÉ - WANTY (BEL)
8 UCI ProTeams
• BINGOAL WB (BEL)
• CAJA RURAL-SEGUROS RGA (SPA)
• LOTTO DSTNY (BEL)
• Q36.5 PRO CYCLING TEAM (ZWI)
• TDT-UNIBET (NED)
• TEAM FLANDERS - BALOISE (BEL)
• TUDOR PRO CYCLING TEAM (ZWI)
• UNO-X MOBILITY (NOR)

6 UCI Continental Teams
• BEAT CYCLING CLUB (NED)
• DIFTAR CONTINENTAL 

CYCLINGTEAM (NED)
• ISRAEL PREMIER TECH ACADEMY 

(ISR)
• METEC - SOLARWATT P/B 

MANTEL (NED)
• PARKHOTEL VALKENBURG (NED)
• VOLKERWESSELS CYCLING TEAM 

(NED)
• 4 UCI Women’s WorldTeams
• TEAM SD WORX - PROTIME (NED)
• CERATIZIT - WNT PRO CYCLING 

TEAM (DUI)
• FENIX-DECEUNINCK (BEL)
• HUMAN POWERED HEALTH (VST)
15 UCI Women’s Teams
• AG INSURANCE - SOUDAL NXTG 

(BEL)
• CANYON//SRAM GENERATION 

(DUI)
• LIV-ALULA-JAYCO (AUS)
• UAE DEVELOPMENT TEAM (VAE)
• ARA | SKIP CAPITAL (AUS)
• BEPINK - BONGIOANNI (ITA)
• CHEVALMEIRE (BEL)
• GT KRUSH REBELLEASE (NED)
• HESS CYCLING TEAM (GBR)
• LIFEPLUS WAHOO (GBR)
• LOTTO DSTNY LADIES (BEL)
• MAT ATOM DEWELOPER WROCLAW 

(POL)
• PROXIMUS - CYCLIS CT (BEL)
• TEAM COOP-REPSOL (NOR)
• VOLKERWESSELS WOMEN'S PRO 

CYCLING TEAM (NED)
Clubteams
• WV SCHIJNDEL (NED)
• GROUWELS-WATERSLEY R&D 

ROAD TEAM (NED)

Van onze redactie

HOUTEN – De geboren Houtenaar 
en huidige inwoner van Driebergen, 
Noël van ’t End heeft zich wederom 
weten te plaatsen voor het EK Judo.
 
De voormalig wereldkampioen 
is al jaren een vaste kracht in 
de nationale selectie. Europees 
kampioenen Sanne van Dijke, 
Michael Korrel, Jur Spijkers 
maken ook onderdeel uit van de 
selectie. Dit jaar maakt ook een 
aantal judoka’s hun debuut op een 
Europees kampioenschap.
Op de Nationale Budodag op 

Papendal werd voor ruim 1000 
enthousiaste budoliefhebbers de
ploeg gepresenteerd die Nederland 
gaat vertegenwoordigen bij de EK 
in Zagreb, van 25 t/m 28 april. Judo 
Bond Nederland heeft 18 judoka’s 
geselecteerd die individueel in
actie zullen komen voor TeamNL. 
Voor het Mixed Teams event, op de 
slotdag van het toernooi, zullen nog 
verschillende judoka’s ingevlogen 
worden.

Selectie
Vrouwen
-52 kg Naomi van Krevel
-57 kg Julie Beurskens

-63 kg Joanne van Lieshout en Geke 
van den Berg
-70 kg Hilde Jager en Sanne van 
Dijke
-78 kg Guusje Steenhuis
+78 kg Marit Kamps en Karen 
Stevenson

Mannen
-60 kg Emiel Jaring en Tornike 
Tsjakadoea
-73 kg Koen Heg
-81 kg Frank de Wit
-90 kg Noël van 't End
-100 kg Simeon Catharina en 
Michael Korrel
+100 kg Jelle Snippe en Jur Spijkers

MAARSSEN - Hockeyvereniging MHC 
Maarn bestaat 60 jaar. Op zaterdag 25 
mei staat de reünie voor oud-leden 
en leden (18+) op de agenda. Er is een 
borrel, buffet en lustrumfeest met DJ. 
Het middagprogramma start om 15.30  
uur en het feest eindigt om 00.00 uur.

Reünisten kunnen ook deelnemen 
aan een hockeywedstrijd met andere 
(oud)leden. 
De club is op zoek naar zoveel 
mogelijk oud-leden om deze 
feestelijke dag met elkaar te vieren. 
mhcmaarn.nl

Internationale topteams bij 37e Veenendaal-Veenendaal

Noël van ’t End wederom in selectie EK judo Oproep: MHC Maarn op zoek 
naar oud-leden voor reünie 

Foto: Ted Walker fotografie.

Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

Door Robert Jan van der Horst

UTRECHT – Met 870 inschrijvingen 
uit 26 landen en ruim honderd 
vrijwilligers begon voor de Utrechtse 
worstelvereniging De Halter eigenlijk 
op vrijdag 29 maart al het Eastern 
Wrestling Tournament. 

Het traditionele 
krachtsportevenement beleefde 
in sporthal Galgenwaard alweer 
de 51e editie. ‘Ik hoop niet dat niet 
iedereen die staat ingeschreven ook 
komt, want zoveel plaatsen hebben 
we niet’, somberde clubvoorzitter 
Erwin Goris, die tegelijkertijd trots 
was over zoveel (buitenlandse) 
belangstelling, nog een beetje op 
Goede Vrijdag.
Maar de goden waren De Halter 
goed gezind. Een reeks afzeggingen 
uit voornamelijk Duitsland maakte 
het deelnemersveld behapbaar. 
De teller bleef uiteindelijk op 
ruim 700 jongens en meisjes in de 
leeftijdscategorie van 6 tot en met 
20 jaar steken. Zodat op 30 en 31 
maart (de wedstrijddagen) iedereen 
een plekje op de mat kreeg en zijn of 
haar favoriete sport kon beoefenen.

Inzet
Dat nam niet weg dat de uren aan 
vrijwilligerswerk niet navenant 
afnamen. Zoals op zondag, de 
slotdag, was te zien aan Terry 
Slinkers. Niet alleen was de 
beheerder van speeltuin Abstede 
op vrijdag ‘Chef wegen’ en daarna 
manusje van alles, coach van de 
allerjongsten en perschef, maar ook 
en bovenal vader van het Utrechtse 
worsteltalent Bredi Slinkers (20, lid 
van De Halter) die in een zinderende 
finale winnaar werd in zijn categorie, 
ditmaal -67 kg. ‘Voor het tweede 
achtereenvolgende jaar. Hij neemt 
met een knal afscheid van dit 
toernooi’, zei Terry Slinkers gezeten 
op één van de tribunes langs de 
vloer van de sporthal waar het 
krioelde van de worstelaars en hun 
begeleiders. ‘Het is een bevestiging 
van de kwaliteiten van Bredi.’
Maar niet alleen vader Terry (‘ik ben 
kapot’) was vermoeid, maar ook 
zoon Bredi die een allesbehalve 
optimale voorbereiding kende op 

zijn succesvolle finale van zondag 
31 maart. ‘Hij was zaterdagnacht 
om half twee nog op omdat hij 
probeerde een muis te vangen 
die door z’n kamer liep’, aldus 
een hoofdschuddende, maar zeer 
tevreden Terry Slinkers (57).

Hulp
Het was weer een mooi evenement, 
het Easter Wrestling Tournament. 
Het jaarlijkse toernooi, alleen tijdens 
de coronapandemie kon het niet 
worden georganiseerd, geldt sinds 
jaar en dag als dé plek waarop 
talentvolle worstelaars zich kunnen 
laten zien. Slinkers: ‘Het is het 
grootste van West-Europa. Hier komt 
iedereen.’ 
Ruim vier maanden tevoren 
beginnen de vrijwilligers met de 
organisatie. ‘Waarbij we voor het 
eerst dit jaar hulp hebben gevraagd 
van andere worstelverenigingen.’ En 
gekregen. Want stadgenoot Olympia, 
Hercules Dordrecht en Hercules 
Amsterdam staken eveneens 
belangeloos een handje toe. 
Slinkers: ‘Het is vooral vrijwilligers 
sprokkelen en hopen op de goodwill 
van ouders. Het is voor een kleine 
club als De Halter (ongeveer 100 
leden) niet meer te doen om het 
alleen te organiseren.’

Top
Zoals het ook welhaast onmogelijk 
is om alleen, als individuele sporter, 
de internationale worsteltop te 
bestormen. Natuurlijk, iedereen 
kent het succes van de tweeling 
Tyrone en Marcel Sterkenburg (zie 
kader elders op deze pagina), die op 
de rand staan van deelname aan de 
Olympische Spelen in Parijs later dit 
jaar. De Hilversummers, lid van De 
Halter, worden op hun route naar 

de Lichtstad inmiddels financieel 
ondersteund door sportkoepel 
NOC*NSF. ‘Maar dat is voor Bredi 
nog niet weggelegd’, aldus Slinkers 
senior. ‘Ze vinden hem nog te jong.’
En zo ziet Slinkers zijn zoon alleen 
in het vliegtuig stappen op weg 
naar internationale toernooien 
en op weg naar trainingskampen. 
‘Dus zonder begeleiding en op de 
meest ongunstige tijden omdat je 
zo goedkoop mogelijk wilt vliegen. 
Maar ja, ik heb thuis ook nog een 
vrouw, zoon en dochter. Je kunt je 
geld maar één keer uitgeven. En dan 
doet hij ook nog op niveau mee in 
de Duitse Bundesliga. Dat betekent 
veel reizen.’

Programma
Terug naar het Easter Wrestling 
Tournament waar op vrijdag 29 
maart vanaf 8.00 uur ’s ochtends 

de eerste deelnemers binnen 
druppelen. Ze gaan, onder toeziend 
oog van ‘Chef Wegen’ Slinkers en zijn 
vrijwilligers eerst op de weegschaal, 
zodat ze in de juiste gewichtsklasse 
kunnen worden ingedeeld. Hij is 
vriendelijk, maar ook corrigerend 
als de worstelaars niet in de juiste 
kleding aantreden. 
Om negen uur ’s avonds sluit 
sporthal Galgenwaard om amper 
twaalf uur later weer open te gaan 
voor de eerste wedstrijddag. Die 
kent op 30 maart een prachtige 
opening met een vlaggenparade 
van de 26 deelnemende landen 
waaronder, USA, Hongkong, 
Kyrgystan, Israël en zelfs Réunion, 
een Frans overzees departement 
en eiland bij Afrika, gevolgd door 
een indrukwekkend défilé van alle 
deelnemers. De broers Sterkenburg 
verrichten de officiële opening.

Sportstad
Dan zijn ook Slinkers en al die 
andere vrijwilligers weer van de 
partij, zoals dat ook op 31 maart, 
de slotdag, het geval is. Ontelbare 
partijen zijn er dan op de zeven 
matten gerold. Slinkers is druk, 
geniet, staat iedereen te woord en 
is een ware ambassadeur van zijn 
club De Halter. Hij hoopt echter op 
wat meer steun vanuit de gemeente. 
‘We zetten Utrecht als sportstad op 
de kaart, maar betalen wel 5000 
euro huur per dag voor de hal voor 
dit toernooi.’ Zo, dat moest even 
gezegd.  
Gevraagd naar het mooiste 
moment van deze 51e editie ver 
op zondagmiddag 31 maart van 
het Eastern Wrestling Tournament, 
hoeft een uitgeputte Slinkers niet 
lang na te denken. ‘Dat is toch de 
overwinning van mijn zoon Bredi.’

‘Het is niet te doen om een toernooi als dit alleen te organiseren’ 

Wereldtop jeugdworstelaars jaarlijks naar Utrecht

Voor de huur van Sporthal Galgenwaard betaalt De Halter liefst € 5.000 per dag.  Foto’s: Bart Weerdenburg en Robert Jan van der Horst/Utrechtse Sportkrant.

PARIJS VOOR WORSTELTWEELING STERKENBURG NOG VER WEG 
UTRECHT - Tyrone en Marcel 
Sterkenburg (22) zijn er begin april 
niet in geslaagd zich te kwalificeren 
voor de Olympische Spelen in 
Parijs. In het kwalificatietoernooi 
in Bakoe (Azerbeidzjan) werden 
beiden – lid van het Utrechtse De 
Halter – in een voortijdig stadium 
uitgeschakeld. Op het onderdeel 
Grieks-Romeins bereikte Marcel 
Sterkenburg in de klasse -87 
kg. het hoofdtoernooi niet. Zijn 
tweelingbroer Tyrone ging in 
de gewichtsklasse -97 kg. in de 
kwartfinale onderuit. 
Maar nog is alles niet verloren. 
Marcel en Tyrone Sterkenburg 
hebben nog één mogelijkheid 
zich te plaatsen voor Parijs. Van 
9 tot 12 mei is er een mondiaal 

kwalificatietoernooi in Istanboel. 
In de Turkse stad moeten beiden 

in hun gewichtsklasse bij de eerste 
twee eindigen.

Tyrone en Marcel Sterkenburg. 

Terry Slinkers.
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		Vakleerkracht	Bewegingsonderwijs	
Werken	op	een	school,	maar	onderdeel	uitmaken	van	een	vakgroep	vol	specialisten?	

Als	GYMDOCENT	bij	SRO	ben	je	deel	van	onze	enthousiaste	Vakgroep	Bewegingsonderwijs033.	Met	zo’n	35	
vakgenoten	deel	en	verdiep	je	samen	je	kennis.	Je	werkt	volgens	een	vast	weekrooster,	waardoor	je	

gedurende	het	schooljaar	lesgeeM	aan	dezelfde	scholen	en	klassen.	

Sport	sOmuleren;	dat	is	waar	onze	medewerkers	zich	dagelijks	voor	inzeQen.	Komend	schooljaar	breidt	ons	team	zich	verder	uit	en	
zodoende	zijn	we	op	zoek	naar	nieuwe	vakleerkrachten	bewegingsonderwijs.	Wil	je	één	dag	werken?	Of	liever	een	volle	werkweek	
maken?	We	bespreken	het	graag	met	je!	

Wij	bieden:	
• Een	contract	voor	de	uren	die	passen	bij	jouw	wensen;			 	 	 	 	 Solliciteer	direct!	

• Salaris	in	schaal	9	van	CAO	Vermo	(€3.232	-	€4.749	bij	36	uur);		 																			
• 8%	vakanOegeld	en	een	eindejaarsuitkering	van	8,33%;	

• Een	aantrekkelijke	pensioenregeling	via	het	ABP;																																											
• 32	uur	per	jaar	aan	persoonlijke	ontwikkeling	in	de	SRO	Academie;	
• GraOs	baanzwemmen	in	alle	SRO	baden;	
• KorOng	op	zwemles	en	recreaOef	zwemmen	voor	jou	en	je	gezin;	
• Een	collecOeve	ziektekostenverzekering	met	aanvullende	verzekering	korOng;	
• Leuke	collega’s	en	veel	werkplezier	bij	een	werkgever	met	aandacht	voor	mens	en	maatschappij!	

Nieuwsgierig!	
Leuk!	Wij	ook	naar	jou!	Heb	je	nog	vragen	over	de	procedure?	Onze	recruitment	afdeling	komt	graag	met	je	in	contact,	
bel/stuur	een	WhatsApp	bericht	via	06-22238840	of	mail	via	recruitment@sro.nl

Door Marcel Koch 

AMERSFOORT - Vertellen over 
hun dagelijkse werk en over hun 
diepgewortelde passie voor sport? 
Marieke en Matthijs doen het graag. 
Afgesproken trefpunt: in het clubhuis 
van de Amersfoortse Mixed Hockey 
Club op sportpark Birkhoven.

Sport als rode draad in het leven. 
Marieke is opgegroeid met basketbal, 
Matthijs met honkbal. Marieke: ‘Toen 
ik tien jaar was liet ik mijn oog vallen 
op basketbal en meldde me aan bij de 
Crackerjacks, nadat ik eerst geproefd 
had van turnen en tennis.’
Eenmaal onder het felle zaallicht 
viel ze als een blok voor de sport. 
Waarom basketbal haar wel meteen 
begeesterde? Marieke: ‘Omdat ik 
heerlijk kon rennen en met een bal in 
de weer kon zijn. Bovendien vond ik 
het fijn dat trainingen en wedstrijden 
altijd doorgingen, wat bij tennis niet 
altijd het geval was.’

Basketbal
Inmiddels is ze alweer vierentwintig 
jaar lid van de Amersfoortse 
basketbalclub Crackerjacks, ze 
draagt de club in haar hart. ‘Het 
is een warme familieclub met een 
fijn verenigingsleven. Er wordt veel 
georganiseerd om de cohesie tussen 
de leden in de club te versterken.’ 
Los van speelster in het tricot van 
Crackerjacks (eerste team) heeft 
de Hooglandse, met Utrechtse 
wortels, binnen de Amersfoortse 

basketbalvereniging diverse 
kaderfuncties vervuld. En nog steeds. 
Marieke: ‘Ik ben nu al een tijd lid van 
de technische commissie. Hiervoor 
ben ik onder meer trainer geweest 
van diverse meidenteams. Ach ja, met 
de jaren ga je op in de club en draag 
je vanzelfsprekend een steentje bij. 
Eén van mijn kinderen speelt nu ook 
bij de Crackerjacks, bij de peanuts.’ 

Basketbal zit in de lift. De sport 
geniet, blijkt uit recent onderzoek, 
met name onder jongeren 
grote populariteit. ‘Tijdens de 
coronapandemie, toen de sporthallen 
gesloten waren, zijn veel jongens 
en meisjes op pleintjes basketbal 
gaan spelen en hebben toen de 
sport ontdekt en omarmd’, verklaart 
Marieke de ledenaanwas bij 
basketbalclubs. 
Ook Nederlands succes op 
internationale toernooien bij het 3x3 
basketbal heeft de jeugd getriggerd. 
‘Ik mag 3x3 zelf ook graag spelen’, 
zegt Marieke. ‘Voorheen heette het 
Streetball Masters. Het bestaat al 
zeker dertig jaar, maar is de laatste 
jaren enorm in opmars. Eigenlijk is 
het een logisch gevolg van jarenlang 
investeren in deze attractieve 
spelvorm.’ 

Honkbal
Matthijs is net als Marieke een 
teamplayer. Op jonge leeftijd raakte 
hij in de ban van honkbal, ingegeven 
door zijn ouders. ‘Zij zagen honkbal 
als de ideale sport om mij als kind 

sportiviteit en respect, wat bij de 
honkbalsport groot goed zijn, bij te 
brengen. Zeker op de lange termijn 
zou dat lonen, redeneerden mijn 
ouders.’ 
En is dat gelukt? Matthijs 
glimlachend: ‘Dat is zeker gelukt. Kijk, 
ik ben best een voetballiefhebber, 
maar als ik zie hoe spelers daar over 
het algemeen met elkaar omgaan, 
ben ik blij dat ik destijds voor honkbal 
heb gekozen.’ 

De Utrechter speelde de eerste jaren 
van zijn honkbalcarrière bij Robur in 
zijn geboorteplaats Apeldoorn. Zijn 
talent bleef niet onopgemerkt. Op zijn 
elfde verkaste hij naar Enschede, naar 
de Tex Town Tigers. Daar ontwikkelde 
de linkshandige outfielder zich 
dusdanig dat hij drie jaar later zijn 
kunsten mocht vertonen bij de 
honkbalacademie Midden-Nederland 
Scimitars in Bussum. ‘Ik had een 
goede arm en kon de bal hard over 
lange afstanden gooien.’
Zijn komst naar hoofdklasser HCAW 
(ook Bussum) was een logische 
vervolgstap, waarna hij ook in beeld 
kwam bij het Nederlands team waar 
hij in het selectieteam onder-16 heeft 
gespeeld. Matthijs: ‘Een hoogtepunt 
was mijn deelname aan het Europees 
kampioenschap in het Poolse Kutno, 
waar we als team op de tweede plek 
eindigden’. 

Toch raakte zijn honkbalcarrière in 
het slop. ‘Op een gegeven had ik niet 
meer het juiste gevoel en ben ik mij 

volledig op mijn maatschappelijke 
carrière gaan toeleggen.’ 
Niettemin bleef sport zijn aandacht 
behouden. Zo rondde hij de studies 
Sportkunde (bachelor), Sportbeleid 
en Sportmanagement (master) af. 
Daarnaast keek Matthijs in 
de keuken bij verschillende 
sportorganisatie zoals FC Twente, 
Vitesse en stichting Life Goals 
Nederland. ‘Ik heb me altijd zo breed 
mogelijk willen oriënteren wat sport 
betreft. In mijn huidige rol komt dat 
nu goed van pas’, aldus Matthijs die 
zich in zijn vrije tijd heeft toegelegd 
op het hardlopen. ‘Ik heb mijn 
zinnen gezet op de marathon van 
Amsterdam.’ 

Vrijwilligers
Amersfoort in beweging. 
Daar spenderen ze hun tijd 
en energie aan. Marieke: ‘Als 
verenigingsadviseur ondersteunen, 
adviseren en helpen we verenigingen 
zich verder te ontwikkelen tot sterke 
toekomstbestendige verenigingen. 
We zitten dus veelvuldig met 
beleidsbepalers aan tafel.’ Matthijs: 
‘Clubs komen met hulpvragen naar 
ons toen en gezamenlijk proberen 
we een oplossing te vinden voor de 
pijnpunten. Het is niet zo dat wij een 
kant-en-klaar advies op de plank 
hebben liggen.’ Marieke: ‘We bieden 
een luisterend oor en sparren met 
clubs.’ 

Gevraagd naar de belangrijkste 
hulpvraag momenteel, 
antwoordt Marieke: ‘Het gebrek 
aan vrijwilligers. Het gros van 
de clubs heeft daar mee van 
doen. Het aanstellen van een 
vrijwilligerscoördinator is 
doorgaans een belangrijke eerste 
stap. Nee, een oproep doen op 
de clubwebsite zet doorgaans 
geen zoden aan de dijk. Je moet 

er een weloverwogen traject van 
maken, bijvoorbeeld ouderavonden 
organiseren waardoor je van onderaf 
engagement creëert.’
Matthijs: ‘We trekken met de club 
mee op en ondersteunen waar nodig. 
Wat bij de ene club werkt hoeft bij de 
andere club niet te werken. Dikwijls 
gaat het om maatwerk.’
Marieke: ‘Uiteindelijk komt het beste 
advies uit het traject zelf.’ 

Coach
Beiden halen veel voldoening uit 
hun werk als ze clubs stappen zien 
maken. Marieke brengt het traject 
clubkadercoach te berde. ‘Dat is 
een traject waarin het coach-de-
coach principe wordt toepast. Hierin 
wordt niet de aandacht gevestigd 
op het technische vlak, maar juist 
op didactische aspecten. Hoe sta 
je als coach voor de groep, hoe ga 
je om met niveauverschillen, hoe 
houd je spelplezier vast? Het zorgt 
ervoor dat je als coach met meer 
zelfvertrouwen en zelfverzekerdheid 
voor de groep staat. Wie dit traject 
initieert? Iemand binnen de club 
zelf. Er zijn bijvoorbeeld altijd ouders 
rondom de club die beroepshalve 
over didactische vaardigheden 
beschikken – zet ze in! 
Bij AFC Quick 1890 hebben ze dat 
heel goed opgepakt, die hebben 
een pedagogisch coach in het 
leven geroepen die de kar trekt. 
Momenteel zijn er tien clubs die 
proactief werk maken van een 
pedagogisch sportklimaat. Kijk, daar 
word ik nou blij van.’ 

Matthijs zit thans met bestuurders 
van voetbalclubs om tafel omtrent 
misstanden. ‘De laatste tijd is er 
in Amersfoort een toename aan 
incidenten op de voetbalvelden. Hoe 
die agressiviteit te beteugelen? Daar 
zijn we met elkaar over in conclaaf. 
Bij Amsvorde zijn ze daar helder in. 
Als een team zich misdraagt, krijgt 
het team collectief een gele kaart. 
Bij herhaling volgt rood en wordt het 
team uit de competitie genomen. 
Wat mij betreft hanteren alle clubs 
deze resolute aanpak. Het schept 
duidelijkheid: tot hier en niet verder.’ 

Veiligheid
Amersfoort telt honderd 
sportverenigingen. Marieke heeft er 
vijftig in haar portefeuille, Matthijs 
net zo. Ook is een onderverdeling 
gemaakt in thematiek. Sociaal 
veilig sportklimaat valt onder de 
verantwoording van Marieke. ‘Ik 
ervaar dat het bij clubs de aandacht 
heeft, weliswaar bij de een wat meer 
dan bij de ander.
Wat mij betreft kan het onderwerp 
niet hoog genoeg op de agenda 
staan. Dikwijls komen clubs pas in 
actie als er iets is voorgevallen, maar 
de kunst is juist om een zo goed en 
veilig mogelijk klimaat te regelen 
en dat risico’s beperkt blijven. Clubs 
moeten hoe dan ook met het thema 
aan de slag.’ 
Matthijs denkt daar net zo over. 

Verenigingsadviseurs Marieke Koudijs en Matthijs Schaller: 

‘Veilig sportklimaat moet hoog op de agenda staan’

Marieke Koudijs (links) en Matthijs Schaller ondersteunen, adviseren en helpen verenigingen zich verder te ontwikkelen tot sterke toekomstbestendige 
verenigingen.    Foto: Marcel Koch.

Een leven zonder sport kunnen ze zich niet voorstellen. Sport is voor Marieke 
Koudijs (35) en Matthijs Schaller (26) dagelijkse kost. Als verenigingsadviseurs 
in dienst van de SRO (Sport Recreatie en Onderwijsvoorzieningen) zijn zij 
de vraagbaak van sportclubs in Amersfoort. Een kennismaking met twee 
sportfiguren met oog voor beleidszaken. 

Wij verrichten o.a. de volgende werkzaamheden:
• Platte daken renoveren, repareren en/of isoleren
• Daklekkage opsporen en verhelpen
• Loodgieterswerk o.a. zink- en loodwerk
• Staat uw klus hier niet tussen? Neem contact met ons op om te 

kijken of we iets voor u kunnen betekenen.
Prijsopgaaf vooraf

Kijk voor meer informatie op vandenbergdakenzink.nl. 
Een afspraak maken kan via info@vandenbergdakenzink.nl of bel 
naar 06 – 41 89 53 52.
Gevestigd in Houten

Isoleer je dak
voor meer rendement

E-Mail: info@dvrsecurity.eu
Telefoon: 0636223068. Ook zijn wij te bereiken via Whatsapp.

Diversiteit, Veiligheid en Resultaat.
DVR Security opgericht in 2019, is een klein dynamisch bedrijf. DVR 
Security biedt beveiliging binnen verschillende facetten van de 
beveiligingswereld.

Bij DVR Security bieden wij de volgende diensten aan:
- Object beveiliging;
- Horeca beveiliging;
- Evenement beveiliging;
- Beveiliging op aanvraag.
 
DVR Security biedt diensten door heel Nederland, maar werkt in de 
basis  vooral in Zuid-Holland. Klanttevredenheid is prioriteit bij DVR 
Security, dat maakt ons tot wie wij zijn!

DVRSECURITY.EU
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GELD NODIG?!
LEEN GELD MET UW GOUDEN 
SIERADEN ALS ONDERPAND

BELEEN UW SIERADEN 
TEGEN DE LAAGSTE RENTE!

Wij kopen Goud en Zilver
tegen hoogste prijs!

Sieraden duur?
Koop bij ons uw sieraden en betaal 

in 12 maanden. U kunt ook met 
BITCOINS betalen.

Amsterdamsestraatweg 320-L
3551 CT Utrecht
Telefoon 030 – 244 4414

www.hsjuweliers.nl

Tegen inlevering van deze bon voor 5 Euro een 
batterijwissel. Normaliter 15 Euro. 

golf         
 dine
golf         golf         
 dine

&

9 holes inclusief driegangendiner 57,-
starttijd na 16.00 uur

www.krommerijn.nl   030 65 62 051

9 holes+3 gangendiner

57,-

Sommige dingen 
laten zich 
prima 
combineren…

Kees Kaiser (1926-2024), robberaar in hart en nieren 
Door Hans van Ommeren

UTRECHT - Robberen is een vrijwel 
uitgestorven vorm van bridge, 
althans in Nederland. De in maart 
van dit jaar op 97-jarige leeftijd 
overleden oud-wereldkampioen 
Kees Kaiser was een groot 
liefhebber van het spelen om een 
tariefje, waarbij je van partner 
wisselt wanneer de robber – 
bestaande uit twee manches, al 
dan niet opgebouwd uit meerdere 
scores – uit is. ‘Robberbridge is het 
echte bridge.’

Meer dan 85 (!) jaar was Kaiser 
verknocht aan bridge. Hij leerde 

het in 1937 met zijn broer Bob, 
eveneens dik in de negentig en 
nog altijd spelend bij Bridgeclub 
Driebergen, van hun ouders. 
Ondergedoken in de Tweede 
Wereldoorlog was er alle tijd 
om te bridgen. De twee broers 
drongen in de jaren vijftig door 
tot het nationale team. In 1954 
debuteerden ze als paar op het 
EK in Montreux. Nederland werd 
achtste. Met Jaap Kokkes als 
partner veroverde Kees Kaiser 
in 1966 zilver op het EK voor 
landenteams. Teamgenoten waren 
onder meer Bob Slavenburg en 
Hans Kreijns, het roemruchte 
koppel dat dat jaar in de 

Amsterdamse Rai geschiedenis 
schreef met de wereldtitel paren.  

Hét hoogtepunt op sportief gebied 
was de wereldtitel viertallen bij de 
senioren, die de twee broers in 1994 
behaalden met een gecombineerd 
Nederlands, Oostenrijks en 
Israëlisch team. 

Zoals gezegd was Kaiser een 
verwoed robberaar. In de 
zomer van 1956 trok hij ‘op 
een brommertje’ naar Monte 
Carlo. Daar verbleef hij in een 
goedkoop hotelletje á vijf gulden 
per dag. ‘Ze deden de was ook 
nog voor me,’ vertelde hij in een 

interview op Youtube. Met de 
opbrengst van het robberbridge 
voorzag hij anderhalf jaar in zijn 
levensonderhoud. Toch keerde 
Kaiser terug naar het ‘normale 
leven’ en werkte lange tijd als 
Onderwijsinspecteur.  

Kaiser speelde bij gerenommeerde 
Utrechtse bridgeverenigingen 
als BC Oog in Al en BC Star, bij BC 
Vianen en sinds de verhuizing van 
Utrecht naar Ijsselstein bij het 
plaatselijke BCIJ. Bij die laatste 
club was hij nog tot november 
van het vorig jaar actief op de 
woensdagmiddag. Het fysieke 
bridge kostte hem te veel  

inspanningen, zijn lichaam was op. 
Hij had er vrede mee.

SCH’44 presenteert nieuwe aanwinsten 

Versterking eerste elftal seizoen 2024/2025 bekend

SVL Volleybal, een jonge sportclub die floreert

Van onze redactie

HARMELEN – De technische 
commissie van voetbalclub SCH’44 
uit Harmelen heeft de gesprekken 
met spelers voor het nieuwe seizoen 
afgerond. 

Ook al is het huidige seizoen nog niet 
ten einde, toch zijn de contouren 
van de nieuwe selectie voor het 
seizoen 2024/2025 al duidelijk. 
Met nog vijf competitiewedstrijden 
te gaan staat SCH’44 momenteel 
overigens op een derde plek in 
de Zaterdag derde klasse D. Het 
vlaggenschip speelt nog wedstrijden 
tegen Desto, Elinkwijk, Lopik, SV 
Odijk en Odysseus. 

Selectie
Op hun website maakt de club de 
namen bekend van spelers die de 
het team in geel-zwart na de zomer 
zullen gaan versterken. SCH’44 

presenteert: Jorn van Lunteren 
(30), die onder meer voetbalde bij 
Argon, Jodan Boys, Rijnsburgse 
Boys en Sportlust. Ten tweede 
komt Stanley Mailoa (31) terug bij 
de club uit Harmelen. Hij speelde 
eerder bij Sportlust, Alphense Boys, 
Leonidas, Montfoort en SCH '44. Hij 
maakte daarna een uitstapje naar 
sc Woerden maar keert terug op de 
Harmelense velden. Ook Mike Maas 
(28) gaat daar acte de presence 
geven. Eerder deed hij dat voor 
clubs USV Hercules, Roda '46, vv 
Scherpenzeel en FC de Bilt. 
Voorts komt Martijn Smorenburg 
(33) de club versterken. Hij speelde 
jarenlang bij De Meern en hoopt zijn 
voetbalhobby bij Harmelen verder 
in te kunnen vullen. Roman Getrouw 
(29) speelde bij Loosdrecht en 
Woerden, en maakt binnenkort de 
overstap naar Harmelen. 
De club ziet Fabian Jaarsveld 
vertrekken, maar hoopt met nog één 

of twee talenten uit de O19 een mooi 
gebalanceerd team van jong en 

oud samen te kunnen stellen. Zoals 
ze zelf laten weten: ‘Al met al staat 

er volgend seizoen een team waar 
je UUUUUUU tegen kunt zeggen’. 

Van onze redactie

LANGBROEK - Een goedlopende 
sportclub oprichten terwijl in 
Nederland het verenigingsleven 
onder druk staat? SVL Volleybal 
Langbroek is dat gelukt. De 
vereniging ontstond vier 
jaar geleden vanuit een 

vriendinnenteam. Inmiddels telt de 
vereniging 41 leden met recreanten, 
beginners en competitiespelers.

Medeoprichter en bestuurslid 
Corienne Merkens begon ooit 
met volleyballen met een groep 
vriendinnen. ‘Er kwamen via via 
steeds meer dames bij en we 

wilden competitie gaan spelen. 
Toen hoorde ik dat er in Langbroek, 
waar ik ben opgegroeid, een mooie 
zaal was die in de avonden veel 
leegstond.’ Van het een kwam het 
ander. Samen met een paar andere 
ondernemende speelsters richtte 
ze SVL Volleybal op. Naast het 
sporten krijgt ze ook veel energie 
van het bestuurswerk, vertelt 
ze enthousiast. ‘Als je het met 
gezellige, ondernemende mensen 
kan oppakken, dan is het ook niet 
zo ingewikkeld als soms gedacht 
wordt. Je bouwt samen iets moois 
op.’

Groei
Inmiddels is de club aardig gegroeid. 
Er zijn tribunes aangeschaft en 
zowel beginners als gevorderde 
spelers kunnen er terecht. Leden zijn 
betrokken bij de club. ‘Het is mooi 
om te zien hoe een club verbindt. 
Leden die bij andere teams fluiten 
of tellen. Of die SVL Volleybal Open 
Air organiseren, ons grastoernooi op 

31 mei.’ 
René van Vianen is trainer en 
coach in Langbroek. ‘Het is een 
kleinschalige club die op een 
simpele, leuke en oplossingsgerichte 
manier denkt en regelt.’ Via 
medeoprichtster Maud Kosterman 
kwam hij in contact met SVL. ‘Ik trof 
een jonge groep meiden die heel 
leergierig waren. Dat is heel prettig. 
Ik hou ervan mensen te helpen 
ontwikkelen en zien groeien.’

Tactiek
Van Vianen was al actief bij een 
mixteam dat meeverhuisde 
naar SVL. Een uniek team dat 
in de herencompetitie speelde. 
‘Gemengde teams bij heren kom 
je eigenlijk niet tegen. Het kwam 
weleens voor dat de tegenstander 
dacht dat de vrouwen supporters 
waren. Zodra ze gingen inspelen 
wisten ze niet wat ze zagen!’ 
Tegenwoordig spelen ze de 
recreantencompetitie. Volleybal 
is niet alleen conditie of techniek, 

maar ook tactisch interessant, vindt 
René. ‘Je moet steeds nadenken 
welke speelster waar tot haar recht 
komt. Het mooiste vind ik als je ziet 
dat je team stappen zet en je trots 
kan zijn op wat er bereikt wordt.’

Er is maar één zaal beschikbaar 
voor SVL, dus groot groeien kan 
niet. Maar dat hoeft ook niet per se, 
vindt Corienne: ‘Als je klein bent 
blijf je meer betrokken en weet je 
sneller als er iets speelt. Al kunnen 
we nog wel enthousiaste speelsters 
gebruiken voor onze dames 
competitieteams!’

Mensen een plek bieden waar ze 
elkaar kunnen ontmoeten is het 
meest waardevol, besluit Corienne. 
‘Met elkaar een hele leuke sport 
beoefenen en erna ook gezellig 
samen in de kantine wat drinken en 
het over vanalles hebben. Dat is toch 
mooi?’

svl-volleybal.nl

 Illustratie: SCH’44.

Foto: SVL.
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ZOMERAVONDCUP HELLAS
UTRECHT - Op vier 
avonden in april, mei 
en juni organiseert 
atletiekvereniging 
Hellas uit Utrecht de 
42e ZomerAvondCup. 
Een gezellig 
hardloopevenement voor 
zowel de wedstrijdloper 
als de recreant. Er wordt vanaf twee verschillende startlocaties 
gelopen en het mooie en groene parcours gaat door Amelisweerd 
en langs Slot Zuylen. Ook deze 42e editie wordt geheel door 
vrijwilligers georganiseerd. Iedereen kan meedoen aan een 
afstand van 5 km (minimum leeftijd 12 jr.) of 10 km (minimum 
leeftijd 14 jr.). Het parcours is snel, nagemeten en erkend door de 
Atletiekunie. De lopen zijn op dinsdag 23 april en 14 mei, de start 
is op Atletiekbaan Maarschalkerweerd. Op woensdag 29 mei en 12 
juni is de start op Atletiekbaan Overvecht. De 5 km start om 19.00 
uur en de 10 km om 19.50 uur. Deelnemen is mogelijk aan het 
klassement (minimaal 3 lopen over 5 of 10 km) of aan één of meer 
afzonderlijke lopen. Voor-inschrijving is mogelijk tot 20.00 uur op 
de dag vóór de loop via www.zomeravondcup.nl. Na-inschrijving 
is mogelijk tot 30 minuten voor de start in de kantine van de 
atletiekbaan. Er is een pinapparaat aanwezig.
zomeravondcup.nl

KING BOWL
UTRECHT – Op zaterdag 
4 en zondag 5 mei 
organiseert Utrechtse 
American Football 
vereniging Utrecht 
Dominators wederom 
de King Bowl. King Bowl 
is een van Europa's 
belangrijkste jaarlijkse 
internationale tweedaagse 
5v5 non-contact flag 
voetbaltoernooien voor 
heren-/ mix- en damesteams. De thuisplek van American Football 
club Utrecht Dominators, Sportpark Zuilen, is dit jaar de locatie 
voor het evenement. Deze komende editie biedt King Bowl een 
competitie van 24 dames en een mixcompetitie van 48 heren. 
Voorafgaand aan de King Bowl bieden de Dominators weer een 
officiële NFL Flag/ NAIA vrouwen flag football clinic aan. Deze 
wordt gehouden op vrijdag 3 mei van 16u tot 18u. Meer informatie 
wordt zsm op de site gedeeld: 
kingbowl.nl/king-bowl-2024

NK TREFBAL 2024
UTRECHT – Op zaterdag 11 mei vindt het nationaal 
kampioenschap trefbal plaats in Sportcentrum Galgenwaard, 
Utrecht. Apenkooigym organiseert deze dag vol adrenaline, 
teamwork en competitie. ‘Het belooft een knetter-vette editie 
te worden en voor de liefhebbers van deze opwindende sport is 

het NK Trefbal een niet 
te missen evenement. 
Tijdens deze editie 
zullen teams vanuit het 
hele land samenkomen 
om te strijden voor de 
prestigieuze titel van 
NK Trefbal kampioen 
van Nederland. Met 
bloedspannende potjes en een gegarandeerd wild spektakel, 
belooft het een dag vol spanning en sensatie te worden. 
Aarzel niet, stel je team samen en maak je klaar voor een 
dag vol sportiviteit, teamgeest en spektakel op het Nationaal 
Kampioenschap Trefbal 2024!’
ApenkooiGym.nl

DERDE KLASSE POLSSTOKVERSPRINGEN
KOCKENGEN - Op 
zaterdag 11 mei gaat 
het Hollandse polstok 
verspring seizoen van 
start met een wedstrijd 
voor de derde klasse. 
Polstokvereniging Stichtse 
Vecht organiseert deze 
wedstrijd 
pbholland.com 

IJSSELSTEINLOOP
IJSSELSTEIN – Op 
18 mei gaat de 41ste 
IJsselsteinloop van start. De 
PodoXpert IJsselsteinloop 
behoort al jaren tot 
een van de grootste 
loopevenementen van de 
regio midden-Nederland. Jaarlijks wordt de loop georganiseerd op 
de zaterdag voor Pinksteren. In 2024 is dat op 18 mei. 
Er zijn verschillende loopafstanden te kiezen: De Lisman 
Vorkheftrucks halve marathon, de Jumbo Ruben Metselaar 10 km 
en de Body Business 5 km. Deze afstanden zijn onderverdeeld in 
een mannen- en vrouwenklassement. Ook basisschool leerlingen 
kunnen meedoen en wel aan de Werkhoven Advies Jeugdloop. 
Deze is onderverdeeld in; 1 kilometer voor groep 3 en 4 2 kilometer 
voor groep 5 t/m 8. 
Bedrijventeams kunnen meedoen aan het Radiair Totaalinstallatie 
bedrijvenklassement. Een sportief teamevenement met als 
beloning een teamfoto en voor iedere loper een medaille en een 
IJsselsteinloop-hardloopshirt. 
De voorinschrijving voor de PodoXpert IJsselsteinloop op 18 mei 
2024 loopt tot en met zondag 28 april. 
ijsselsteinloop.nl

VEENENDAAL-VEENENDAAL
VEENENDAAL – Op vrijdag 17 en zaterdag 18 mei vindt de 
wielerklassieker Veenendaal-Veenendaal plaats. Al vanaf de 

eerste winnaar, Joop 
Zoetemelk, staat de 
Veenendaal-Veenendaal op 
de kaart. Sinds 2022 maakt 
Veenendaal-Veenendaal 
onderdeel uit van de Lotto 
Cycling Cup (in 2022: 
Exterioo Cycling Cup). En 
dat betekent onder meer live tv-verslag via Eurosport en Sporza.
De start is traditiegetrouw in het centrum van Veenendaal. Dan 
zetten de renners koers door het zogenoemde Binnenveld, 
een gebied met weilanden, naar Wageningen. Via de meestal 
winderige Rijndijk komt het peloton bij de beklimming van de 
steile Grebbeberg en in de stad Rhenen bij de beruchte helling 
Paardenveld. Via het dorp Achterberg rijden de renners weer terug 
naar de bebouwde kom van Veenendaal. Een ronde is ruim 35 km 
lang, er worden vijf ronden gereden, dus de koers is dit jaar ruim 
175 km.  
veenendaal-veenendaal.nl

GIRO D’UTRECHT
UTRECHT - Op zondag 19 
mei wordt de Giro d'Utrecht 
gereden. De start en finish 
van deze toertocht zijn net 
als afgelopen editie op het 
Utrecht Science Park. Het 
terrein zal vanaf 7:30 uur 
geopend zijn voor publiek en deelnemers. Het finish terrein is de 
gehele middag open tot 17.00 uur. Hier is het mogelijk om een 
hapje en drankje te gebruiken. De vrije toertocht deelnemers 
zullen verspreid over de middag binnenkomen. 
girodutrecht.nl

UTRECHT MARATHON
UTRECHT – Op 19 mei staat 
de Domstad in het teken 
van de Utrecht Marathon. 
De start- en finishlocatie van 
deze hardloopklassieker zijn 
op het Utrecht Science Park. 
De parcoursen bestaan dit 
jaar uit een combinatie van 
natuur en binnenstad. Alle 
onderdelen starten op de 
Cambridgelaan en finishen 
op de Heidelberglaan, 
gelegen op Utrecht Science Park. Onderweg lopen de deelnemers 
langs veel prachtige hotspots die de stad en omgeving te bieden 
hebben. 
De indeling van de startwaves wordt bepaald op basis van de door 
de lopers opgegeven verwachte eindtijd in het inschrijfformulier. 
In verband met de productie van de startnummers is het mogelijk 
om tot en met 21 april de verwachte eindtijd in te vullen. Vanaf 21 
april worden alle deelnemers automatisch in de laatste startwave 
ingedeeld. 
utrechtmarathon.com 

Daar zit ‘ie dan. Op de middenstip 
in een leeg stadion, donker op 
wat streepjes kunstlicht na. Het 
is mooi filmpje. Fraai gestileerd, 
sterke dramaturgie. De man op zijn 
stoeltje heeft het er moeilijk mee, 
maar dan is er die boodschap. Hij 
stopt. Dit is zijn laatste seizoen.

Is het Thomas Müller (‘auf 
wiedersehen’)? Sergio Ramos 
(‘adiòs’) wellicht? Nee, het is Mark 
van der Maarel. Hoe potsierlijk.

Van alle prinsjes die in de loop 
van de afgelopen halve eeuw het 
shirt van FC Utrecht droegen is 
Van der Maarel de wonderlijkste. 
Vlot na zijn debuut in 2009 werd 
duidelijk dat het hier een ijverige 
verdediger betrof met een kleine 

doch niet onbelangrijke beperking; 
met dat verdedigen wilde het 
niet zo vlotten. Ach, wat zal het. 
Na een paar jaar zou ook hij wel 
verdwijnen in de vergetelheid, zoals 
het velen verging. Verhuurd aan 
RKC of FC Emmen, transfer naar 
Cyprus of Oostenrijk. Zo niet Mark 
van der Maarel. Hij bleef.

Nooit hoorde je eens na afloop 
van een wedstrijd: ‘Die Maarel 
was goed, jôh.’ En toch, trainers en 
beleidsmakers bij de club zagen 
iets in hem, gezien zijn steeds 
verlengde contract. Zelfs onder 
Erik ten Hag, toen FC Utrecht werk 
maakte van die rol van uitdager 
van de Grote Drie, was er voor 
hem een plekje in de kleedkamer. 
Wonderlijk, want onder de fans 

werd vooral lacherig gedaan over 
Mark.

Even wonderlijk was dat die spot 
vervolgens omsloeg naar de status 
van aandoenlijke antiheld. Want 
al bleef hij een speler van dertien 
in een dozijn, Mark rende zich rot, 
was ijverig, loyaal en knokte zich 
steeds terug van de reservebank 
naar het veld. Eigenschappen die 
de fans niet bij elke speler voelde. 
Met die nieuwe waardering kreeg hij 
zelfs een eigen vak met supporters 
kreeg (vol corpsballen - het idee was 
aangezwengeld door een marketeer 
die wel iets zag in de status van 
Mark).

Vorige maand kwam dat filmpje. 
Afscheid van een clubicoon, was 

overal te lezen. Daar zakt de broek 
dan weer van af. Bij alles wat hij 
is (was) bij FC Utrecht, hij werd 
natuurlijk niet alom bewonderd en 
was evenmin van grote invloed of 
betekenis.  

Dit seizoen werd weinig van hem 
vernomen, tot hij (eerder deze 
maand) na rust inviel tegen PEC 
Zwolle en het vuur in Galgenwaard 
deed ontbranden. Na afloop gaf 
hij voor de camera een fijne blijk 
van zelfspot. Hij was blij dat hij er 
eindelijk in mocht, ‘want ik betaal 
altijd netjes op tijd mijn contributie.’

Beter had hij de voorbije vijftien jaar 
niet kunnen samenvatten.

 Pim van Esschoten.

Wonderlijk

Eindsignaal
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ERWIN TIMMERARENDS UITGEROEPEN 
TOT SPRINGER VAN HET JAAR
LINSCHOTEN - Bij de 
jaarlijkse feestavond van de 
PBH is Erwin Timmerarends 
uitgeroepen tot Springer 
van het jaar 2023. Alle 
verenigingen mochten 
hun voorkeur geven en 
uiteindelijk kreeg de man 
uit Bodegraven de meeste 
stemmen. Timmerarends 
won in 2023 het Nederlands 
kampioenschap 
en wist het ABZ De 
Samenwerkingsklassement 
met grote afstand te 
winnen. Hij maakte 
meerdere sprongen over 
de 21-meter, waaronder 
een nieuw persoonlijk record van 21,79 meter. De andere 
genomineerden waren Joriene Baas (Oudewater) en Tessa 
Kramer (Amersfoort). 
De prijs van Talent van het Jaar 2023 ging naar Gemma van 
Oosterom (Woerdense Verlaat). In de categorie meisjes wist 
zij met overmacht het ABZ De Samenwerkingklassement te 
winnen. Daarnaast werd zij zowel Hollands- als Nederlands 
kampioen. In totaal won ze 18 dagtitels gedurende het seizoen. 
Isabel Overbeek (Benschop) en Harmen Bogaard (Polsbroek) 
zetten beide ook mooie prestaties neer, maar grepen nipt naast 
de prijs. 
Tijdens de avond werden nog andere prijzen uitgereikt, 
zoals de Bert Hertog Bokaal en de prijzen voor het ABZ De 
Samenwerkingklassement. Naast Timmerarends (senioren) en 
Van Oosterom (meisjes) was dit een prooi voor Tessa Kramer 
(dames) Hidde van Dam (junioren) en Harmen Bogaard 
(jongens).
Het nieuwe seizoen staat voor de deur voor de 
polsstokverspringers: op zaterdag 11 mei zal de eerste 
wedstrijd plaatsvinden in Kockengen. 

METTE LEJEUNE NEDERLANDS 
KAMPIOEN GEMENGDE PAREN
MONTFOORT - Mette 
Lejeune is in het nationaal 
denksportcentrum in Utrecht 
Nederlands kampioen 
gemengde paren geworden. 
De jonge bridgester uit 
Montfoort speelde met Joost 
Coenen. Het duo kwam in de 
finale tot een score van 60,14 
procent, ruim een procent 
meer dan de nummer twee, 
het ervaren koppel Martine Verbeek en Gerard Versluis (59,11). 
Het brons was voor Hedwig van Glabbeek en Willem jan Maas 
(58,17). Aan de finale deden 40 paren mee.

JOHN VOPPEN NIEUWE VOORZITTER 
NEDERLANDSE BASKETBALL BOND

NIEUWEGEIN - De Nederlandse Basketball Bond (NBB) dat 
zetelt in Nieuwegein, heeft een nieuwe voorzitter gevonden in 
de CEO van ProRail, John Voppen. Voppen is geen onbekende 
in de Utrechtse basketbalwereld waar hij bestuurder en 
voorzitter was. Momenteel coacht hij een mannenteam bij de 
Utrechtse club UBALL.
Voppen krijgt van de NBB de opdracht mee om het 
accommodatietekort aan te pakken. In tegenstelling tot 
andere sportbonden kent de basketbalbond jaarlijks een 
groei van circa tien procent. Deze sporters moeten in zalen 
ondergebracht worden, die vooralsnog niet beschikbaar zijn. 

JONGENS C JEUGD HV CELERITAS NEDERLANDS KAMPIOEN

BUNNIK - Dankzij een ruime overwinning op Feyenoord 
Handbal (42-15) zijn de Heren C van handbalvereniging 
Celeritas uit Bunnik Nederlands kampioen geworden. In de 
landelijke jeugddivisie waren ze twee speelrondes voor het 
einde van de competitie niet meer in te halen. 

De ploeg van David den Hartog en Valerie Smits is onderdeel 
van een meerjarenplan waarbij er een dertigtal jongens (D-, 

C- en B-jeugd) sinds ruim anderhalf jaar met veel plezier de 
trainingsfrequentie flink heeft kunnen opschroeven. Daarbij 
wordt er nauw samengewerkt met de Handbalschool Utrecht. 

‘We zijn heel trots op de jongens. Ondanks dat kampioen worden 
in de jeugd niet ons doel is, is dit wel geweldig! Ook voor de club 
die hier veel in investeert qua randvoorwaarden, maar ook voor 
het handbal in de hele regio Utrecht,’ aldus de coaches.

BARTEN HOOFDTRAINER KORFBALVERENIGING KOVENI

NIEUWEGEIN - Met ingang van seizoen 2024/2025 mag 
Korfbalvereniging Koveni een nieuwe hoofdtrainer verwelkomen. 
Marco Barten, al vanaf jonge leeftijd actief bij LUNO in 
Linschoten, neemt vanaf komend seizoen de hoofdmacht van 
Koveni onder zijn hoede. Tijdens de algemene ledenvergadering 
van 26 maart jl. tekende hij in een bomvolle kantine officieel voor 
zijn hoofdtrainerschap bij de Nieuwegeinse korfbalvereniging.

Makkelijk was het niet om in de - bijna overspannen - 
korfbaltrainersmarkt een trainer te vinden die bij promovendus 
Koveni aan de slag kon gaan. Totdat Koveni in contact kwam 
met Marco Barten, korfballer in hart en nieren en al vanaf 
jonge leeftijd trainer/coach van verschillende korfbalteams. Na 
meerdere seizoenen LUNO 2 getraind en gecoacht te hebben, 
was hij toe aan een nieuwe uitdaging. Die uitdaging vond hij bij 
de Nieuwegeinse korfbalclub. Al snel na het eerste contact was 
het rond tussen beide partijen.

Voorzitter Dyon Verkruijssen: ‘Ik vind het belangrijk dat een 
hoofdtrainer een weerspiegeling is van de vereniging. Met 
Marco denk ik dat we daarin zijn geslaagd. Hij is jong, ambitieus 
en daarnaast weet hij als geen ander hoe het is om een echt 
verenigingsmens te zijn. Dat tezamen met zijn korfbalervaring 
hoop ik dat hij een nieuwe impuls kan brengen aan onze 
vereniging en selectie.’

Ook selectieteam Koveni 2 heeft een trainer gevonden voor de 
groep. Nancy Loffeld gaat het tweede team voor haar rekening 
nemen. 

SIEBE HOREMANS VERRUILT EXCELSIOR VOOR FC UTRECHT
UTRECHT - De tweede aanwinst voor het seizoen 2024/2025 
is een feit. Siebe Horemans (25) komt na de huidige jaargang 
transfervrij over van Excelsior. De Belgisch jeugdinternational 
heeft in Utrecht een contract voor drie jaar getekend, waardoor 
hij tot medio 2027 verbonden is aan de Domstedelingen.

Voor Excelsior speelt de rechtervleugelverdediger, die ook 
jeugdinterlands op zijn naam heeft staan voor België Onder 16, 
Onder 17 en Onder 18, in totaal 188 officiële partijen.
‘Met Siebe halen we een rechtsback binnen die rust uitstraalt 
en beschikt over een goede passing’, vertelt Technisch Directeur 
Jordy Zuidam op de site van FC Utrecht. ‘Bij Excelsior heeft hij 
laten zien zowel verdedigend als aanvallend een meerwaarde 
te zijn. We zijn blij dat Siebe voor ons heeft gekozen en kijken 
uit naar een goede samenwerking.’
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